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“Ik kon het boek niet meer neerleggen en ik had het gevoel alsof ik er totaal 
in opgenomen werd. Ik had tranen in mijn ogen omdat het met wijsheid en 
begrip is geschreven. Dit boek brengt een geheel nieuw perspectief ten 
opzichte van religie en God. . .  Ik hoop dat de lezers hierdoor vrijdenkers in 
de waarheid zullen worden.”   

S. M. R.  (anonimiteit verzocht-Europe)  
 

“Verbazend boek heb je geschreven. Wat een toekomst! Laten we werken 
‘zolang het dag is’.”   

H. P. K.  (gepensioneerd zendingswerker-Nederland) 
 

“Ik schrijf je even, nadat ik je ontzettend fascinerende boek gelezen heb. De 
openbaringen erin zijn zo diep, dat ik van plan ben om het weer door te 
lezen. Ik wil de verzen die je citeert nogmaals in gebed doornemen. Ik vond 
het eerste deel van het boek heel bijzonder, omdat ik niet bekend ben met 
het Hindoeïsme en het Boeddhisme.  
Heel hartelijk dank, voor je studie, gebed, onderzoek en al het werk dat je 
gedaan hebt, om uiteindelijk dit boek te kunnen produceren.” 

J. V. W.  (voorganger-Engeland) 
 

“Meer dan twee jaar geleden ontmoette ik Johan. Ik voelde me aangetrokken 
door zijn onderzoek op het gebied van verschillende religieuze en heilige  
geschriften, en ik had het voorrecht om een aantal van zijn lezingen te 
vertalen. De eenvoudige woorden die hij gebruikt om Gods liefde tot 
uitdrukking te brengen is zeer uniek en geeft je innerlijke rust. Ik hoop dat 
veel mensen in dit boek licht voor hun levenspad zullen vinden.” 

     C. Mathew  (ingenieur-India) 
 

“Het boek is erg inspirend. Zijn boek over het laatste der dagen is duidelijk 
en beknopt geschreven en hij brengt het op een interessante persoonlijke 
manier. Ik adviseer iedereen die geïnteresseerd is in eschatology om dit boek 
te lezen, teneinde een goed afgerond overzicht te krijgen.”      

L. A. Ortiz  (zending-V.S.) 
 

“Ik had de kans om nauw met Johan samen te werken. Ik vond hem 
uitzonderlijk in zijn geestelijke en professionele levensaanpak. Zijn ijver om 
God en de mensheid te dienen is een grote bron van inspiratie voor mij. Zijn 
boek is een levendige documentaire over de toekomst; iets dat U niet mag 
missen, maar moet lezen.”  

R. Chaudhury  (advocaat-India) 
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VOORWOORD 
 
WAAROM DIT BOEK? 
Dit boek is toegewijd aan al diegenen, die zich realiseren dat het leven 
meer is, dan hetgeen wij kunnen zien.  
In mijn onderzoek heb ik geprobeerd om mij volledig open te stellen en 
een open gedachtengang te houden, door mijn persoonlijke interpretaties 
en religieuze overtuigingen aan de kant te zetten. Ik leer nog steeds en ik 
kan eerlijk zeggen dat er niets boeiender is dan de mens en het onderzoek 
van Gods onvoorstelbare plan voor de mensheid. 
Mijn onderzoek naar de “Geheiligde”, de “Purush Prajapati” en de 
“Messias” is samengevat in de “Inleiding” van het boek. 
 
Van daaruit hebben mijn uitpluizingen mij aangezet om in de oude 
geschriften te delven, in verband met het heden en de toekomst. Wat mij 
verbaasde, en wat ook de belangrijkste reden voor dit boek is, is de 
verkeerde informatie en tijdsverklaringen, die ik ontdekte toen ik via de 
verschillende media naar het eschatologische onderwerp van de laatste 
zeven jaren der beschaving zocht.  
De theorieën van; Opname voor, na, midden in de verdrukking, of ieder 
moment kan het gebeuren, heb ik aan de kant geschoven en ik heb 
onderzocht wat Jezus, Daniel, Paulus en Openbaring ervan zeggen. 
 
Op het eerste gezicht lijkt de Openbaring een grote hutspot, die alleen 
geanaliseerd kan worden door hooggeleerde theologen en professoren in 
de eschatology en misschien ook enkele theologie-studenten die het  
grootste deel van hun leven hebben doorgebracht in seminaries of 
religieuze instellingen. Ik heb enkele van deze gecompliceerde, en 
moeilijk te ontcijferen theorieën proberen te lezen, maar ik gaf het op. Ik 
stond even op mijn hoofd te krabben met de gedachte dat ik wel vreselijk 
dom moest zijn.   
 
Albert Einstein zei, “als we het te ingewikkeld maken is het vaak omdat 
we het niet begrijpen, want als we het eenmaal begrijpen wordt het vrij 
eenvoudig”, zoals je zult zien als je verder leest. 
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Na de “Inleiding” gaan we samen verder zoeken en gaan we een tijdperk 
ontdekken van ‘de laatste zeven jaren van de beschaving’ zoals wij die nu 
kennen, hoe en wanneer dit begint en hoe het ontwikkelt.  
Ik wil de nadruk leggen op het feit dat dit niet mijn persoonlijke wijsheid 
is, maar een soort plakboek van hetgeen ik geleerd heb en misschien een 
beetje nuchter verder denken. 
 
Mensen hebben me gezegd: ‘Vertel alsjeblieft niet over Openbaring, want 
dit onderwerp schrikt mij af.’ Sorry, dan lees je het niet goed, omdat God 
en zijn Woord ons geloof en karakter sterkt en de angst van ons hart 
wegneemt.  
Misschien heb je helemaal geen interesse in dit onderwerp en denk jij: “Ik 
moet eerst even voor mezelf zorgen. Ik heb geen interesse in profetieën, 
die laten mij koud!” Maar het is heel goed mogelijk dat je er zelf mee te 
maken krijgt. Dit is geen vergezochte Maya kalender of Hollywood Sci-
Fi.  Dit gaat ons misschien beiden overkomen. 
 
In de ‘Overpeinzingen’ probeer ik een frisse uitleg te geven aan het 
hiernamaals. Je zult zien dat ik veel ervaringen van andere mensen 
aanvoer. Met deze uitleg hoop ik nieuw licht te laten schijnen op ons 
leven hier en nu in verband met wat komen gaat. 
 
In de “Toevoeging” vind je een overzicht van het boek Openbaring, en 
op de laatste pagina een Tijdbalk-overzicht. Hier ga je zien hoe het 
puzzeltje in elkaar past. Laten we samen even alles aan de kant zetten en 
open staan voor de stimulerende dagen die we ingaan. Het boek is niet 
lang maar gaat jou belangrijke informatie over de toekomst geven. 
 
Neem een pen in de hand om kanttekeningen te maken. In het geval iets 
niet duidelijk genoeg is schrijf me dan a.u.b. voor verdere verklaring.  

 
 

 
REFERENTIES: 
Tussen haakjes staan de referenties en waar je het kunt vinden.  
(Daniël 9:24,27) betekent: het boek Daniël, hoofdstuk 9 vers 24 en vers 27. 
Bijbelteksten zijn schuin geschreven in italics. 
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“Zeg ons. . . . . .  wat het teken is van uw komst en het einde van 
de wereld?” * 
 

“Wie het leest, geve er acht op” *  
 
“Let op, ik heb jullie dit van tevoren gezegd”.* 
 
“Weest daarom voorbereid” *   
 
“Neem dit goed in je op” * *  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

*     uit Matteüs 24 
* *   uit Daniël 9:25   
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INLEIDING 
 

HET ONTDEKKEN VAN DE 2 BELANGRIJKSTE 
PATRONEN DIE GEVLOCHTEN ZIJN IN DE 

GESCHRIFTEN VAN DE GROTE WERELDRELIGIES 
 
Als wij het er over eens zijn dat God bestaat en dat Hij ons 
gemaakt heeft, dan moeten we ook aanvaarden dat Hij geen 
voorkeur heeft voor de één boven de ander en dan moet er ook 
een universele weg aan iedereen geopenbaard zijn om tot Hem te 
komen.  
In alle wereldreligies wordt er gesproken over een Geheiligde, een 
Purush Prajapati, een Redder, een Messias, een Bevrijder.   
Wij zullen de wereldreligies op volgorde doorzoeken, en dat 
doen wij aan de hand van de oude originele geschriften.  
Op die manier vinden we twee hoofdpatronen die in de originele 
geschriften van iedere godsdienst gevlochten zijn:  
 

A:  over een Geheiligde 
  

B:  de terugkomst van de Geheiligde. 
 
 
 

HINDOEISME:  
 

Eerste geschriften zijn de Rig Vedas 1800 tot 1400 v.Chr. 
 

 
 
 

We hebben geleerd van onze goeroes en pundits dat er geen zonde bestaat, alleen 
positieve en negatieve karma. 
Als we de originele geschriften van de Vedas en de Upanishads lezen, dan leren wij 
iets anders; zij onderwijzen ons over zonden, over de hemel, de hel, redding van de 
hel (Mukti) en een exclusieve weg voor redding door de Purush Prajapati.  
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A: de Geheiligde 

 Het thema in de Rig Veda en de Upanishads is het 
karakter en de doelstelling van de Purush Prajapati en zijn 
allerhoogste grootste offer. Purush betekent man, 
Prajapati betekent Allerhoogste Schepper. Purush 
Prajapati is vertaald uit het Sanskrit als “de Heer van alle 
schepping die mens werd” 
 (Sathpathbrahmana 10.2.2.1-2; Rig Veda Purushasukta 10:19)          

 De Purush Prajapati is de enige weg naar het eeuwige 

leven en wij verlaten de Samsāra, het wiel van reincarnatie 
en leed. "Nanyah pantha vidyate-ayanaya" (Yajur Veda 31:18) 

 De Grootste Schepper nam een volmaakt menselijk 
lichaam aan en gaf zichzelf op als offergave.  
(Nishkalanka Purusha  Brihad Aranyak Upanishad 1.2.8). 

 Hij is de enige zondeloze mens en alleen door hem te 
kennen ontvangt men onsterfelijkheid.  
(Chandogya Upanishad 1.6:6,7) 

 Nadat Hij zichzelf geeft als de grootste opoffering, staat 
Hij op uit de dood.  Door zijn wederopstanding overwon 
de Purush Prajapati de dood en bevrijdde Hij de 
mensheid uit de wurggreep van de zonde. Hij zal nog een 
keer naar de aarde terugkomen.  
(Brihad Aranyak Upanishad 3.9.28.4-5; Kathopanishad 3:15) 

 Door het offer van de volmaakte Purush Prajapati te 
aanvaarden deelt men in het eeuwig leven en ontsnappen 
wij aan de muil van de Dood. (Kathopanishad 1,3. 8,11) 

 Hij was gesymboliseerd als een vlekkeloos lam.* 
(Maddyandiniya Sathpathbrahmana III)   
 

*  Een lam is het dier dat het meest opgeofferd werd in die dagen. 
De zonden van de mens worden op het lam of geitenbokje 
geplaatst en deze sterft in plaats van de mens. Deze vorm van 
offergave is nog steeds een regelmatige gebeurtenis in 
verscheidene Hindoe tempels in India. 



  

12 

 

In de meeste godsdiensten vinden wij nog overblijfselen van de 
lering dat er zonder het vergieten van bloed geen vergeving van 
zonden is. Mensen offeren een ‘zondenbok’ of lam als 
boetedoening en verzoeningsoffer voor hun zonden.  
 
 

 

B: terugkomst van de Geheiligde 
We leren in de Bhagavad Gita en Hindoestaanse geschriften over 
drie specifieke tijdperken:  

1. de ‘kalyug’ - het donkere tijdperk.    
2. de ‘ghor kalyug’  - het extreem donkere tijdperk. 
3. voor ‘Ram-Rajya’, - voordat God regeert. 

 
 

 

Het wordt algemeen geaccepteerd door de Hindoe-geleerden dat 
we ons nu in het donkere tijdperk bevinden. In de nabije 
toekomst komt het extreme donkere tijdperk voordat God gaat 
regeren.  
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

JOODSE GELOOF:  
Eerste geschriften: de 5 boeken van Mozes ruim 1500 v.Chr. tot het laatste 
geschrift: het boek van Maleachi rond 400 v.Chr. 
 

A: De Geheiligde 

 In het Judaïsme vinden we enkele honderden profetieën 
die op deze Geheiligde of Messias van toepassing zijn. 
“een maagd zal zwanger worden, en zij zal een Zoon 
baren.”  (Jesaja 7: 14)  

 “Maar Hij is om onze overtredingen verwond, om onze 
ongerechtigheden verbrijzeld. De straf die ons de vrede 
aanbrengt, was op Hem, . . . . . . . . .                                               
door Zijn striemen is er voor ons genezing gekomen. . Hij 
heeft Zijn mond niet geopend, zoals een lam dat naar de 
slacht wordt geleid. . . .  Door een onrechtvaardig vonnis 
werd Hij weggenomen. . . toch had Hij nooit enig onrecht 
begaan, nooit bedrieglijke taal gesproken.” (Jesaja 53:5-9) 
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 De volgende bijzondere profetie is geschreven door 
koning David, die 1000 v.Chr. leefde. “Zij hebben mijn 
handen en voeten doorboord.“ (Psalmen 22:16) De 
kruisiging werd pas meer dan 600 jaar later door de 
Perzen ingevoerd, rond 350 v.Chr., en die werd later 
‘verfijnd’ door de Romeinen.  

 David schrijft ook deze profetie, “Want U zult mijn ziel 
in het graf niet verlaten, U laat niet toe dat Uw Heilige 
verderving ziet.” (Psalmen 16:10) Anders gezegd zijn 
lichaam zal niet ontbinden. 

 De profeet Daniël voorspelt het juiste jaar wanneer de 
Messias sterft. Meer hierover in het eerste hoofdstuk. Er 
zijn meer dan 300 profetieën over deze Messias. 
 
 
 

 

B: terugkomst van de Geheiligde 
 

 

 We leren dat er een zeven jarig verbond gesloten 
wordt, voordat de allerheigste gewijd wordt 
(Daniel 9:27,24) 

 

 Er gaat een heerser komen die “zal uitvaren tegen 
de allerhoogste God en zijn heilig volk 
onderdrukken. Drie en een half jaar lang zullen zij 
aan hem overgeleverd zijn.”(Daniel 7:24,25) 

 

 En we leren dat er tien konkrijken tot macht 
komen en dat: “Wanneer die koningen regeren, zal 
de God van de hemel een rijk stichten dat nooit te 
gronde gaat.” (Daniël 2:44)  

 

 We leren dat het een tijd van vrede zal zijn: “Een 
wolf zal bij een lam verblijven, een luipaard bij een 
geitenbok neerliggen,” (Jesaja 11:6) 
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BOEDDHISME:  
Rond 500 v.Chr. (Siddhartha Gautama Buddha leefde van  563-483 v.Chr.) 
Het volgende schrijven is gekopieërd  uit de ‘Religieuze Encyclopedia’, 
Volume 23, Boek 29, van de Boeddhistische geschriften, die liggen in de 
bibliotheek van Wat Phra Sing (het klooster van de leeuw) in de Chiang 
Mai Provincie in Thailand.  
 
 
 

 
 

 

A: de Geheiligde 
“Toen de Boeddha op deze wereld woonde en rondreisde 
was er een oude Brahmaanse priester in witte kleding, die 
aan de Boeddha vroeg: ‘Hoe kunnen alle Brahmin en 
iedereen doorgaan met verdiensten te maken, zodat we   
uiteindelijk het resultaat van onze zonden kunnen 
ontsnappen?’  
De Boeddha antwoordde: ‘Zelfs al geeft iedereen 
aalmoezen volgens de 5 leefregels, de 8 leefregels, de 10 
leefregels, of de 227 leefregels, en doen dit 9 trillioen 
jaren lang, en je steekt je handen omhoog en offert jezelf 
op als een brandoffer, of je bidt 5 keer per dag, toch kun 
je het resultaat van je zonden niet ontsnappen. Als je dit 
iedere dag doet, staan je verdiensten gelijk aan het kleinste 
haartje van een ongeboren kindje, heel miniem. Jij zult de 
deur van de hemel niet kunnen binnengaan.”  
 

De oude priester vroeg verder: ‘Wat moeten wij dan 
kunnen doen om gered te worden?’  
De Boeddha antwoordde de oude Brahmaanse priester: 
‘Het resultaat van de zonden en karma is erg groot, dikker 
dan de lucht; zwaarder dan de aarde. . . .   
De oude priester bleef verder vragen:  
‘Dus, wat moeten wij dan doen?’ 
 

De Boeddha antwoordde  . . .  ‘ziet uit naar een andere 
Geheiligde die gaat komen, en hij zal de hele wereld en 
jullie allemaal in de toekomst gaan helpen.’ 
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KENMERKEN VAN DE GEHEILIGDE 
Daarna vroeg de oude priester: ‘Wat zullen de kenmerken  
van deze Geheiligde zijn?’   
De Boeddha antwoordde: “De Geheiligde die in de 
toekomst de wereld zal behouden, kun je zodanig  
herkennen:  
 

 
 

 In de palmen van zijn handen en in zijn voeten is 
het ontwerp van een schijfje.  

 In zijn zijde is een steekwond.  

 Zijn voorhoofd zal vele littekens hebben.  
 

Deze Geheiligde is het gouden schip, dat je over de cyclus 
van karma en wedergeboorten, rechtstreeks naar de 
hoogste hemel draagt (Nirvana).  
Zoek niet naar redding op de oude manier, want daar zul 
je het zeker niet vinden. Je moet het oude laten gaan. 
Gelijk het licht van een vuurvlieg, gaat er een nieuwe geest 
van boven komen en in je hart wonen. Je zult je vijanden 
overwinnen en niemand kan jou meer vernietigen. Als je 
doodgaat, zul je niet meer op deze wereld wedergeboren 
worden. Jij zult naar de hoogste hemel gaan. (Nirvana)”.   

 
 
 
 

CHRISTENDOM:  
Nieuwe Testament is geschreven 30 tot 90 A.D. 
 

A: de Geheiligde  
In de vier Evangelieën van het Nieuwe Testament leren we 
over het leven van Jezus Christus. Hij doet veel tekens en 
wonderen en zegt dat Hij de Messias is.  
Hij zegt dat Hij het licht van de wereld is, dat Hij de weg, 
de waarheid en het leven is.  
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Hij verklaart dat iedereen die in Hem gelooft het eeuwig 
leven heeft en Hij zegt ook dat Hij het leven en de 
opstanding of de verrijzenis is, en om deze woorden waar 
te maken wekt Hij iemand uit de doden op.   
Hij doet veel wonderen om de zieken en melaatsen te 
genezen en zelfs mensen uit de dood op te wekken. 
 
Maar velen verwierpen Hem, omdat Hij niet het “heilige 
type” was dat wij van God zouden verwachten. Het eerste 
wonder dat er van Hem bekend is, was het produceren 
van 6 tot 700 liter (bijna 1000 flessen) goede wijn. Dit 
gebeurde op een bruiloft voor de gasten die alles al 
opgedronken  hadden.  
“Kijk, wat een veelvraat, wat een dronkaard” werd er van 
hem gezegd. (Lukas 7:34) 
(Vaak wordt het uitgelegd dat het druivensap zonder alcohol was. 
Als dit het geval zou zijn, dan zou de ceremoniemeester van de 
bruiloft, die wel vaker bruiloften organiseerde, ‘druivensap’ toch 
zeker geen ‘goede wijn’ noemen.  –   
Lees het hele verhaal in Johannes hoofdstuk 2)  
 

 
 
 

 
 

Hij was onconventioneel, politiek incorrect en haatte 
godsdienstige huichelarij, die Hij keer op keer aan de kaak 
stelde en ontmaskerde.  
Als Hij het nodig dunkte was Hij niet bang om alle 
godsdienstige regels te negeren, zoals het houden van de 
Sabbath en het wassen van handen, enz.  
Hij gooide persoonlijk alle zakenmensen, die daar onder 
toezicht van de hogepriesters handel dreven, met geweld 
de tempel uit en smeet hun geldkisten omver.  
 
 

 
 

Sommige van zijn leerlingen hadden een zeer 
twijfelachtige achtergrond en reputatie, maar omdat Hij 
hen liefde, begrip en een reden om te leven gaf, lieten zij 
hun oude leven achter en werden andere persoonlijkheden.  



  

17 

 

De gewone mensen hoorden Hem graag, maar de 
religieuze leiders, een paar uitzonderingen daar gelaten, 
haatten Hem hartgrondig en dwongen de Romeinse 
bezetters om Hem het doodvonnis te geven. 
 
 
 

 

Volgens de geschriften in het Nieuwe Testament werd 
Hij gekruisigd en stierf ook aan het kruis.  
Drie dagen nadat Zijn dood stond Hij op uit de doden, 
voordat zijn lichaam begon te ontbinden; en zodoende 
vervulde Hij de profetieën van het eerder genoemde 
Hindoeïsme en het Joodse geloof.  
 
Van het Boeddhisme vervulde Hij het volgende: 

 Hij werd gekruisigd met Romeinse spijkers die 
ronde, platte koppen hadden, waardoor een rond 
schijfje in zijn handen en voeten gevormd werd.  

 Hij had een steekwond in zijn zijde omdat Hij 
doorstoken was met een speer. (Johannes 19:34)  

 Zijn voorhoofd had veel littekens vanwege de 
doornenkroon, die men op zijn hoofd had 
getimmerd met een rietstengel of bamboestok. 
(Matteüs 27:29,30).  
 

Zodoende vervulde Hij niet alleen de geschriften van het 
Hindoeïsme en de meer dan 300 profetieën van het 
Joodse geloof, maar Hij vervulde ook wat de Boeddha aan 
de Brahmaanse priester onderwees. 

 
 
B: terugkomst van de Geheiligde 

Verspreid door het Nieuwe Testament maar vooral in het 
boek Openbaring vinden we veel verwijzingen naar het 
tijdperk van de terugkomst van Jezus en we leren: 
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 Over een kwaadaardig heerser, alias de Antichrist. 

 Over een nieuw financiëel systeem en dat wij gedwongen 
worden om een RFID (Radio Frequency Identification) 
chip te accepteren. We leren over 666. (Openbaring 13) 

 Over een periode van 1260 dagen, van grote moeilijkheid 
en zware verdrukking (of de “Ghor Kalyug” van het 
Hindoeïsme) (Matteüs 24) 

 Dat Jezus onmiddelijk na de verdrukking van die dagen 
terugkomt.(Matteüs 24:29-31) 

 We leren dat het Jezus duizend jaar regeert, wat gevolgd 
wordt door het laatste oordeel en de nieuwe wereld.  

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 

ISLAMITISCHE GODSDIENST: 
 

610-632 A.D.  De Moslims geloven dat de Koran door de engel 
Jibrīl (Gabriël) aan Mohammed (vzmh) was geopenbaard op 40 jarige 
leeftijd tijdens de jaren van 610 tot het jaar dat hij stierf in 632. 

 
A: de Geheiligde 

Islam noemt Jezus of Isa; ‘Rooh Allah’ – dit betekent de 
Ziel of de Geest van God. Hij was geboren uit de maagd 
Mary-am, dus voor de Moslims is Jezus de Ziel of Geest 
van God, die op bovennatuurlijke wijze geboren werd. 
 

In het Christendom wordt Jezus beschouwd als de zoon 
van God, terwijl volgens de Islam God geen zoon heeft.  
Dit is een dilemma tussen de twee godsdiensten.  
 

Een jonge ruimdenkende Moslim zegt het als volgt: “We 
moeten bruggen slaan en niet onze verschillen 
benadrukken. Ik heb geleerd in mijn godsdienst dat Allah 
of God geen zoon heeft, maar mijn vraag is: ‘Kan Allah of 
God, die almachtig is, naar de aarde komen in de vorm 
van een menselijk lichaam?’  

http://en.wikipedia.org/wiki/Gabriel
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– Ja, dat kan Hij! – dus God kwam naar ons toe in de 
vorm van Jezus. Eenvoudig genoeg.”  

  
B: terugkomst van de Geheiligde 

We zien in de Hadith en de Koran, dat er een heel 
moeilijke tijd gaat komen op de aarde, met een boosaardig 
heerser de ‘Dajjal’ genaamd, daarna komt Jezus terug om 
de Dajjal te vernietigen en om Gods koninkrijk op te 
richten.  
Deze Dajjal is dezelfde persoon die in het Nieuwe 
Testament bekend staat als de Antichrist.  
Er zijn veel tekenen die aantonen dat de Dajjal binnen 
korte tijd gaat komen. Uiteindelijk zal de Dajjal de 
goddelozen bijeenbrengen, terwijl de Madhi de 
volgelingen van Allah verzamelt om oorlog te voeren met 
de Dajjal. In het midden van deze strijd zal Jezus met zijn 
strijdmachten de Madhi tot hulp komen, de veldslag 
wordt door hen gewonnen en de Dajjal wordt vernietigd. 
Na deze slag, of de uiteindelijke Jihad, zal Jezus Gods 
koninkrijk opzetten. 
 
 
 

ATHEISME:   
Ik heb het Atheïsme er als geloof aan toegevoegd. Volgens mijn 
beperkte kennis is er meer geloof nodig om het eens te zijn met 

de theorie, dat wij voortkomen uit de 
explosie van een bepaalde materie, ter 
grootte van een stip. . . dan te geloven 
dat God de wereld geschapen heeft. 
Deze explosie theorie, ofwel de “Big 
Bang” of “Oerknal" theorie, is de 
steunpilaar van het atheïsme.  
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Met andere woorden: dit puntje hier > . < kan door uit elkaar te 
knallen een heel nieuw universum met zonnen, planeten, aarde, 
manen, sterren en uiteindelijk de mens creëren. 
Bij het maken van deze uitspraak verklein ik mezelf, of ten 
minste de afmeting van mijn hersenen tot de omvang van dit 
puntje. Op het moment wordt Evolutie niet langer als theorie 
maar als feit aan onze kinderen onderwezen en wordt ook gezien 
als hoeksteen van de wetenschap.  
Atheïsme/evolutie leert ons ‘de overleving van de sterksten’ en 
wij zijn niet verantwoordelijk voor onze daden en handelingen 
aan een superieur wezen. Als je iets anders gelooft en aanvaardt 
dat God de mens geschapen heeft, dan word je beschouwd als 
een zeer naïef type of een individu, dat je van alles wijs kunt 
maken. 
 

Er is echter een conflict in de wetenschapswereld, omdat zeer 
belangrijke wetenschapsfiguren van Sir Isaac Newton tot Albert 
Einstein begrepen dat er een schepper of een God moest zijn.  
 

Een onderwijzer beschreef de evolutietheorie als een grote 
ontploffing in een drukkerij, met als gevolg dat de ‘Grote van 
Dale’ daaruit voortkwam.  
Hoorde ik iemand "naïef" zeggen? 
 
 
 
 

 

Karl Marx noemde religie het opium van het volk en hij had, tot 
op zekere hoogte, gelijk. Door religie kunnen wij in een 
roesachtige toestand geraken van: “ik ben erg blij want ik heb 
God gevonden” of “ik heb mijzelf van God verlost”. Dat is 
afhankelijk van welk geloof wij aanhangen. “Wij zijn blij, wij zijn 
high.” Voor velen kan religie een vriendschapsclub worden, die 
ons beschermt tegen ons geweten om daadwerkelijk en 
persoonlijk iets te doen aan de behoeften van onze medemens. 
Wij geven wat geld aan onze club om te laten zien hoe goed wij 
zijn, zonder echt iets voor anderen te doen. 
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Als we eerlijk en objectief naar religie kijken, dan wordt het 
duidelijk dat religies de mensheid verdelen.  
Vooroordelen, intolerantie en bekrompenheid zijn enkele van de 
meest voorkomende symptomen van religie.  
 
Tijdens een religieuze feestdag werd mij onlangs gevraagd om 
God uit te leggen aan een groep Hindoeïstische en Islamitische 
studenten. 
Ik nam een sinaasappel uit mijn zak en legde hen uit dat we God 
vaak als deze sinaasappel ervaren. We bijten in de schil van de 
sinaasappel en dat smaakt helemaal niet lekker. 
 
 

   

De schil stelt onze religie voor, en 
de manier waarop we God zien, 
omdat ons dit zo geleerd is.  
 

“Als je dit doet, zal God boos op je 
zijn en als God boos wordt dan gaat 
het mis met je. Dan is het hek van 
de dam, want dan kunnen er slechte 
dingen gebeuren. Als je niet naar de 
tempel, of de moskee, of de kerk 

gaat, dan ga je misschien wel naar de hel." 
Dit zit gewoon niet lekker en geeft een vieze nasmaak.  
 

 
 

Dus gooien we de schil weg en dan pas kunnen wij ontdekken, 
wat en wie God is, en hoeveel Hij van ons houdt. 
Net als het vruchtgedeelte van de sinaasappel is Hij verfrissend, 
zoet, sappig, verkwikkend, en energie gevend." 
Ik brak de sinaasappel in stukjes en verdeelde de mootjes aan de 
studenten op de voorste rij. Ik beëindigde de uitleg met een kort 
gebed. De studenten waren dankbaar, niet alleen voor het feit dat 
het geen lang uitgesponnen religieuze preek was, maar zij lieten 
duidelijk hun genoegen en waardering blijken door hun grote 
glimlach en het schudden van mijn hand.  
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Ik vind het alleen wel jammer dat die arme Karl Marx in de schil 
bleef vast zitten en waarschijnlijk nooit de sappige vrucht heeft 
geproefd. Laten we even ons religieuze hokje van “God moet zich 
ook aan bepaalde maatstaven houden” opzij zetten en ons open 
stellen voor het onvoorstelbare plan dat God voor de mensheid 
heeft. 
 
 

VERBINDING MET HET BOVENAARDSE 
Als God Adam naar zijn beeld en gelijkenis geschapen heeft en ik 
ben een zoon van Adam, dan wil ik ook begrijpen wat zijn 
motivatie was toen Hij Adam schiep, met het resultaat dat ik er 
ook ben. Was Hij alleen aanwezig toen Hij Adam schiep, of 
bemoeit Hij zich nog steeds met deze wereld? 
Hoe kan een doorsnee jongen zoals ik, de enorme wijsheid van 
God begrijpen? Dat kan ik nooit. Toch wil ik weten, nee, ik moet 
weten of dit leven een doel heeft. Een ding heeft God beloofd: 
dat Hij zich openbaart aan diegenen die hem serieus zoeken. Ik 
moet een pad vinden, anders loop ik zeker vast in het oerwoud 
van dit leven.  
 

Als we de godsdienstige geschriften en profetieën nuchter 
bekijken dan zien we dat niemand in het rijtje van de ‘Groten der 
Geschiedenis’, van Mozes tot Confucius, van Aristoteles tot 
Baha’ullah, van de Boeddha tot Moeder Teresa en van 
Mohammed (vzmh) tot Mahatma Gandhi, deze profetieën 
vervuld heeft. Vooral de profetie ‘uit de doden opgestaan’ kan 
niet op hen toegepast worden want ze zijn allemaal gestorven. 
Hoe vreemd het ook voor sommige mensen mag klinken; door 
het proces van eliminatie kunnen we tot de enige conclusie 
komen en dat is; de geschriften van de leerlingen van te Jezus 
geloven, en Hem te accepteren als onze Geheiligde, onze Purush 
Prajapati, onze Redder, onze Messias.  
Aangezien alleen in Hem alle profetieën vervuld zijn, inclusief de 
meer dan 300 profetieën van het Judaïsme. 
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C.S. Lewis (de auteur van de Narnia series) schrijft hetvolgende: 
'Wat ik hier tracht te voorkomen is dat men die onzinnige opmerking 
maakt die de mensen vaak over Hem maken: "Ik ben bereid van Jezus te 
aanvaarden dat Hij een voorbeeldig leermeester is, maar niet dat Hij God 
is." Dat is nu precies wat we niet moeten zeggen. Een mens die niet meer is 
dan een mens en de dingen zegt die Jezus zei kan helemaal geen groot 
leermeester zijn. Hij zou of een gek zijn -op het vlak van de man die ze ziet 
vliegen en in de waan leeft dat hij Napoleon is- of hij zou de duivel uit de 
hel zijn. U moet maar kiezen. Of deze man was, en is, de Zoon van God, of 
anders is hij een krankzinnige of nog iets ergers.' 
 'Je kunt Hem opsluiten als een krankzinnige, je kunt op Hem spugen en 
Hem als demon vermoorden; of voor Hem neerknielen en Hem Heer en 
God noemen. Maar laten we niet aankomen met de opgeblazen onzin dat 
Hij een groot zedenkundig leraar was. Die mogelijkheid heeft Hij niet voor 
ons opengelaten. Dat was Zijn bedoeling niet. 
 

Nu het volgende, het onvoorstelbare vindt plaats als wij onze 
zonden op Jezus plaatsen en zijn offergave aannemen als 
vergeving van onze zonden, net zoals, zelfs vandaag de dag nog, 
veel mensen hun zonden op een lam of geit, alias zondebok 
plaatsen als tegemoetkoming voor hun zonden.  
Als wij aannemen dat Jezus zuiver uit liefde voor ons in onze 
plaats en voor onze zonden gestorven is, dan verdwijnt die 
onzichtbare muur die ons van God scheidt. 
Dit is niet alleen weggelegd voor de goede godsdienstige mensen, 
hooggeplaatste politici, en zedenmeesters, maar ook voor dieven, 
moordenaars, pooiers, terroristen en verslaafden, voor Jan en 
alleman, de ‘hoge pieten’ en het ‘lage pleb’.   
 
 

 
 

Vervolgens: 

 Ondervinden wij wat in het Hindoeïsme, Mukti of 
Moksha (redding) genoemd wordt, en wij verlaten de 
Samsāra, het eindeloze wiel van leed en wedergeboortes.  

 We ervaren wat het betekent ‘mijn mond zal uw lof 
verkondigen’ dat geschreven werd door de profeten van 
het Judaïsme. (Jesaja 12) (Psalm 51)  
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 We ontdekken wat de Boeddha leerde: de Geheiligde, of 
het gouden schip, dat je over de cyclus van 
wedergeboorten rechtstreeks naar de hoogste hemel draagt 
(Nirvana) terwijl er een nieuwe geest van licht in je hart 
gaat leven.  

 We beleven ‘de weg, de waarheid en het leven’ van het 
Christendom.  

 We beseffen wat de “Rooh Allah” de Ziel of Geest van 
God van de Islam betekent. 
 

We komen tot het besef dat we niet langer stukjes vuil zijn, die 
aangespoeld zijn met het afval van de zee der mensheid.  
We worden herenigd met God, net zoals een kind dat gestolen 
was en als slaaf verkocht werd, zijn ware ouders terugvindt. Dit 
gebeuren komt nog in veel landen voor. 
Je kunt alle dieren in de wereld opofferen om Gods vergeving te 
zoeken, maar het zal nooit genoeg zijn. Tien duizenden stuks vee 
worden om deze reden afgeslacht tijdens het Gadhimai feest in 
Nepal.  
Waarom zetten we geen punt achter dit bloedbad en zeggen we 
een eenvoudig gebed om te aanvaarden wat Jezus voor ons deed, 
"Lieve Jezus, vergeef me voor mijn egoïsme en de verkeerde 
beslissingen die ik genomen heb. Ik bedank Je dat Je jouw eigen 
leven gegeven hebt voor mijn zonden. Ik verlang naar jouw gave 
van het eeuwig leven en help me om Jou en anderen lief te 
hebben en laat jouw Geest van Liefde in mij leven". 
 

Wanneer we Jezus aannemen, vinden we de toegangsdeur en als 
we die deur binnengaan dan hebben wij toegang tot onze hemelse 
Vader, de Schepper van Hemel en Aarde. 
Wij zijn nu verlicht geworden en kunnen helder denken. Geen 
religie, God zij dank, alleen liefde. God is liefde en toen Hij ons 
schiep was het Zijn wens dat wij Hem en elkaar zouden 
liefhebben.  
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God wil dat we vrienden zijn, door elkaar te helpen en met elkaar 
van het leven genieten. Hij wil dat wij met volle teugen van deze 
mooie planeet genieten. Hij maakte ons sociale wezens zodat we 
warmhartig met elkaar kunnen omgaan. 
 

Dat is ook de belangrijkste reden waarom de natuur zo 
ontspannend, boeiend en geestelijk verkwikkend is, want Hij 
maakte het allemaal voor ons welzijn, zodat we het niet alleen in 
ons opnemen, maar ook zodat wij aan Hem zouden denken. 
 
LEUGENAAR   
“Als iemand zegt: Ik heb God lief, maar hij haat (of heeft een 
hekel aan) zijn broeder (of medemens), dan is hij een leugenaar.” 
“Want hij kan God, die hij nooit gezien heeft, onmogelijk 
liefhebben, als hij zijn broeder niet liefheeft die hij wel ziet.”.  
(I Johannes 4:20) 
Met andere woorden, jij denkt dat je vroom bent en je zegt dat je 
God lief hebt, maar als jij jouw medemens minacht dan ben je 
gewoon een leugenaar. 
Jezus kwam niet om een nieuwe sekte of nieuwe groepering te 
beginnen. Hij wil dat wij verenigd zijn en samenwerken. Volgens 
hem is het absoluut bespottelijk om een hebzuchtige oorlog in 
zijn naam te verklaren. Zoiets is een totale aanfluiting van de 
waarheid. Jezus zei: “Maar Ik zeg u: Heb uw vijanden lief; zegen 
hen die u vervloeken; doe goed aan hen die u haten; en bid voor 
hen die u beledigen en u vervolgen” (Matteüs 5:44) 
 

Vanuit mijn natuur wil ik wraak nemen; oog om oog, en tand om 
tand! Had God dit ook niet tegen Mozes gezegd?  
Maar met Jezus veegde God het leitje schoon. Hij zond ons Jezus 
om ons te helpen, zodat wij een nieuw pad door de jungle van 
het leven konden ontdekken. 
Een pad waar liefde de motiverende kracht en van het grootste 
belang is! "Een nieuw gebod geef Ik u, dat gij elkander liefhebt, 
gelijk Ik u heb liefgehad". (Johannes 13:34) 
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Jezus werd aan het kruis genageld en bad: "Vader vergeef het 
hun, want zij weten niet wat zij doen". Ze wisten heel goed dat 
ze iemand die onschuldig was, kruisigden. Waarom zei Hij dat 
dan? Waarom vroeg Hij om genade zelfs voor de soldaten die 
hem kruisigden? 
Door dit te zeggen wilde Hij dat God het pad naar de verlossing 
voor hen open liet. Opdat ook zij, ondanks het feit dat ze Hem 
kruisigden, dezelfde kans zouden krijgen om vergeving voor hun 
zonden te kunnen ervaren, net zoals jij en ik.  
 
ONTMOEDIGING 
Niet lang geleden was ik ontmoedigd en vroeg me af of mijn 
gebeden nog gehoord of verhoord werden. 
Plotseling was het zo klaar als een klontje: 
"Als je iets koopt, heeft hetgeen dat je wilt kopen meer waarde in 
jouw ogen dan wat je ervoor betaalt?" 
Antwoord: "Ja, anders zou ik het niet kopen." 
"Als je nu een Joodse zakenman was, die waren van wat ik me 
kan herinneren enkele van de slimste ondernemers, zou je er dan 
voor zorgen dat het in jouw ogen meer waard was?" 
Antwoord: "Ja natuurlijk". 
Jezus zei: "Wel, ik was een jodenjongen en ik maakte geen fout 
toen ik jou kocht, dus denk nooit dat ik je niet zal horen". 
 

Als je er even bij stilstaat dan betekent dit dat wij in Jezus’ of 
Gods ogen grotere waarde hebben dan de waarde die Hij aan 
zichzelf toeschrijft.  
Hij betaalde voor ons en Hij heeft duur betaald! Stel je voor; zes 
uur lang aan een kruis te hangen. Je balanceert je lichaamsgewicht 
op de draadnagels die door je voeten geslagen zijn, terwijl je naar 
adem snakt.  
Hij was zo bezeten met liefde voor jou en ik, dat het in mijn 
kleine verstand bijna aan het waanzinnige grenst, om zoveel liefde 
voor iemand te hebben. 
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Iemand was bereid om zoveel voor mij te betalen. Moet je 
nagaan; voor iemand zoals ik, die hem zo vaak vervloekt had. 
Ondanks dat hield hij toch zoveel van mij. 
 

Toch denk je weleens na over de manier waarop wij ons gedragen 
en hoeveel Hij voor ons betaald heeft. Dan ben ik toch zo 
ontzettend dankbaar voor Zijn liefde en vergeving, want anders 
zou ik denken dat Hij toch een kitsch miskoop gedaan had en 
klatergoud gekocht had, waar Hij veel te veel voor betaald heeft.  
 
 

KEUZE MAKEN 
Als mens heeft God ons het recht gegeven en heeft Hij Zichzelf 
beperkt zodat Hij geen keuze voor ons kan maken. 
Als het om keuzen maken gaat dan staan wij gelijk aan God. 
Natuurlijk probeert Hij ons te beïnvloeden om de juiste 
liefdevolle beslissingen te nemen. Maar wij zijn, door onze eigen 
vrije wil, verantwoordelijk voor onze eigen daden, handelingen, 
woorden en keuzen. 
Vervolgens keren we de hele zaak om en geven Hem de schuld 
voor ons persoonlijk egoïsme en voor onze eigen verkeerde 
beslissingen waardoor wij de zaak verprutsen.  
Maar Zijn liefde voor ons is onwrikbaar en ondanks alles geeft 
Hij zijn leven voor ons. Hij sterft in grote schande en doodsangst 
doordat wij het verpest hebben met ons egoïsme. Voor mij is dit 
totaal onbegrijpelijk, dat Hij zo ontzettend veel van ons houdt. 
 
 

 
 

 
 
 

DE LIJKWADE 
Het is een van de meest controversiële, moeilijkst te verklaren, en 
meest bestudeerde stukken doek van de menselijke geschiedenis. 
De lijkwade van Turijn wordt bewaard in de ‘Kapel van de 
Lijkwade’ in de kathedraal van Turijn. Het wordt beschouwd als 
de grafdoek van Jezus. In de lijkwade zien we Zijn toegebrachte 
wonden, Zijn gezwollen oog, de striemen op Zijn lichaam, de 
littekens van de doornenkroon, en de speerwond in Zijn zijde. 
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Velen hebben geprobeerd om te 'bewijzen' dat het 
niet echt Zijn lijkwade is, maar dat het bedrog en 
zwendelarij is. Tot op heden hebben honderden 
wetenschapsmensen nog steeds geen verklaring voor 
de afbeelding op de lijkwade kunnen vinden. Alle 
theorieën van schroeien tot bioplastic coating en van 
schilderkunst tot vaporographische theorieën zijn 
uitgesloten.  
Het enige alternatief is dat de afbeelding op de 
lijkwade het resultaat van Zijn opstanding is. 
"in een oogwenk. . .  zullen wij van gedaante veranderen. 
 Want dit vergankelijke lichaam zal een onvergankelijk 
eeuwig lichaam krijgen” (1 Korintiërs 15:52,53) 

 
Als het erom gaat een volgeling van het onderwijs van Jezus te 
zijn, dan heb ik nog wel een stukje voor de boeg. Ik zou toch wel 
even geprobeerd hebben om de hamer van die soldaat af te 
pakken om hem een paar meppen te verkopen. "Leid ons niet in 
verzoeking, maar verlos ons van het kwade." 
We hebben ‘het overleven van de sterksten’ van het atheïstische 
geloof geleerd, en wij zijn niet verantwoordelijk voor onze daden 
en acties aan een hoger wezen. Dat soort religie is zeker een stuk 
eenvoudiger: "Ik kan doen en laten wat ik wil". "Vergeven? 
Nooit! Ik zou liever die soldaat bij de keel pakken om hem aan 
het kruis te timmeren!" De vraag is echter: zou ik met de 
geestelijke anarchie die hieruit voortkomt verder kunnen leven? 
Hoe zal het zijn als ik de dood in de ogen zie en ik word 
opgevreten door die vraag 'wat heb ik met mijn leven gedaan?' 
 
 
 

 

DE BOER 
Het doet me denken aan de boer, wiens zoon aan de universiteit 
studeerde en thuiskwam tijdens de vakantie. Voor het eten boog 
de boer zijn hoofd en dankte God voor de maaltijd. 
Tijdens het gesprek dat volgde, legde de zoon uit hoeveel hij had 
geleerd en dat hij er nu van overtuigd was dat God niet bestond. 
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“Vader, ik ben trots op wat ik geleerd heb, en ik hoef mijn hoofd 
voor niets of niemand meer te buigen”.  
“Kun je je nog herinneren,” zei de boer, “toen we maïskolven 
plukten?” “Ja, dat deed ik graag!”   
“Hoe konden wij ook alweer de lege en volle kolven herkennen?” 
“De rechtopstaande maïskolven waren leeg en de gebogen kolven 
zaten vol”, antwoordde de zoon zelfverzekerd.  
Plotseling was het stil aan tafel.  
“Wanneer je weer voor dat denkpatroon valt, jongen, denkt dan 
even aan de maïskolven. God schiep de natuur om vele redenen, 
maar vooral om ons de waarden van het leven te leren.”  
 
 

 
 

 
 

 
 
 

Jezus kwam om ons boven de religie te verheffen en om ons in 
gemeenschap te brengen met de Schepper van de kosmos, de 
bron van energie, de bron van liefde.  
Liefde leeft, liefde is energie; je wilt dansen, van de zon genieten, 
in de regen zingen, je wilt het van de daken schreeuwen en je 
hand uitsteken om een ander te helpen.  
Je kunt een ander mens aanmoedigen op zijn levensweg. Je slaat 
je arm om hem heen als hij het moeilijk heeft en vraagt of je iets 
kan doen om te helpen? Misschien nog beter om je mond te 
houden en gewoon klaar te staan.  
We worden boven het moeras van de mensheid en de 
onverdraagzaamheid van de godsdiensten verheven.  
Jezus legde dit uit aan Nicodemus als de wedergeboorte in 
Johannes hoofdstuk 3. Wij zijn nu niet langer alleen zonen van 
Adam door onze natuurlijke geboorte, maar zijn nu ook kinderen 
van God geworden door geestelijke geboorte, en wij ervaren hem 
daadwerkelijk als een oprechte, liefhebbende Vader.  
Jezus leerde ons ook: "Het is de geest die levend maakt, het 
lichamelijke heeft geen nut: de woorden, die Ik tot u spreek, zijn 
geest en zijn leven". (Johannes 6:63)  
Het is de geest die het verschil uitmaakt. 
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Voordat ik meer schrijf denk ik, dat ik met mijn beperkte IQ, 
God om Zijn geest van wijsheid moet vragen, die Hij belooft te 
geven aan allen die Hem erom vragen. 
Hij zegt: "Ik zeg jullie: vraag en jullie zal gegeven worden. . . . Als 
jullie . . .  het goede weten te geven aan je kinderen, hoeveel te 
meer zal dan de hemelse Vader de heilige Geest geven aan 
degenen die Hem erom vragen.” (Lukas 11:9-13) 
"Dus Heer, met deze gedachte in mijn achterhoofd vraag ik in 
alle nederigheid om Uw Geest van wijsheid, zodat ik kan 
begrijpen wat U en de profeten ons probeerden te vertellen.  
Geef me de wijsheid om het in woorden om te zetten.  
Laat me het niet verprutsen door het te ingewikkeld te maken, 
maar help mij om het simpel en duidelijk over te brengen, zodat 
deze geachte lezer het ook kan begrijpen." 
 
 
 
EERST EEN KORT OVERZICHT VAN DE WERELD 
GESCHIEDENIS VAN 606 v.Chr. TOT HEDEN. 
In het boek van Daniël hoofdstuk 2, legt Daniël de droom van 
Nebukadnezar over een standbeeld uit. Deze droom die 
Nebukadnezar had, is een samenvatting of een tijdbalk van de 
machten die het Midden-Oosten zouden regeren. Dit was 
honderden jaren voordat die machten tot stand kwamen. 
 

 DE UITLEG 
1. Nebukadnezar ofwel Babylon was het hoofd van goed goud. 
(Goud werd gebruikt in overvloed in Babylon, ze hadden zelfs 
een straat geplaveid met goud) Babylon 606-539 v.Chr. 
2. Daarna de armen en borst van zilver, wat het tweeledige rijk 
van de Meden en Perzen vertegenwoordigt, (twee armen stellen 
de twee machten voor die aan elkaar verbonden waren. De 
sieraden van dat gebied zijn ook voornamelijk van zilver) Medo-
Perzië 539-333 v.Chr. 
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3. Gevolgd door de buik en dijen van brons; 
Griekenland. (Veel van de Griekse kunst werd 
uitgevoerd in brons. De geslachtsorganen zitten 
ook in dat deel van het lichaam en de Grieken 
stonden erom bekend "seksueel bevrijd" te zijn. 
In de buik vinden we ook de solar plexus of de 
geestelijke zetel; vandaar de griekse mythologie)    
Griekenland 333-44 v.Chr. 
4. De benen van ijzer stellen het Romeinse Rijk 
voor. (Twee benen want Rome werd in tweeën 
verdeeld, in het Oost en West Romeinse Rijk) 
Rome 44 v.Chr. tot 476 A.D. 
5. Daarna komen we bij de voeten en tenen, deze 
zijn deels ijzer en deels leem. Ijzer symboliseert 
dictaturen en leem, wat bestaat uit afzonderlijke 
deeltjes, stelt democratieën voor. Het laatste deel 
van het standbeeld en de tijdbalk zijn 'de tenen'. 
We hebben 10 tenen, die de 10 laatste 
koninkrijken vertegenwoordigen.  
 

Het standbeeld wordt verbrijzeld door een steen die uitgroeit tot 
een grote berg. Daniël verklaart:  “in de tijd van die koningen zal 
de God van de hemel een Koninkrijk stichten dat nooit te gronde 
zal gaan”  (Daniël 2:44) 
 

Als kind was ik gek op geschiedenis. Ik was gefascineerd met de 
hangende tuinen van Babylon, de wet van Meden en Perzen die 
niet veranderd kon worden, door Alexander de Grote en zijn 
paard Bucephala en de Romeinen die heirwegen aanlegden en 
overal marcheerden. 
Dat gedeelte van Daniël hoofdstuk 2 was zo klaar als een klontje, 
maar als dat deel waar is, dan is er alle reden om te geloven dat de 
rest ook waar zal zijn, en dat God zijn koninkrijk gaat oprichten. 
 

Gaat dit echt gebeuren, of is dit allemaal religieuze kletskoek?  
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HOOFDSTUK 1 
 

PROFETIE  VOORAF GAANDE AAN DE LAATSTE 
ZEVEN JAAR; EXACTE VOORSPELLING VAN HET 

JAAR WAARIN DE MESSIAS GEDOOD ZAL WORDEN 
 
In dit hoofdstuk bestuderen het gedeelte, van de profetie in het 
boek Daniel, dat voorafgaat aan ‘de laatste zeven jaar’ periode van 
de wereldgeschiedenis. Iedere profetie over de laatste zeven jaar in 
de Bijbel wordt steeds voorafgegaan door een profetie die al 
vervuld is.  
De vervulde profetie is er als vingerwijzing, dat het volgende 
gedeelte van de profetie ook in vervulling zal gaan. 
Net zoals je met de trein reist, weet je dat je de juiste richting 
opgaat, wanneer je bepaalde stationnen of plaatsen passeert die 
op de dienstregeling staan. Zo is dat ook met deze vervulde 
profetieën, die als gepasseerde plaatsen op de tijdbalk van de 
geschiedenis staan.  
Zodoende kunnen wij zien dat we op het juiste spoor zitten en 
wanneer we uiteindelijk op het station van bestemming zullen 
aankomen! 
 

“Laat hij die het leest, daarop letten!” zei Jezus.  
“U moet weten en begrijpen”, zei de engel tegen Daniël. 
Begrijpen en wijsheid wordt 23 keer aangehaald in het boek van 
Daniël.  
In gewoon Nederlands zou dat zijn: “Gebruik je verstand”. 
 

Koning David zegt: “Het schenkt eenvoudigen inzicht”. 
(Psalmen 119:130) “Lieve Heer, geef ons eenvoudige mensen 
inzicht in wat U ons probeert te vertellen.” 
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70 WEKEN/SHABUAS 
Dit hoofdstuk vertelt ons waar de leerstelling van ‘de laatste 
zeven jaar’ vandaan komt. 
 
 

 
 
 

 

De profeet Daniël legt uit dat: “Zeventig weken zijn er bepaald 
over uw volk en uw heilige stad, om de overtreding te beëindigen, 
de zonden te verzegelen, de ongerechtigheid te verzoenen, om een 
eeuwige gerechtigheid tot stand te brengen, om visioen en profeet 
te verzegelen, en om de Heiligheid van heiligheden te zalven.”  
(Daniel 9:24) 
Hier zien we dat aan het eind van 70 weken overtredingen 
beëindigd zullen worden, ongerechtigheid verzoend zal worden, 
eeuwige gerechtigheid tot stand gebracht zal worden en de 
Heiligheid van heiligheden gezalfd zal worden. De Heiligheid 
van heiligheden is Jezus en dat is het moment waarop Jezus 
terugkeert en tot Koning van de Aarde gezalfd zal worden. Er 
zijn echter een paar zaken die eerst moeten plaatsvinden.  

Het woord voor ‘week’ dat hier gebruikt 
wordt is in de oorspronkelijke 
hebreeuwse taal ‘shabua’, en het betekent 
zeven als een tijdseenheid. Dit kan ofwel 
zeven dagen of zeven jaar betekenen.  

  Shabua – 7 als tijdseenheid  
 

In deze profetie past het als zeven jaar. 
 

Daniel gaat verder: “U moet weten en begrijpen: vanaf de tijd dat 
het woord uitgaat om te laten terugkeren; en om Jeruzalem te 
herbouwen; tot op Messias, de Vorst, verstrijken er zeven weken 
en tweeënzestig weken.  
Pleinen en grachten zullen opnieuw gebouwd worden, maar wel 
in benauwde tijden”. 
 

Na de tweeënzestig weken zal de Messias uitgeroeid worden, 
maar het zal niet voor Hemzelf zijn.”  (Daniël 9:25,26) 
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Nu we dus besloten hebben ons verstand te gebruiken kunnen we 
verder gaan. Daniël noemt drie hoofdgebeurtenissen: 
 
 

 

A “vanaf de tijd dat het woord uitgaat” 
Dit woord was gegeven door de koning Artaxerxes aan Nehemia. 
 
 

 

B “om Jeruzalem te herbouwen” 
Dit is wanneer de herbouwing van Jeruzalem voltooid is. 
 
 

 

C “tot op Messias, de Vorst . . . . zal . . uitgeroeid worden” 
Dit gaat over de dood van de Messias. 
 
Voor de begindatum van “de tijd dat het woord uitgaat” zal ik 
gebruik maken van het boek “Ancient History” door Charles 
Rollin dat gepubliceerd werd in 1825, waarin staat dat de 
begindatum 454 v.Chr. is. Het boek is te vinden in de 
bibliotheek van de Harvard Universiteit. 
 
Een eenvoudig sommetje: 
Vanaf de tijd dat het woord uitgaat – tot aan de voltooiing van 
de herbouwing van Jeruzalem verstrijken 7 weken (1 week = 7 
jaar) oftewel 7 x 7 jaar, en dat is 49 jaar. 
Het woord ging uit in 454 v. Chr.  49 Jaar later in 405 v. Chr. 
Was de herbouwing van de muur en de stad voltooid. 
 
De opzichters van dit werk waren Nehemia en Ezra. 
 

“Pleinen en grachten zullen opnieuw gebouwd worden, maar wel 
in benauwde tijden.” 
De herbouwing van de straten en de muur gebeurde in een 
woelige en moeilijke tijd met veel vijandigheid en tegenstand. Zo 
erg dat Nehemia schreef:  
“Zij die aan de muur bouwden, zij die de lasten droegen en zij 
die ze oplaadden, deden met één hand het werk, en de andere 
hand hield de werpspies vast.” (Nehemia 4:17) 
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JAAR VAN DE DOOD VAN DE MESSIAS VOORSPELD 
 

Vanaf de herbouwing van Jeruzalem tot aan de Messias 
verstrijken 7 weken en 62 weken. (Daniël 9:25) 
“Na de tweeënzestig weken zal de Messias uitgeroeid worden, 
maar het zal niet voor Hemzelf zijn.” (Daniël 9:26) 
De Messias zal uitgeroeid ofwel gedood worden (62 X 7 = 434) 
434 jaar na 405 v. Chr., wat ons brengt op het jaar 29 A.D. 
 

Het is wel duidelijk dat Jezus niet terwille van zichzelf gedood 
werd, maar Hij stierf uit pure liefde voor ons. Jezus was 33 jaar 
oud toen Hij gekruisigd werd, dus waarom is het nu het jaar 29 
volgens deze profetie? 
Er staat in het evangelie dat Zijn geboorte plaatsvond vlak 
voordat Herodes de Grote doodging. Volgens de Joodse 
geschiedschrijver Josephus was de dood van Herodes de Grote in 
4 v. Chr.. 
  

Onze moderne kalender, die de tijd verdeelt in de jaren vóór 
Christus en Anno Domini (het jaar des Heren) werd pas in 525 
van onze jaartelling geintroduceerd. Paus Johannes I vroeg aan de 
monnik Dionysius Exiguus om een gestandaardiseerde kalender 
samen te stellen voor de westerse kerk met de geboorte van Jezus 
als het jaar 0.  
Ofschoon Dionysius probeerde die zo nauwkeurig mogelijk te 
maken zat hij er 4 jaar naast. Vandaar dat Jezus in 4 v.Chr. 
geboren werd. 
 

Een eenvoudige tijdbalk: (niet op schaal) 
 

 
A 
454 v.Chr. 
 
7 wk = 49 jaar 

B  
405 v.Chr. 
 
            62 weken = 434 jaar 

C 
29 AD 
 
 

 

 
+ + + + + +     
Dood van 
Messias 
 

laatste 
week 

of  
7 jaar 

Het woord gaat 
uit  

Jeruzalem herbouwing 
Voltooid 

 blijven 
over 

                                                                  v.Chr < 0 > AD    
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Nu kunnen we beter begrijpen hoe het komt dat er een aantal mensen, die 
de geschriften begrepen, in de buurt van de tempel verbleven in afwachting 
van de Messias. Zij beseften dat, als Hij binnen de 33 jaar gedood zou 
worden, volgens het tijdschema van Daniël, dat Hij er elk moment aan kon 
komen. 
 
“En zie, er was een man in Jeruzalem, van wie de naam Simeon was;. . . en 
hij kwam door de Geest in de tempel. En toen de ouders het Kind Jezus 
binnenbrachten om met Hem te doen volgens de gewoonte van de wet, nam 
hij Het in zijn armen, loofde God en zei: Nu laat U, Heere, Uw 
dienstknecht gaan in vrede, volgens Uw woord, want mijn ogen hebben Uw 
zaligheid gezien, die U bereid hebt voor de ogen van alle volken”.  
(Lukas 2:25,27-31) 
 
“Ook Anna was er, een profetes. . . ; en zij was een weduwe van ongeveer 
vierentachtig jaar, die de tempel niet verliet en met vasten en bidden God 
dag en nacht diende. En zij kwam er op dat moment bij staan en beleed 
eveneens de Here, en zij sprak over Hem tot allen die de verlossing in 
Jeruzalem verwachtten.”  (Lukas 2:36-38) 
 
Het is duidelijk dat de mensen uitkeken naar de Messias omdat ze wisten 
dat Hij spoedig zou moeten komen, gezien het aantal jaren dat gegeven was 
in de profetie. “Filippus vond Nathanaël en zei tegen hem: “Wij hebben 
Hem gevonden over Wie Mozes in de wet geschreven heeft . . .” 
(Johannes 1:46) 
 
7 weken + 62 weken = 69 weken oftewel shabuas van de profetie van 70 
weken zijn nu voorbij, maar hoe zit het met de overgebleven 70ste week, 
ofwel de laatste episode van zeven jaar? 
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HOOFDSTUK 2 
 

DE LAATSTE 7 JAAR VAN DE BESCHAVING 
 
Een ‘shabua’ ofwel tijdperk van zeven jaar moet nog komen 
voordat Jezus terugkeert om Zijn koninkrijk op aarde te stichten. 
Jezus is naar de hemel gegaan in het jaar 29 en 7 jaar later was 
het jaar 36. Het is duidelijk dat Jezus niet terugkwam in het jaar 
36 om Zijn koninkrijk op aarde te stichten. 
Wat doen we met deze laatste week of deze laatste zeven jaar?  
Het enige wat we kunnen doen, is dat we deze week los snijden 
en laten drijven op de tijdbalk van de wereldgeschiedenis. 
 

Uit vers 24 weten we dat aan het einde van deze laatste zeven 
jaar, Jezus gezalfd zal worden om Zijn koninkrijk te stichten en 
eeuwige rechtvaardigheid te brengen. We weten dus dat Jezus aan 
het einde van de zeven jaar terugkomt, maar hoe kunnen we 
weten wanneer het zeven jarig tijdperk begint? 
 

De profeet Daniël schrijft in vers 27: “Met velen zal hij een 
verbond aangaan gedurende een week. Op de helft van die week 
zal hij een einde maken aan de offerdienst en de gruwel van de 
verwoesting plaatsen, totdat de vernietiging, die besloten is, zich 
aan de vernieler voltrekt.”  (Daniel 9:27) 

We kunnen zien dat de laatste periode 
van zeven jaar begint met het aangaan 
of het tekenen van een verbond.  
 

Daniël beschrijft het als een heilig 
verbond: “En zijn hart zal tegen het 
heilige verbond zijn.”  (Daniel 11:28) 
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Dus het zal een verbond of een overeenkomst zijn dat religieuze 
implicaties heeft. 
Dit verbond zal een vredesovereenkomst in het Midden-Oosten 
zijn, voor zover we dat kunnen opmaken uit de verzen. 

 Er komt een ‘schikking van zaken’ tussen de Arabieren en 
de Joden. 

 Jeruzalem zal uitgeroepen worden tot internationale 
religieuze hoofdstad voor Joden, Moslims en Christenen. 

 De Joden mogen hun derde tempel herbouwen en er zal 
weer aanbidding zijn in de tempel, zowel als het offeren 
van dieren. 
 

 Het is algemeen bekend dat veel Joden 
en rabbi’s geloven dat, gedurende de tijd 
van de Joodse messias, de derde tempel 
gebouwd zal worden en er weer 
aanbidding zal zijn en offering van 
dieren. 

 
 

In Mitzpe Jericho worden nakomelingen van Kohaniem (priesters) en de Levieten 
voor de tempeldienst voorbereid. 
Rabbijn Chaim Richman vertelt dat het heilig vaatwerk nu in voorbereiding is en 
de rode vaarzen klaar zijn voor de offerdienst wanneer de 3de Joodse tempel 
gebouwd is. Het as van de vaars wordt gebruikt voor het proces van zuivering. 
 
 
 

 
 

 

“Met velen zal hij een verbond aangaan.” De “hij” ofwel het 
genie achter deze zeven-jarige vredesovereenkomst zal de leider 
van de Nieuwe Wereldorde zijn, ofwel de ‘messias’, die in de 
Bijbel de Antichrist genoemd wordt. 
 
 

 
 

Hij zal herstel en stabiliteit brengen aan de wereld economie, die 
als een kaartenhuis ineenstortte, door het falen van de financiële 
markten en beurzen.  
Hij zal ondersteund worden door de geldelijk machtige families 
en de grote financiële instituten en wereldbanken.  
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Er zal economisch herstel zijn en er zal “vrede en veiligheid” zijn. 
De werkeloosheid cijfers dalen en de economie maakt grote 
vooruitgang. 
 
GEREÏNCARNEERDE MESSIAS? 
Op een van mijn reizen zat ik naast een aantrekkelijke Indiase 
dame van middelbare leeftijd. Ze las een boek over een geestelijk 
onderwerp. Tegen het einde van onze vlucht kwam het 
onderwerp van ons gesprek op God en de Messias. 
 

“O ja, de messias komt spoedig!” zei ze enthousiast, terwijl ze me 
recht in de ogen keek. 
Ik vroeg haar: “Misschien kunt u me hierbij helpen, want ik heb 
altijd gedacht dat de profetieën over de Messias en ‘Purush 
Prajapati’ in de Rig Veda, wat betekent de ‘allerhoogste Schepper 
in menselijke gedaante’, tot vervulling waren gekomen in de Here 
Jezus. Is de Messias dan al niet gekomen?” 
Terwijl we onze tassen uit het compartiment haalden en afscheid 
van elkaar namen, zei ze vol overtuiging: “De messias is al 
gedeeltelijk gekomen, maar het zijn allemaal reïncarnaties van 
elkaar en de uiteindelijke ware messias zal spoedig komen.” 
Ze wist zo zeker dat ze gelijk had en ging er heel snel vandoor, 
zodat ik daar nog wat schaapachtig stond te kijken en geen tijd 
meer had om haar, aan de hand van de Hindoestaanse 
geschriften, uit te leggen dat de Messias een levend wezen was 
met specifieke karakteristieken die door Zijn persoonlijk offer de 

Samsāra, het eindeloze wiel van leed en reïncarnatie, beeindigd 
had.  

 

Er kan dus geen gereïncarneerde messias komen omdat de 
Messias reïncarnatie teniet gedaan heeft.  
Dit kunnen we niet alleen in Hindoestaanse geschriften vinden 
(zie pagina 10), maar ook in die van de Christenen en de Joden 
en zelfs in Boeddhistische geschriften (zie pagina 13). 
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Bitcoin 

Desalniettemin zal deze leider van de Nieuwe Wereldorde 
binnengehaald worden als de messias, de redder van de wereld, en 
hij zal er uiterlijk alle kenmerken van dragen.  
De Israëli’s zullen hem geweldig vinden omdat hij hen geholpen 
heeft hun droomtempel te herbouwen.  
 

Alles zal heel goed lijken te gaan en hij schijnt ‘echt de messias’ te 
zijn waarop velen gewacht hebben. 
 

Er zal uiterst overtuigende propaganda zijn voor de 
identificatiechip en waarom ook niet? Een uitstekend idee! De 
mensheid zal overtuigd worden van hoe belangrijk het is om de 
RFID (Radio Frequency Identification) chip te laten 
implanteren. Dit is heel belangrijk voor identificatie, kidnapping, 
het bestrijden van terrorisme enz. enz. 
 
Er zal een wereldwijd kredietsysteem komen waarbij geen 
baargeld meer gebruikt wordt, omdat het huidige financiële 
systeem ineengestort is. Als er geen cash meer is zal dat de 
onderwereld en de drugshandel ernstig belemmeren, dus dat is 
allemaal prima. 
 
Het zal ook onze bank- en andere ID kaarten vervangen, dus die 
kunnen dan niet meer gestolen worden, omdat de chip die nu in 
de kaarten zit, dan in je lichaam geimplanteerd zal worden, zodat 
je zelf je eigen bankkaart wordt. 
 

In het jaar 2008, werd de Bitcoin geïntroduceerd als 
een wereldwijde elektronische munt.  
Op het moment zijn de bitcoin transacties uiterst 
moeilijk op te sporen maar dit kan snel veranderen. 

Wie weet is deze methode van betalen en financiële transacties de 
baanbrekende voorloper zijn van het nieuwe wereldwijde krediet-
systeem. 
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TIEN LAATSTE KONINKRIJKEN 
De wereld zal verdeeld worden in tien politiek, economische 
gebieden, waarover in 1972 al beslist was door de Club van 
Rome en waarover profetieën staan in het boek Openbaring:  
“En de tien horens die u gezien hebt, zijn tien koningen, die het 
koningschap nog niet hebben ontvangen, maar die samen met het 
beest één uur koninklijke macht zullen ontvangen.” *  
*  (Met dit beest dat genoemd wordt in het boek Openbaring wordt 
bedoeld de leider van de Nieuwe Wereldorde die door de Bijbel ook wel de 
Antichrist wordt genoemd en in de Koran bekend staat als de Dajjal)  

(Openbaring 17:12) Dit zijn dezelfde tien machten als de tien 
tenen van het standbeeld in de droom van Nebukadnezar. 

 
De tien politiek, economische wereldgebieden. 

Deze leider van de Nieuwe Wereldorde zal de genie zijn die deze 
geweldige vredesovereenkomst samenstelt. De tien economische 
gebieden zullen in werking gaan wanneer het beest of de 
Antichrist aan de macht komt.  
 
 
 

“Terwijl ik op de horens bleef letten, zie, een andere, kleine 
horen rees daartussen op. Drie van de eerdere horens werden 
voor hem uitgerukt. En zie, in die horen waren ogen als 
mensenogen en een mond vol grootspraak.” (Daniël 7:8) 
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Drie van de tien economische gebieden zal hij uitschakelen. 
Waarschijnlijk werken die dan niet mee zoals hij dat wil, en 
misschien boycot hij hen en legt hij hun financiële situatie lam. 
We zullen zien hoe dit zich ontwikkelt. 
 
 
 

 
 

 

EEN HOREN MET OGEN 
De profeet Daniël beschrijft hem als “een horen met ogen.”  
Horens stellen machten of koninkrijken voor, maar deze horen 
had ogen.  
Wat kan dat nou betekenen?  
Is het de horen die alles kan zien? Is dat ‘Big Brother is watching’? 
Op dit moment komen er overal steeds meer bewakingscameras 
voor onze ‘nationale veiligheid’. Als we dan de RFID chip 
ontvangen, kunnen we ieder moment van de dag opgespoord 
worden.  

Als ik niet naar mijn werk of naar 
de partijvergadering kom, kan ik 
binnen enkele seconden gevonden 
worden. “Kijk, daar is hij, op weg 
naar het station. Waar denkt hij 
nou dat hij heengaat? Haal hem 
meteen op!” 

Informatie wordt in verbazingwekkende hoeveelheden vergaard. 
Deze horen, die de Nieuwe Wereldorde en de NWO leider 
oftewel de Antichrist voorstelt, zal wel degelijk ogen hebben! 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

EINDE VAN DE VREDE 
Er staat duidelijk:  
“Wanneer de mensen zeggen: ‘Alles is rustig en veilig,’ juist dan 
overvalt hun plotseling de ondergang, zoals de weeën een 
zwangere vrouw, en is er voor hen geen ontkomen meer aan.” 
“Laten wij dan niet, evenals de anderen, slapen, maar laten wij 
waakzaam en nuchter zijn.”  (1 Tessalonicenzen 5:3,6) 
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Net zoals een zwangere vrouw moet bevallen wanneer het haar 
tijd is, zo zal ook dit gebeuren en gaat deze ‘vrede’ voorbij 
wanneer de tijd rijp is. 
Tot aan “de helft van de week” oftewel de eerste 3½ jaar is er 
vrede en economische groei.  
Na de eerste 3½ jaar verandert alles drastisch, dan zal hij “een 
einde maken aan de offerdienst en de gruwel van de verwoesting 
plaatsen.”  (Daniël 9:27) 
Hier zal hij de offerdiensten in de Joodse tempel een halt 
toeroepen en de ‘gruwel van de verwoesting’ plaatsen. 
 
Deze leider of zijn leger zullen deze ‘gruwel die verwoesting 
aanbrengt’ plaatsen. Het woordenboek geeft als synoniem voor 
verwoesting het woord uitroeiing. Velen die niet meewerken 
zullen uitgeroeid worden en er zal geen vrijheid meer zijn. 

 

Geestelijk zal het een droge woestijn 
zijn. Jezus noemt deze tijd een 
Grote Verdrukking. 
“Wanneer u dan de gruwel van de 

verwoesting, waarvan gesproken is door de profeet Daniël, zult 
zien staan op de heilige plaats  – Lezer begrijp dit goed! – Wie 
op het dak is, moet niet naar beneden gaan om iets uit zijn huis 
te halen, en wie op de akker is, moet niet terugkeren naar wat hij 
achterliet om zijn kleren te halen. 
... dan zal er een grote verdrukking zijn...”  (Matteüs 24:15, 21) 

 

Dit laat duidelijk zien dat, als eenmaal de ‘Gruwel van de 
verwoesting’ geplaatst wordt, deze onmiddelijk in werking treedt 
en effectief is, en de grote verdrukking of uitroeiing begint.  
 
 
 

Er staan veel referenties in de Bijbel die ons de exacte tijdsduur 
van deze tijd van verdrukking duidelijk willen maken.  
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Deze periode is de tweede helft van de laatste zeven jaar. 
 

In de Bijbel wordt de tijdsduur van deze periode op verschillende 
manieren aangeduid: 3½ jaar, 42 maanden en 1260  dagen. 
(Het jaar wordt geteld volgens de maankalender van 360 dagen 
die toen in gebruik was; 3½ x 360 = 1260) 
 
 

 

Zodat we het eenvoudiger konden geloven dat deze tijd van 
verdrukking inderdaad plaats zal vinden, gaf Jezus een korte 
profetie aan het begin van hetzelfde hoofdstuk, over de Joodse 
tempel van die tijd:  
“hier zal niet één steen op de andere gelaten worden die niet 
afgebroken zal worden.”  (Matteüs 24:2) 
De Romeinse soldaten die onder het commando stonden van 
Generaal Titus liepen totaal uit de hand en staken de tempel in 
brand in het jaar 70 (40 jaar na de kruisiging van Jezus). Het 
goud van de tempel smolt en liep tussen de stenen van de 
fundering. Daarom werd door de soldaten, om bij het goud te 
komen, “niet één steen op de andere gelaten.” 
 
TEKENEN DES TIJDS 
Jezus geeft nog andere profetieën in Matteüs 24, waarvan ik er 
een paar zal noemen voordat we aan de verzen over deze tijd van 
verdrukking toe komen. Jezus zei: 
 

 “U zult horen van oorlogen en geruchten van oorlogen” 
(Matteüs 24:6) (over oorlogen weten we, en hoeveel hoor je 
niet via de nieuwsmedia over de geruchten van oorlogen) De 
Washington Post concludeert: “De oorlogen van onze eeuw 
zijn totale oorlogen geweest . . . daarbij vergeleken waren de 
barbarische oorlogen uit de vorige eeuwen maar straatrelletjes.” 

 “Er zullen hongersnoden zijn” (Matteüs 24:7) 
 Hongersnoden: De Wereldbank stelde vast in haar rapport 
dat er iedere dag zo’n 40.000  sterfgevallen zijn (waarvan de 
helft kinderen zijn) die veroorzaakt worden door honger!” 
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 “En besmettelijke ziekten” (Matteüs 24:7) 
De Wereldgezondheidsorganisatie kondigt aan: “dagelijks 
worden er meer dan 6000 mensen geïnfecteerd met het HIV 
virus en de epidemie wordt erger.” “Ziekten die kort geleden 
als overwonnen werden beschouwd steken nu de kop weer op 
en zijn haast niet meer te stoppen.” zegt het AP.   

 “Omdat de verachting van de wet toeneemt zal de liefde van 
velen zal verkillen” (Matteüs 24:12) Tegen de tijd dat een 
kind in de VS, 15 jaar oud is heeft hij of zij zo’n 15000 
doordachte moorden op de televisie gezien. De ironie is dat we 
het onvoorstelbaar vinden als een tiener zijn school 
binnenloopt met een geweer en zijn eigen leraren en 
klasgenoten doodschiet. We zaaien de wind en oogsten de 
wervelwind. 

De profeet Daniël schreef: 

 “Velen zullen op zoek gaan” of rondreizen (Daniël 12:4) 
Reizen en ook het toerisme is ontzettend toegenomen in de 
laatste 50 jaar en is nu een miljarden-industrie)  

 “De kennis zal toenemen” (Daniël 12:4) Het wordt geschat 
dat 75 tot 85% van alle wetenschapsmensen die ooit geleefd 
hebben nu leven. Iedere minuut worden 2000 paginas 
toegevoegd aan de wetenschappelijke kennis van de mens. 

 

De statistieken die ik hier aanhaal zijn van het einde van de 
afgelopen eeuw. Er is wat statistieken aangaat de laatste 25 jaar 
niet veel veranderd. Is dat geen schande voor ons als mensen?  
 

We ontwikkelen de nieuwste smart-bommen en cluster-bommen, 
maar vertikken het om onze overvloed met de armen te delen. 
Aangezien we deze dingen overal om ons heen in vervulling zien 
gaan, kunnen we er vanuit gaan dat het volgende gedeelte ook in 
vervulling zal gaan. 
“Wanneer u dan de gruwel van de verwoesting, waarvan 
gesproken is door de profeet Daniël, zult zien staan op de heilige 
plaats – laat hij die het leest, daarop letten!”  (Matteüs 24:15) 
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Hier wordt ons wederom gevraagd om er alsjeblieft bij stil te 
staan en het niet alleen te lezen, maar er ook op te letten. 
 

“Want dan zal er een grote verdrukking zijn, zoals er niet 
geweest is vanaf het begin van de wereld, tot nu toe, en zoals er 
ook nooit meer zijn zal.”  (Matteüs 24:21) 
 
Er doen een heleboel geruchten en theorieën de ronde en we 
zullen wel zien welke op waarheid berusten. Maar er schijnt 
echter, onder veel belangrijk geplaatste openbare figuren, een  
opvatting te heersen dat de wereldbevolking teruggebracht moet 
worden tot een half miljard, om zodoende de balans van de 
natuur in stand te houden. 
 
Als daar iets van waar is, dan betekent dit dat maar liefst 6½ 
miljard mensen uitgeroeid zouden moeten worden. Het kan zijn 
dat ik het verkeerd zie, en dat hoop ik dan echt wel, maar als er 
tot zo’n project besloten wordt, dan denk ik dat de gelovigen en 
de ‘oproerkraaiers’ er het eerst aan zullen gaan. Dit zou absoluut 
en zonder twijfel een tijd van grote verdrukking zijn. 
 
“Meteen na de verdrukking van die dagen ... zij zullen de Zoon 
des mensen zien, als Hij op de wolken van de hemel komt met 
grote kracht en heerlijkheid.  
En Hij zal Zijn engelen uitzenden onder luid bazuingeschal, en 
zij zullen Zijn uitverkorenen bijeenbrengen uit de vier 
windstreken, van het ene uiterste van de hemelen tot het andere 
uiterste ervan.”  (Matteüs 24:29-31) 
 
 
 
 

Dus het is onmiddellijk na de verdrukking van die dagen dat 
Jezus terugkeert om Zijn kinderen te verzamelen. 
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DE LAATSTE ZEVEN JAAR 
 

Begin                 Midden                  Eind 
|           3½ jaar ‘vrede’                  _            __ |             3½ jaar verdrukking                |        
* Tekenen van Vredesverbond                     * Verbreken van Vredesverbond                   * Terugkeer van Jezus om 
* Jeruzalem religieuze hoofdstad                        * Einde offerdienst in tempel                           gelovigen op te halen 
* Bouwen van Joodse tempel                 * Plaatst Gruwel in tempel 
* 10 politiek economische regionen                  * Grote verdrukking begint 
* Economisch herstel                                    * Gedwongen aanbidding van ‘Gruwel’ 
       of afbeelding van Antichrist 
                    * Gedwongen RFID chip implantatie 

 
HOE LANG DUURT HET BOUWEN VAN DE JOODSE 
TEMPEL? 
De tempel zal in werking gesteld worden 250 dagen nadat het 
verdrag ondertekend is. Hier is de uitleg: 
“Toen hoorde ik een heilige spreken, en een heilige zei tegen 
degene die gesproken had: ‘Hoelang zal het duren, wat in het 
visioen is gezegd over het dagelijks offer en de verwoestende 
overtreding, de ontwijding van het heiligdom en het vertrapte 
leger? (van gelovigen)  
Hij zei tegen mij: Tot tweeduizend driehonderd avonden en 
morgens (2300 dagen). Dan zal het heiligdom in ere hersteld 
worden.” (Daniël 8:13,14) 
 

Met andere woorden, hij vraagt: Hoe lang is het totale tijdsbestek 
van het dagelijkse offer, dit is de tijdsperiode van dagelijkse 
offerdienst die in de tempel plaatsvindt nadat hij gebouwd is, 
plus de periode van de verwoestende overtreding, alias de Gruwel 
van de Verwoesting, oftewel de gehele tijdsperiode van beide.  
 

Het antwoord was: “2300 dagen en dan is het heiligdom in ere 
hersteld.” 
Weer even rekenen: 
We leren later in hoofstuk 10 dat de tempel in ere hersteld 
wordt 30 dagen na de laatste 7 jaar. 7 jaar is 7 x 360 = 2520 
dagen. (volgens de maankalender 360 dagen per jaar)  
Dit betekent dat de tempel in ere hersteld wordt na 2520 + 30 
= 2550 dagen na de ondertekening van het verbond. 
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Als je terugtelt 2550 – 2300 = 250 dagen of iets over 8 
maanden zijn er nodig na het ondertekenen van het verbond, 
voor het bouwen van de 3de Joodse tempel, tot de inwijding van 
de tempel. 

 
TIJDBALK TEMPELBOUW (niet op schaal) 

 

 

 
 

Tekenen van  
Vredesverbond 
 
Tempel bouwen 
begint 
 
    1260 dagen ‘Vrede & Voorspoed’ 

Verbreken van Vredesverbond 
 
Gruwel in tempel geplaatst 
Ontwijding van heiligdom 
Leger of Gelovigen vertrapt 
 
 1260 dagen’Grote Verdrukking’ 

Opname en 
Bruiloftsmaal 

 
 
 
30 

Tempel 
in ere 
hersteld   
30 dagen 
later   

250 dagen 
                              
                              2300 dagen 
 

     

Tempel inwijding 
Dagelijks Offer    

 

Gruwel van Verwoesting in Tempel  

 
 
 
 
 

DIE DAG IS AAN NIEMAND BEKEND 
Veel mensen zeggen dat niemand zal weten op welke dag Jezus 
terugkeert, want Hij heeft onszelf verteld:  
“Maar die dag en dat uur is aan niemand bekend, ook aan de 
engelen in de hemel niet, maar alleen aan Mijn Vader. Zoals de 
dagen van Noach waren, zo zal ook de komst van de Zoon des 
mensen zijn. 
Want zoals ze bezig waren in de dagen voor de zondvloed met 
eten, drinken, trouwen en ten huwelijk geven, tot aan de dag 
waarop Noach de ark binnenging, en het niet merkten, totdat de 
zondvloed kwam en hen allen wegnam, zo zal ook de komst van 
de Zoon des mensen zijn.” (Matteüs 24:36-39) 
 
 

Jezus heeft het hier duidelijk over de mensen die geen aandacht 
besteedden aan Gods boodschap en niet over Noach.  
De mensen wisten het niet, of ze deden in ieder geval net alsof ze 
het niet wisten. Maar Noach wist het zeker wel en had de 
mensen al heel lang gewaarschuwd. Ze weigerden echter om naar 
hem te luisteren, totdat het zwaar begon te regenen. 



  

50 

 

“Daarna zei de Heer tegen Noach: Ga in de ark, u en heel uw 
gezin... Want over nog zeven dagen zal Ik het op de aarde veertig 
dagen en veertig nachten laten regenen; en Ik zal al wat bestaat, 
wat Ik gemaakt heb, van de aardbodem verdelgen.”  
(Genesis 7:1,4) 
Dus waar wil jij bij horen? Bij wie wil ik horen?  
Bij de mensen die Gods woord niet willen geloven en er maar wat 
op los leven, omdat de wereld toch een grote puinhoop is en er 
toch niets aan te doen is, of ga ik tegen de stroom in en ga ik net 
als Noach mezelf voorbereiden op wat er gaat komen?  
 

“Door zijn geloof bouwde Noach, 
toen hem te kennen was gegeven wat 
er zou gebeuren, nog voordat dit voor 
iemand zichtbaar was, gehoorzaam een 
ark om daarmee zijn huisgenoten te 
redden.” (Hebreeën 11:7)  

 

Noach zei niet: “de Heer gaat mij wel opnemen voor de vloed 
net zoals Hij Henoch opnam.” Nee, hij rolde zijn mouwen op en 
bereidde zich voor op wat komen ging. 
 

Paulus zegt dat “de Dag des Heren zal komen als een dief in de 
nacht.”  Maar daarna zegt hij “Maar u, broeders en zusters, leeft 
niet in duisternis, zodat die dag u zou overvallen als een dief.” 
(1Tessalonicensen 5:2,4)  
 

Het is onze eigen persoonlijke keuze, niet de keuze van een 
regering, of de politici van de Nieuwe Wereldorde, die we de 
schuld kunnen geven dat ons leven zo’n warboel is. 
 

 

Wij beslissen zelf, wie en wat we willen worden en zijn? 
 
 

 
 

 

Net zoals we de televisie de schuld kunnen geven of het toestel 
gewoon uit kunnen zetten. De beslissing is niet aan de TV maar 
aan ons. 
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Even over de ark van Noach: Het blijkt niet alleen maar een leuk 
kinderverhaaltje te zijn, maar schijnt ook op waarheid te 
berusten. 
 
“En de ark bleef in de zevende maand, op de zeventiende dag van 
de maand, vastzitten op het gebergte van Ararat.”  (Genesis 8:4) 
De ark van Noach is weer herontdekt in de maand april 2010,  
op een hoogte van 4000 m op de berg Ararat vlakbij de Turkse 
grens met Armenië. 
Deze keer was het door Yeung Wing-Cheung. (je kunt zijn naam 
opzoeken op Google) 
De plaatselijke Turkse autoriteiten vroegen de centrale regering 
in Ankara, om bij UNESCO de status van Werelderfgoed aan te 
vragen, zodat de plaats beschermd kan worden terwijl er meer 
archeologisch onderzoek wordt gedaan. 
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HOOFDSTUK 3 
 

GROTE VERDRUKKING / DE GHOR KALIYUG 
 

Na de eerste 3½ jaar van van ’vrede’ wordt de leider van de 
Nieuwe Wereldorde total bezeten en stapelgek en dan begint de 
grote verdrukking of de tweede helft van de laatste zeven jaar . . .  
 

 

“Er verscheen een tweede teken in de hemel: een grote, vuurrode 
draak, met zeven koppen en tien horens, en op elke kop een 
kroon."   (Openbaring 12:3) 
Deze zeven koppen met kronen vertegenwoordigen de zeven 
belangrijkste wereldrijken, die het Midden-Oosten regeerd 
hebben en zullen regeren: Egypte, Assyrië, Babylon, Medo-Perzië, 
Griekenland, Rome en de Nieuwe Wereldorde. De tien horens 
zijn de tien NWO politiek economische gebieden. 
 

 

“Toen ontbrandde er in de hemel een strijd. Michaël en zijn 
engelen vochten tegen de draak, die met zijn engelen terugvocht. 
Maar de draak werd verslagen, hij en zijn engelen hadden hun 
plaats in de hemel verloren.  De grote draak werd eruit geworpen, 
de oude slang, die ook wel de duivel of Satan wordt genoemd en 
die de hele wereld misleidt. Hij en zijn engelen werden op de 
aarde geworpen.” (Openbaring 12:7-9) 
 
 

Tot die tijd hadden Lucifer en zijn engelen, of demonen, toegang 
tot de hemel. Nu zijn ze uit de hemel geworpen en hebben er 
geen toegang meer. 
 

Lucifer en zijn demonen zijn geestelijke wezens en moeten 
fysieke objecten of mensen gebruiken om te kunnen spreken. Als 
ze zich zouden vertonen in hun werkelijke gedaante dan zouden 
wij waarschijnlijk hard wegrennen. Maar als demonen door 
mensen spreken is het veel eenvoudiger om ze te geloven.  
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Op dat moment gaan veel mensen bezeten worden en de 
Antichrist wordt persoonlijk door Satan bezeten. 
 

3½ Jaar na de ondertekening van het vredesakkoord zal in de 
tempel de ‘gruwel der verwoesting’ geplaatst worden. 
Dit duidt het begin van de grote verdrukking aan waarover Jezus  
sprak in Matteüs 24. Deze periode is de Ghor Kalyug van het 
Hindoeïsme en het schrikbewind van de Dajjal van de Islam. 
 
 
GRUWEL VAN DE VERWOESTING 
De mensen zullen een geautomatiseerde afbeelding of robot van 
de Antichrist moeten aanbidden. Deze afbeelding wordt door 
Jezus ‘de gruwel van de verwoesting’ genoemd. 
(Meer hierover in hoofdstuk 6) 
 

Jezus zei: “Wanneer u dan de gruwel van de verwoesting, 
waarvan gesproken is door de profeet Daniël, zult zien staan op 
de heilige plaats – laat hij die het leest, daarop letten!”  (even 
opletten; een gewaarschuwd mens telt voor twee) 
“Want dan zal er een grote verdrukking zijn, zoals er niet 
geweest is vanaf het begin van de wereld, tot nu toe, en zoals er 
ook nooit meer zijn zal.” (Matteüs 24:15,21) 
 

We hebben geleerd dat de gruwel snel en effectief in werking zal 
treden. Wat is een gruwel? En hoe ziet God dat? 
 

“Wat bij de mensen in hoog aanzien staat, is een gruwel in de 
ogen van God.”  (Lukas 16:15) 
 

Wetenschap, kennis en technologie staan in zeer hoog aanzien bij 
de mens.  
Eén van de grootste uitdagingen voor de wetenschap is natuurlijk 
het kopiëren van het menselijk lichaam, het gebruik maken van 
biochips, het produceren van een bionische robot met de 
mogelijkheid om te functioneren als een menselijk wezen. 
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Androïden of robots met menselijk uiterlijk worden momenteel 
gebruikt als receptionisten. Ze worden ontworpen als soldaten, 
receptionisten, zangers, sexpartners, enz.  
Naast Groot Britannie en de Verenigde Staten zijn de Japanse en 
Koreaanse wetenschapsmensen en ingenieurs leiders op het 
gebied van menselijke androïden. 
We leren ook:   
“en het maakt dat niemand kan kopen of verkopen, behalve hij 
die dat merkteken heeft, of de naam van het beest of het getal van 
zijn naam. Hier is de wijsheid. Wie verstand heeft, laat hij het 
getal van het beest berekenen, want het is een getal van een mens, 
en zijn getal is zeshonderdzesenzestig.”  (Openbaring 13:17,18) 
 

Dus niemand kan kopen of verkopen zonder het merkteken. Het 
merkteken is niet alleen een financiële beslissing om economische 
redenen, maar zal ook een ontkenning betekenen van je geloof in 
God en het accepteren van de door Satan bezeten wereldleider of 
de Antichrist en zijn afbeelding, als jouw god. 
Het doel van de Antichrist is dat wij hem allen onderdanig zijn 
en ons geloof in God afzweren. Hij is echt waanzinnig, maar zijn 
overtuigende, gladde en charmante woorden zullen de meesten 
van ons totaal uit evenwicht brengen. 
 

“Hier is de wijsheid. Wie verstand heeft, laat hij het getal van het 
beest berekenen, want het is een getal van een mens, en zijn getal 
is zeshonderdzesenzestig.” (Openbaring 13: 18) 

- 6 6 6 – 
 

In elke UPC, Universal Product Code of barcode, op elk product 
zitten de cijfers 666. Je zult 3 langere sets van twee dunne lijnen 
zien zonder een getal eronder aan het begin, midden en einde van 
elke barcode. (aangeduid door de ronde stippen) Elk paar van 
twee dunne lijnen vertegenwoordigt het nummer 6, (zie de iets 
hogere stip) Er zijn dus 3 ongenummerde lijnsetjes die ieder het 
nummer 6 aanduiden, vandaar het nummer 666. 
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De mensheid wordt dan de RFID-chip opgedrongen om deze te 
laten implanteren.  

Deze RFID-chip zal naar 
alle waarschijnlijkheid 
gebaseerd zijn op ditzelfde 
UPC 666 barcodestelsel. 
 

 
 

 
 

 
 

GODSLASTERING 
“Het was het beest (de Antichrist) gegeven woorden van 
hoogmoed en godslastering te spreken en tweeënveertig maanden 
(3½ jaar) lang kreeg het daartoe de macht.” (Openbaring 13:5) 
Het gaat waarschijnlijk zo klinken: "Dames en heren, we hebben 
genoeg van God en Allah en godsdienst. Weg ermee, zodat wij 
geen verdeeldheid en oorlogen meer hebben in de naam van God 
of religie. We hebben een Nieuwe Wereldorde zonder 
scheidingen, grenzen en godsdiensten, want ik ga nu jullie god 
zijn! ". . . .  Wat zullen we zeggen en doen? 
 

 
 

 
 

Jezus leerde: “Bekeer u, want het Koninkrijk der hemelen is 
nabijgekomen.” (Matteüs 4:17) Iedereen is een zondaar en heeft 
een redder nodig. Ik geef Mijn leven voor jou net zoals een goede 
herder zijn leven voor zijn schapen geeft. 
De boodschap van deze nieuwe messias gaat het tegen-
overgestelde zijn: "Je hoeft je niet te bekeren, geef je leven voor 
mij en treedt toe tot de Nieuwe Wereldorde en wees een goede 
wereldburger. Het is omwille van God dat we in zo'n 
wantoestand zitten. Als iemand zich moet bekeren dan is dat 
God. Om heel eerlijk te zijn moeten we God wegdoen, want in 
de naam van God en religie wordt er nog steeds oorlog gevoerd. 
We zullen één verenigde wereld hebben met één regering, dan 
zijn er geen oorlogen meer nodig omdat wij allen één zijn, met 
een leider en dat ben ik.”  
Hebben we dat niet eerder gehoord? “Ein Land, ein Führer, ein 
Volk.” 
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“Uiteindelijk zijn we allemaal één grote gelukkige familie en nu 
kunnen we pas echt in vrede leven. Weg met de religieuze 
verdeeldheid! Weg met God, weg met Jezus en weg met Allah.  
Wij zijn zelf god. Aanbidt de wetenschap, de menselijke 
vooruitgang, aanbidt de grootste technologische prestatie van de 
mensheid aller tijden, mijn afbeelding." 
Er zal altijd een beetje waarheid in zijn toespraak staan zoals, "in 
de naam van God en religie zijn oorlogen gevochten", maar dat is 
de zoete buitenkant die de bittere, dodelijke pil van zijn 
verwrongen leugens en zogenaamde waarheden verbergt. 
 

 
 
 

VOORZICHTIG ZIJN MET WAT WE OPNEMEN 
Toch zullen we zijn leugens en lasteringen 
tegen God als een stelletje hongerige 
varkens opslurpen, want eerlijk gezegd: 
“Wie heeft er nou behoefte aan een God?”  
 

Wees alstublieft voorzichtig lieve mensen, met het varkentje 
spelen en alles op te slurpen. Toen het legioen van demonen uit 
die bezetenen vrij kwam, moesten ze ergens in of zich ergens aan 
vast kleven.  Aangezien het hun tijd nog niet was om geoordeeld 
en gepijnigd te worden, smeekten de demonen: “Zijt Gij hier 
gekomen om ons vóór de tijd te pijnigen? . . Als U ons uitdrijft, 
sta ons dan toe dat wij in die kudde varkens gaan.”  Jezus gaf hen 
toestemming om de varkens in te gaan, omdat het hun tijd nog 
niet was. “Ze kwamen eruit en gingen de varkens in. Heel de 
troep stoof de helling af het meer in”  (Matteüs 8:28-32)   
Ik vertel dit verhaal, omdat wanneer Michaël die hele demonen 
mikmak de hemel uitsmijt, dan willen ze toch ergens in en omdat 
het hun tijd nog niet is om geoordeeld te worden, krijgen ze 
waarschijnlijk weer toestemming om de varkens in te gaan. Deze 
keer zijn hoogst waarschijnlijk de mensen hun eerste doelwit. Het 
geeft de demonen veel meer voldoening om een mens te 
veroveren dan een varken.   
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De mensen die alles opslurpen en geloven wat de nieuwsmedia 
hen toewerpt zonder verdere vragen te stellen, zijn een 
gemakkelijker doelwit voor de demonen, dan diegenen die de 
waarheid zoeken.  
“Heel de troep stoof de helling af het meer in.” In dit geval de 
poel van bloed in de slag van Armageddon. Laten we daarom niet 
alles klakkeloos aannemen wat ons toegeworpen wordt, zodat 
ons niet hetzelfde lot als de varkens overkomt. 
 
In Daniël hoofdstuk 11 staat over de Antichrist: “Die koning zal 
handelen naar eigen goeddunken. Hij zal zich verheffen en zich 
groot maken boven elke god. Hij zal tegen de God der 
goden wonderlijke dingen spreken (of God lasteren). . . . .  Hij 
zal op geen enkele god letten, maar zichzelf boven alles groot 
maken. En hij zal de god van de vestingen in zijn standplaats 
eren. (Hij gaat in plaats van God een god van vestingen of macht 
eren) Hij zal namelijk de god die zijn vaderen niet gekend 
hebben, eren . . . . . met kostbaarheden. 
Hij zal versterkte vestingen maken samen met een vreemde god. 
Voor hen die hij zal kennen, zal hij de eer laten toenemen en hen 
laten heersen over velen en hij zal het land uitdelen als beloning.” 
(Daniël 11:36,38,39) 
 

Dus de Antichrist zal God honen, en in plaats daarvan eert hij de 
god van macht en kracht. Hij probeert te laten zien wie de baas 
is, en het zal zijn: "Of je doet mee, of het is oorlog".  
 

“de god, die zijn vaderen niet gekend hebben". Dit verwijst naar 
de nieuwe goden van de technologie: een laatste super robot, 
gemaakt in de gelijkenis van de Antichrist zelf. Onze vaders 
kenden deze nieuwe goden van de technologie niet. 
 

“Hij zal versterkte vestingen maken samen met een vreemde 
god.” Met andere woorden: hij versterkt zich met en door de 
nieuwe technologie. Mensen moeten onderdanig zijn en kunnen 
in bedwang gehouden worden door die technologie. 



  

58 

 

“Voor hen die hij zal kennen, zal hij de eer laten toenemen . . . . 
en hij zal het land uitdelen als beloning.”   
Gaan we hetvolgende denken?  
“Nou dat is toch geweldig jongens. Onze nieuwe leider en god 
beloont iedereen die hem aanbidt met een lintje of speldje en 
geeft ons zelfs nog een stukje land. Nou wie wil dat nou niet? 
Heerlijk zeg je eigen grond en lekker een boerderijtje bouwen.  
Ja, wie heeft God nou nodig? Niemand heeft hem toch gezien . . .  
Het maakt mij niet uit, ik aanbid die vent wel, want ik zit hier 
toch lekker.” 
 

DE NIEUWE WERELDORDE REGERING? 
“hen laten heersen over velen"  Diegenen die hem onderdanig 
zijn krijgen ook politieke macht. In de Engelse ‘King James 
vertaling’ schijnt dit heersen ook te slaan op de god die onze 
vaders niet kenden. Zou het kunnen dat, behalve de mensen die 
hem onderdanig zijn, ook robotten de wereld gaan regeren? Hoe 
kan hij dat nou aan de mensheid verkopen om robotten over ons 
te laten regeren? 
"Ja, dames en heren, we hebben het antwoord gevonden. Met 
robotten in sleutelposities, hebben we geen behoefte meer aan 
corrupte politici en luie ambtenaren. De Nieuwe Wereldorde 
staat nu voor u klaar; 24 per dag, 7 dagen per week om u te 
dienen. Nu kunnen we veel efficiënter te werk gaan en onze 
wereld gaat echt sprongen van vooruitgang maken.” 
 

Ja, denk je dan, deze vent is toch wel erg positief bezig. 
 
 

 

Wat meer 'wiki-leaks' laat ons duidelijk zien hoe we verandering 
in de zaak van de corrupte ambtenaren en politici moeten 
brengen, en het schijnt dat robotten het beste alternatief zijn, 
vooral als het gaat om eerlijkheid, efficiëntie en toewijding. 
 

MASIH AD-DAJJAL  
De volgende kenmerken van de Antichrist of Masih ad-Dajjal 
zijn afkomstig uit Islamitische geschriften in de Hadith.  



  

59 

 

De Hadith, die wordt toegeschreven aan de profeet Mohammed 
(vzmh), geeft ook informatie over de tijd van de Dajjal en zijn 
schrikbewind, of wat Jezus ‘de grote verdrukking’ noemde. 
 
 

• Mensen stoppen met bidden 
• Oneerlijkheid wordt levensgewoonte 
• Valsheid zal deugd worden 
• Mensen zullen hun geloof inruilen voor werelds gewin 
• Woeker (het maken van immorele monetaire leningen) en 
omkoping wordt als wettig aangezien 
• Dwazen gaan heersen over de wijzen 
• Het bloed van onschuldigen zal worden vergoten 
• Ze zullen trots zijn op daden van onderdrukking 
• De heersers zullen corrupt zijn 
• De geleerden zullen huichelaars zijn 
• Overspel zal ongebreideld zijn 
• De leugenaars en verraders worden gerespecteerd 
• Er zal vreselijke hongersnood zijn in die dagen 
• Er zal geen schaamte onder de mensen te zijn 
• Veel mensen aanbidden Satan 
• Er is geen respect voor oudere mensen 
 
 

 
 

 
 
 

 

GOD OF MAMMON 
Jezus zei wanneer je die Gruwel in de tempel ziet: "Laten de 
bewoners van Judea dan de bergen invluchten." (Matteüs 24:16)  
Met andere woorden 'mensen, het wordt rennen voor je leven'. 
Iedereen die economisch afhankelijk is van de Mammon of  'de 
god van deze wereld' zal worden gedwongen om het merkteken 
te accepteren, en zo niet, dan ben je meteen een ‘drop-out’ en een 
'vijand' van de NWO. Het merkteken is niet alleen een 
economische beslissing, maar het is ook een afzwering van jouw 
geloof wat noodzakelijk is om deel te nemen in de NWO. 
Op dit moment zijn we allemaal gebonden aan ‘de god van deze 
wereld’ door middel van financiën.  
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Maar in die dagen gaan de woorden van Jezus "U kunt niet God 
dienen en de Mammon" (Matteüs 6:24) werkelijkheid worden.  
Dit houdt in dat wij, jij zowel als ik, moeten besluiten om één 
van de twee dingen te doen, ofwel 'Mammon' dienen, het 
merkteken accepteren en de Antichrist als god aanbidden, ofwel 
God vertrouwen om voor ons te zorgen. 

 Hij zorgde voor Mozes en zo’n drie tot zes miljoen 
mensen in de woestijn, waar praktisch geen voedsel en 
water was. (Exodus 16-17:7) 
 

 De raaf bracht Elia voedsel. (1 Koningen 17:6) 

 Hij liet niet toe dat het oliepotje van de weduwe van 
Sarepta droog zou lopen. (1 Koningen 17:10-16) 

 

 Hoeveel mensen voedde Jezus ook alweer? 
5000 mannen, (Marcus 6:44) behalve de vrouwen en 
kinderen. Dat is een bestelling van tenminste 10.000 
‘take-away’ avondmaaltijden, onmiddelijk afgeleverd. 

 De tweede keer was het 4000 mannen. (Marcus 8:9) dus 
dat is ook minimaal zo’n 8 tot 10.000 lunchpakketjes in 
een opdiening. 

 

 

“Ja, maar dat zijn sterke verhalen van toen. Of . . . . zou Hij het 
weer kunnen doen en . . . Zal Hij het weer gaan doen?” 
 

Zullen jij en ik Hem de kans geven om Zichzelf opnieuw te 
bewijzen, of zullen we bezwijken voor de propaganda en leugens, 
voordat we de test doorstaan en Gods woord wel degelijk op de 
proef gesteld hebben? 
 

'Of dit verhaal een gelukkig einde heeft, hangt wel degelijk af van 
het feit waar wij ons verhaal uiteindelijk doen ophouden'. 
 
 

 
 

 

“En de slang spuwde uit zijn bek water als een rivier, de vrouw 
achterna, om haar door de rivier te laten meesleuren.” 
(Openbaring 12:15)  
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Hij zal een vloed van leugens naar de gelovigen richten, om ons 
mee te sleuren met een vloed van propaganda waarmee we 
overspoeld gaan worden. 
Gauw wegwezen jongens . . .  Luister er niet naar en gooi die 
propaganda lectuur maar gauw in het vuur of in de vuilnisbak. 
“Maar de vrouw kreeg de twee vleugels van de grote adelaar om 
naar haar plaats in de woestijn te vliegen, waar gedurende een tijd 
(1 jaar) en twee tijden (2 jaren) en een halve tijd (totaal 3½ jaar) 
voor haar gezorgd zou worden, buiten het bereik van de slang.”  
(Openbaring 12:14)  
“De vrouw (het lichaam van gelovigen) zelf vluchtte naar de 
woestijn. God had daar een plaats voor haar gereedgemaakt, waar 

twaalfhonderd en zestig dagen (1260 
dagen of 3½ jaar) lang voor haar 
gezorgd zou worden.”  
(Openbaring 12:6). 
 

Dus het lijkt toch echt dat God het 
verhaal van ‘de kinderen van Israël in de 
woestijn’ gaat herhalen. Gelukkig gaat 
het deze keer geen 40 jaar maar 3½ jaar 
duren. Hoe dan ook Hij zal in ieder 
geval op de een of andere manier 3½ 
jaar lang voor de gelovigen in de 
wildernis zorgen. Er zijn verscheidene 
speculaties over waar die plaats in de 
wildernis is, maar dat gaat de Heer wel 
duidelijk maken wanneer het zover is. 

 
 
ANTICHRIST STRIJDT OM WERELDHEERSCHAPPIJ 
Terwijl de Antichrist beweert god te zijn, eert hij de god van 
vestigingen of macht en kracht. Het blijkt uit Daniël 11, dat hij 
de ene na de andere oorlog voert voor wereldheerschappij. 
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Hij voert de eerste oorlog (Daniël 11:25) tegen de koning van 
het zuiden die of de leider van Israël, of van het nieuwe politiek 
economische gebied van het Midden-Oosten, is. 
Hij wint deze oorlog en "Met grote rijkdommen keert de koning 
van het noorden naar zijn land terug.” (Daniël 11:28)  
Dit is waarschijnlijk de olie en het goud dat hij in beslag neemt 
in deze landen. Hij komt uit het noorden, dus dat is Rusland of 
een van de vorige Sovjet Unie staten in Zuid-Rusland. 
“en aan één tafel zullen zij leugens spreken”  
Er zal veel leugen en bedrog aan de "vredestafel" zijn. "en zijn 
hart zal tegen het heilige verbond zijn", maar hij keert terug naar 
zijn eigen land. (Daniël 11:27,28)  
Hij is helemaal niet blij met het originele Vredesverbond dat hij 
gesloten had aan het begin van de laatste zeven jaar, omdat hij 
een ontieglijke hekel aan godsdiensten en God heeft, en waar hij 
waarschijnlijk mee geconfronteerd is tijdens deze oorlog in het 
Midden-Oosten. 
 

 

  
KITTIERS/KITTIM - CYPRUS 
Dan Oorlog nummer twee: “Op de vastgestelde tijd zal hij 
terugkeren en tegen het zuiden oprukken, maar het zal niet zijn 
zoals de eerste of zoals de laatste keer.” (Daniël 11:29) 
 

Hij zal terugkomen tegen de koning van het zuiden, maar deze 
keer gaat het niet zo lekker want, "Er zullen schepen van de 
Kittiërs tegen hem komen en hij zal terugschrikken. Hij zal 
terugkeren en toornen tegen het heilige verbond, terwijl hij 
terugkeert, op hen letten die het heilig verbond verlaten”. 

 (Daniël 11:30) 
 

'Kittiers' zijn de inwoners van Kittim dat de oude naam voor 
Cyprus is. Sinds de onafhankelijkheid van Cyprus in 1960 
hebben de Britten er twee Britse militaire bases of SBA's 
(Sovereign Base Areas) van waaruit de RAF (Royal Air Force) 
opereert.   
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De schepen van de Kittiers zijn waarschijnlijk de oorlogsschepen 
en luchtschepen, of vliegtuigen, van Cyprus of de Britse RAF, 
eventueel in combinatie met de NAVO-troepen die Israël te hulp 
komen. Dus het lijkt erop dat hij deze oorlog verliest. 
Je ziet ook in het tweede gedeelte van het vers dat hij razend is en 
zal “toornen tegen het heilige verbond, terwijl hij terugkeert, op 
hen letten die het heilig verbond verlaten”.   
Hij is woedend en is het vredesverbond totaal beu en hij kijkt uit 
naar diegenen die het verbond ook niet meer zien zitten, en hij 
bekokstooft hier meteen zijn volgende stap. 
 

 

 

 

 
HIJ KOMT OPNIEUW EN PLAATST DE GRUWEL 
Hier zien we oorlog nummer drie:  
“Hij brengt strijdkrachten op de been; die zullen de 
tempelburcht ontwijden, het dagelijks offer afschaffen en een 
verwoesting brengend afgodsbeeld oprichten. Degenen die zich 
niet houden aan het verbond, verleidt hij op listige wijze tot 
afvalligheid, maar degenen die hun God trouw zijn zullen zich 
met kracht verzetten.”  (Daniël 11:30,31) 
Of hij zelf komt is niet duidelijk, maar hij stationeert zijn 
strijdkrachten in de tempel, schaft het dagelijks slachtoffer af en 
plaatst de ‘gruwel van de verwoesting’. 
Dit is in het midden van de laatste zeven jaar wanneer hij zijn 
eigen overeenkomst verbreekt. Hij ‘rekent af’ met religie, en zijn 
beeld en gelijkenis oftewel de ‘Gruwel van Verwoesting’ wordt in 
de Joodse tempel in Jerusalem geplaatst.  
 

Dat gaat een grote klap in het gezicht van vele Joden zijn.  
Misschien gaan hierdoor de oprechte Joden tot Jezus komen, 
omdat zij zullen zien dat deze wereldleider niet hun ‘ware 
messias’ is. 
“De koning doet wat hij wil. Hij wordt hoogmoedig en stelt zich 
boven iedere god, en tegen de God der goden spreekt hij 
lasterlijke woorden”  (Daniël 11:36)  
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Hij kan gewoonweg zijn grote bek niet houden. 
Alhoewel zijn strijdmacht de tempel in Jeruzalem bezet heeft en 
de gruwel van de verwoesting geplaatst heeft, schijnt hij 
voornamelijk vanuit het noorden te opereren. 
“Hij zal versterkte vestingen maken samen met een vreemde god. 
Voor hen die hij zal kennen, zal hij de eer laten toenemen en hen 
laten heersen over velen en hij zal het land uitdelen als beloning." 
Hier zie je echt dat hij degenen die bij hem staan wil sterken 
door hen eer en land te geven. (Daniël 11:38,39)  
 
Dan komt oorlog nummer vier:  
“Dan zal in de tijd van het einde de koning van het zuiden 
hem met de horens stoten. (weer een botsing) En de koning van 
het noorden zal op hem aanstormen met wagens en met ruiters 
en met vele schepen. (waarschijnlijk met land, lucht en zeemacht) 
Hij zal de landen binnentrekken, ze overspoelen en er door heen 
trekken. Hij zal het sieraadland (dit is Israël) binnentrekken, en 
vele landen zullen struikelen. (gaan vallen)  
Maar deze zijn het die aan zijn hand zullen ontkomen: Edom, 
Moab (dit is het hedendaagse Jordanië) en de voornaamsten van 
de zonen van Ammon.”   
De hoofdstad van Jordanië heet nogsteeds Amman. 
 

 

Wij zijn nu bij het einde van zijn schrikbewind. Hij verovert 
Israël en het Midden-Oosten door middel van geweld, met 
uitzondering van het huidige koninkrijk van Jordanië.  
De voornaamste van de zonen van Ammon is zonder twijfel de 
belangrijkste persoon in Jordanië, oftewel de Koning van 
Jordanië, die hij met rust laat.  Dit zal waarschijnlijk nogsteeds de 
wijze en vredelievende koning, Abdullah II, zijn. 
 
 

“Hij verovert de schatten van goud, zilver en allerlei 
kostbaarheden van Egypte. Ook Libiërs en Ethiopiërs zullen in 
zijn voetstappen treden”. (Daniël 11:43)  
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Dus de mensen uit Lybië en Ethiopië zullen zijn bondgenoten 
zijn en hem meehelpen. 
 

Maar dan weer “geruchten uit het oosten en het noorden zullen 
hem opschrikken, en hij zal in grote woede uittrekken om velen 
te verdelgen en te vernietigen.” (Daniël 11:44) 
Dit laat zien dat we de laatste dagen ingaan omdat de tijdingen 
uit het Oosten hem verontrustend nieuws brengen: een leger van 
200 miljoen sterk zich aan het vormen is.  
Ook in het noorden heeft hij problemen, dus hij is furieus en 
gaat er keihard tegenin. Deze oorlog zal uitdraaien op de 
atoomoorlog en hij verhuist naar Jeruzalem.  
 

“En hij zal de tenten van zijn paleis tussen de zeeën opzetten, bij 
de berg van het heilig sieraad. (Daniël 11:45) 
Hij gaat naar de berg van het heilig sieraad of in de stad 
Jeruzalem wonen. Jeruzalem ligt tussen de zeeën: de 
Middellandse Zee en de Dode Zee. 
Vanaf dan blijft hij in Jeruzalem en gaat hij in de tempel zitten, 
“zodat hij als God in de tempel van God gaat zitten en zichzelf 
als God voordoet.”  (2Tessalonicenzen 2:4) 
 
 

Dan zal hij tot zijn einde komen, en geen helper hebben”.   
Geen hulp voor hem van boven. 
 
 

 
ATOOMOORLOG: 
Dus ook in het noorden lijkt het niet alsof hij totale controle 
heeft. Waarschijnlijk zijn landen zoals de VS en GB het er niet 
mee eens dat hij Israël heeft bezet.  
Hij wordt steeds woedender en raakt geheel buiten zichzelf, 
zodat hij tenslotte de rode knop indrukt.  
 

De atoomoorlog zal de “Grote Hoer” of Babylon vernietigen, 
zoals beschreven is in Openbaring 17 en 18. 
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Is het je opgevallen hoe de naam 
'Babylon' weer populair wordt? 
 
 

 

“De tien horens (de tien economische regionen) die je zag en het 
beest (de Antichrist) zelf zullen een afschuw krijgen van de hoer 
en ze zullen haar te gronde richten. Ze zullen haar uitkleden, haar 
vlees eten en haar in brand steken”.  (Openbaring 17:16) 
“Daarom zullen alle plagen haar op één dag treffen: dodelijke 
ziekte, rouw en hongersnood, en ze zal in vlammen opgaan. 
Want God, de Heer, die dat vonnis heeft geveld, is machtig.”  

(Openbaring 18:8) 
 

De meeste docenten in de eschatologie geloven dat de 
vernietiging van Babylon de Hoer, de vernietiging van de 
Verenigde Staten is, terwijl anderen veronderstellen dat het de 
vernietiging van de gehele westerse beschaving is. 
 

De profeet Ezechiël schrijft: “Ik laat vuur neerkomen op Magog 
en op de eilanden die zich veilig wanen. Dan zullen ze erkennen 
dat Ik de Heer ben.” (Ezechiël 39:6) 
 
 
 

Naast de zich veilig wanende mensen van de westelijke eilanden, 
in het bijzonder de VS, lijkt het erop dat Rusland ook een paar 
atoombommen krijgt; misschien een vergeldingsactie van de VS 
voordat ze vernietigd wordt. We zullen zien. 
 

“Dan zullen ze erkennen dat Ik de Heer ben.” Dan zullen we de 
Heer erkennen, want Jezus gaat terugkomen om zijn kinderen uit 
deze chaos van verwoesting te redden in de ‘Opname’ 
 
 

“Wee, wee de grote stad Babylon, de sterke stad, want in één uur 
is uw oordeel gekomen. . .  het bloed van profeten en heiligen en 
van allen die geslacht zijn op de aarde, is in haar gevonden.” 

(Openbaring 18:10,24) 
Dit zijn de mensen die gedood of omgekomen zijn in oorlogen, 
die gevoerd werden uit hebzucht en lust naar macht en om 
wapens, olie en weelde te produceren.  
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Maar dit zijn ook al de gelovigen en de massa mensen die tijdens 
de Grote Verdrukking afgeslacht zijn. 
 

Het verdrag tot beperking van strategische aanvalswapens, of het “Strategic 
Offensive Reductions Treaty” (SORT) is een overeenkomst tussen Rusland 
en de VS, waarbij beiden overeenkwamen om de atoombomproductie te 
verlagen. Deze overeenkomst was echter een mislukking omdat beide landen 
nu nog steeds kolossale atoombommen produceren. 
 
 
 

Jezus zei: “Als God de duur ervan niet zou verkorten, zou geen 
sterveling het overleven. Maar ter wille van de uitverkorenen zal 
God de duur ervan verkorten.” (Matteüs 24:22) 
 

Met andere woorden, God pakt de koe bij de horens en zegt, 
“genoeg is genoeg” en de gelovigen in Jezus worden opgenomen. 
 

Dus het lijkt niet dat de hele wereld holderdebolder vóór de 
Antichrist is, maar hij moet oorlog na oorlog voeren om zijn 
tegenstanders te verslaan. Hoewel de Antichrist probeert om de 
hele wereld te onderwerpen, heeft hij het toch erg moeilijk om 
het allemaal in bedwang te houden. Hij blijft oorlog na oorlog 
voeren vooral in het Midden-Oosten omdat dit gebied hem 
waarschijnlijk veel weerstand biedt vanwege hun geloof. 
Dus zoals je ziet is het voor hem geen zacht gekookt eitje, 
behalve dat heeft hij ook die 2 getuigen onder zijn neus. 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

2 GETUIGEN OF PROFETEN 
Gelijktijdig zullen er twee krachtige profeten of getuigen rond 

lopen in Jeruzalem. Dan zijn er ook nog 
die gelovigen die sterk staan:“maar het 
volk dat zijn God kent, zal sterk zijn en 
daden doen.”  (Daniël 11:32) 
In Openbaring lezen we over de twee 
krachtige profeten of getuigen. 
“Zij zijn de twee olijfbomen en de twee 

kandelaars, die voor de God van de aarde staan.” 
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“En Ik zal Mijn twee getuigen macht geven, en zij zullen, in 
rouwkleding gekleed, twaalfhonderdzestig dagen (3½ jaar) lang 
profeteren.  
En als iemand hun schade wil toebrengen, komt er vuur uit hun 
mond en dat verslindt hun vijanden. . . .   
Zij hebben macht de hemel te sluiten, zodat er geen regen zal 
vallen in de dagen dat zij profeteren. En zij hebben macht over 
de wateren om die in bloed te veranderen, en de aarde te treffen 
met allerlei plagen, zo vaak zij dat willen.”  
(Openbaring 11:3-6) 
 

In de Hadith staat ook geschreven dat er 3 jaar droogte zal zijn 
rond de tijd van de Dajjal. 
 

Deze twee krachtige profeten zijn aanwezig in Jeruzalem en 
profeteren dat dingen binnenkort gaan eindigen en leggen het 
gehele plan bloot; wat er gebeurt en wat er precies aan de hand is. 
Waarschijnlijk omdat de Antichrist nu zelf naar Jeruzalem 
verhuisd is en in de tempel zit, is hij echt krankzinnig woedend 
over die twee profeten.  
Zij zijn een doorn in zijn oog, omdat die profeten zich door niets 
en niemand laten intimideren. 
“En wanneer zij hun getuigenis volbracht hebben, zal het beest 
dat uit de afgrond opkomt, oorlog met hen voeren en het zal hen 
overwinnen en hen doden.”  (Openbaring 11:3,5,6,7) 
Pas aan het einde van hun getuigenis is het de Antichrist 
toegestaan om hen te doden.  
 

 
 

 

Hij denkt wel dat hij de baas is, maar hij kan alleen opereren als 
God dat toestaat, net als een hond die aan het lijntje gehouden 
wordt en naar zijn baas moet luisteren. 
 

“Hun lijken zullen op het plein liggen van de grote stad, die 
symbolisch Sodom of Egypte heet waar ook onze Heer werd 
gekruisigd. (God spreekt niet zo positief meer over Jeruzalem) 
Zij die op de aarde wonen, zijn blij over hun dood.”  
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“En ik zag dat na die drie dagen en die halve dag de getuigen van 
God hun levensadem terugkregen en dat ze opstonden. En grote 
angst overviel allen die hen zagen.  
De twee getuigen hoorden een luide stem uit de hemel tot hen 
zeggen: ‘Kom hierheen!’ En voor de ogen van hun vijanden stegen 
ze in een wolk op naar de hemel.”  
“Op dat moment ontstond er een zware aardbeving; een tiende 
deel van de stad stortte in en zevenduizend mensen vonden door 
de aardbeving de dood”.  (Openbaring 11:9-12) 
 

 

Hoewel iedereen blij zal zijn over hun dood, zijn de mensen te 
bang om hen aan te raken of te verwijderen. 
Na 3½ dag stonden zij weer op! Iedereen was doodsbang en ze 
stegen in een wolk op naar de hemel.  
 
 
 

 

 
ZEGEL VAN GOD 
Maar wij lopen op de zaken vooruit, omdat tijdens de Grote 
Verdrukking de kinderen van het geloof, of de gelovigen in Jezus, 
het Zegel van God gaan ontvangen.  
 
 

 
 

 

In Openbaring hoofdstuk 7 wordt gesproken over de 144.000 
verzegelden van de 12 stammen van de kinderen van Israël, die 
het zegel van God op hun voorhoofd gaan ontvangen. Velen van 
ons hebben dit altijd letterlijk opgevat.  
Het kan zijn dat wanneer de zogenaamde ‘messias’, de Antichrist, 
verbiedt om verder te gaan met het dagelijks slachtoffer en 
inplaats van de slachtoffers de Gruwel der Verwoesting plaatst, 
dat de oprechte en zoekende Joden de ware Messias, Jezus, zullen 
aannemen.  
Dus het kan letterlijk zijn, maar waarschijnlijk is het in 
combinatie met het volgende, want er staat ook in het Nieuwe 
Testament:  

 

“Maar dit zeg ik, broeders, dat vlees en bloed het Koninkrijk van 
God niet kunnen beërven.” (I Korintiërs 15:50) 
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In het Nieuwe Testament blijkt dat nu de kinderen van het 
geloof, Gods uitverkoren volk en de kinderen van Israël zijn. 
“U ziet dus: mensen die geloven, dat zijn kinderen van 
Abraham.” (Galaten 3:7) 
Met andere woorden: Je moet begrijpen dat als je in Jezus 
gelooft, dan ben jij een kind van Abraham en maak je 
automatisch deel uit van een van die 12 stammen van Israël, want 
Jakob of Israël was Abraham’s kleinzoon. 
“Als u Christus toebehoort, bent u nakomelingen van Abraham 
en deelt u in de beloofde erfenis.”  (Galaten 3:29) 
 
 

“Wie is dus uiteindelijk de echte Jood? Niet hij die het uiterlijk 
is – die uiterlijk, in zijn lichaam, de besnijdenis heeft ondergaan.”  
Nee, de ware Jood is hij, die het innerlijk is, die in zijn hart 
besneden is; dat is het werk van de Geest van God, niet van de 
geschreven wet.  Zo iemand zal dan niet worden geprezen door 
de mensen, maar wel door God.”  (Romeinen 2: 28,29) 
 

Hier is het duidelijk dat het Jood zijn een geestelijke zaak is. 
 

 

“Want in Christus Jezus is niet de besnijdenis of de 
onbesnedenheid van belang, maar het geloof dat werkzaam is 
door de liefde” (Galaten 5:6) 
Dus als je gemotiveerd bent door liefde, dan ben je een echte 
Jood. Of je besneden bent of niet, heeft er geen invloed meer op. 
Er staat nog veel meer over dit onderwerp in de Bijbel. Dus als 
we accepteren wat Jezus voor ons deed, dat maakt ons ware 
kinderen van Abraham en van de stammen van Israël. 
 

 
 

Genoeg daarover, gedurende de laatste 3½ jaar zal de mensheid 
niet alleen het merkteken van het beest in hun rechterhand of 
voorhoofd ontvangen, maar de ware gelovigen zullen ook het 
Zegel van God in hun voorhoofd ontvangen. Moet je zien hoe 
weinig mensen het Zegel van God ontvangen ten opzichte van de 
enorme massa die het merkteken van het beest gaat aannemen.  
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Als we het vergelijken met de huidige wereld bevolking, die iets 
meer dan zeven miljard is, dan wordt het 144.000 op de ruim 
7.000.000.000 dat is ongeveer 1 op de 50.000. 
 
 

 

“Een andere engel zag ik uit het oosten opstijgen met het zegel 
van de levende God. Tegen de vier engelen die de macht hadden 
gekregen om schade toe te brengen aan het land en de zee, riep 
hij luid: ‘Breng geen schade toe aan land, zee en bomen, voordat 
wij het zegel aangebracht hebben op het voorhoofd van de 
dienaren van onze God.”  (Openbaring 7:2,3) 
 
 

 

HOE DAN OOK, OF JE KRIJGT HET MERKTEKEN 
VAN HET BEEST, OF HET ZEGEL VAN GOD. 

Ik denk echt dat het verstandig is om een weloverwogen 
beslissing te nemen en zorgvuldig te kiezen wat jij het liefst doet. 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 

DE ZEVEN TROMPETTEN VAN 
DE GROTE VERDRUKKING: 
 

Er zullen engelen op ‘de zeven trompetten 
van de verdrukking’ blazen. Het ziet er uit 
als een verbazingwekkende ‘star wars’, of sterrenoorlog van 
meteorieten en gigantische asteroïden. 
 
 

1ste TROMPET: “Hagel en vuur, met 
bloed vermengd, werden op de aarde 
geworpen. Een derde deel van de aarde 
verbrandde, en een derde deel van de 
bomen verbrandde, en al het groene gras 

verbrandde." (Openbaring 8:7) Dit lijkt op een meteorieten 
regen. 
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2de TROMPET: “een grote berg, laaiend van vuur, werd in de 
zee geworpen. Een derde deel van de zee werd bloed en een derde 
van de schepselen die in de zee leven kwam om, en een derde van 
de schepen verging.” (Openbaring 8:8,9)  
Een gigantische asteroïde die in de zee stort. 
 

3de TROMPET: "Er viel een grote ster uit de hemel, brandend 
als een fakkel. . . . . .  De naam van de ster 
is Alsem (bitter of giftig). Een derde deel 
van het water werd alsem, en vele mensen 
stierven van het water, omdat het bitter was 
geworden.” (Openbaring 8:10,11)  

Dat is dus een asteroïde die wateren vergiftigt. 
 

4de TROMPET: "Een derde deel van de zon werd getroffen, en 
een derde deel van de maan en een derde deel van de sterren, 
zodat een derde daarvan verduisterd werd, en de dag voor een 
derde deel geen licht meer had, en zo ook de nacht.”   
(Openbaring 8:12) Dit klinkt als een geweldige asteroïden en 
sterren botsing die plaats vindt in het heelal. 
  

5de TROMPET: “Ik zag een ster die uit de hemel op de aarde 
was neergestort. . . . Zij opende de put van 
de afgrond. Rook steeg op uit de put, als de 
rook van een grote oven. De zon en de 
lucht werden er door verduisterd." 
 (Openbaring 9:1,2 )  

Er viel dus weer een asteroïde uit de hemel en barstte misschien 
de korst van de aarde of brak een vulkaan open, omdat er staat 
dat hij de afgrond opende en er rook uit kwam.  
 
 

 

Luister even naar het volgende, verbazingwekkende deel:  

 

“Uit de rook streken sprinkhanen op de aarde neer, en aan hen 
werd macht gegeven zoals de schorpioenen op aarde macht 
hebben.”  



  

73 

 

“Hun werd aangezegd geen schade toe te brengen aan het gras 
van de aarde of aan gewassen en bomen, maar alleen aan de 
mensen die het zegel van God niet op hun voorhoofd droegen. 
Hun werd niet de macht gegeven om hen te doden, maar wel om 
hen te pijnigen, vijf maanden lang; . . .  de pijn die een schorpioen 
veroorzaakt wanneer die iemand steekt.”  (Openbaring 9:3-6)  
 

 

Hier zie je dus duidelijk dat er tijd verstrijkt tussen de 
trompetten, omdat het gras dat met de meteorieten regen van de 
eerste trompet verbrandde, weer gegroeid is. 
 
Zo’n vijf maanden lang gaan deze verbazingwekkende wezens de 
mensen, die het Zegel van God niet in hun voorhoofd hebben, 
lastig vallen, achtervolgen en pijnigen. 
 
 
 

 

Je houdt van horror films, dan is het niet alleen 3 dimensionaal, 
maar zal het 4 dimensionaal zijn. Dan kijk je er niet alleen naar, 
maar het gaat echt zijn, want dan is het geen film meer, maar in 
levende lijve. 
Lees in Openbaring hoofdstuk 9:7-11 om de beschrijving van 
deze angstaanjagende wezens te lezen. 
 

“In die dagen zullen de mensen de dood zoeken en hem niet 
vinden, en zij zullen willen sterven, maar de dood vlucht van hen 
weg.”  (Openbaring 9:6) 
 

Deze sprinkhanen zullen wel zo ‘n kwelling zijn voor de mensen 
zonder het Zegel van God, dat deze mensen 
de dood zoeken en gewoon verlangen om te 
sterven. Maar de dood zal van hen 
wegvluchten, met andere woorden deze 

mensen lukt het niet om zelfmoord te plegen. 
 

 
 

Wat een ellende, zeg! Je probeert zelfmoord te plegen maar om 
de één of andere reden werkt dat niet. 
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En dat is nog niet alles, want later zul je zien dat al diegenen die 
het merkteken, of de RFID chip hebben, bedekt worden met 
pijnlijke zweren en puisten, voordat ze uiteindelijk omkomen in 
de slag van Armageddon . . . .  
 

Naar mijn bescheiden mening denk ik dat ik veilig kan zeggen 
dat je er verstandig aan doet om even de kat uit de boom te 
kijken voordat je het merkteken aanneemt. 
 

6de TROMPET: is de voorbereiding van een leger uit het oosten. 
“Het getal van de ruiterscharen was twintigduizend maal 
tienduizend: ik hoorde hun aantal noemen.”  

(Openbaring 9:16)  
Zo’n kleine 200 miljoen zijn er in aantocht uit het oosten, en 
hebben nu vrije toegang tot Israel omdat de rivier Eufraat 
opgedroogd is.  
 

Nu is het dan eindelijk zover de grootste veldslag aller tijden gaat 
gebeuren: de slag van Armageddon. 
 
 

 
 

 
 

WIE ZIJN DEZE 200 MILJOEN? 
Welk land in het Oosten zou een leger van 200 miljoen soldaten 
sturen? Mensen hebben gespeculeerd dat het China kon zijn, 
maar ik denk dat de Chinezen liever zaken zouden doen met de 
Antichrist. 
 
 

 

Er zijn echter, onder de bevolking van het Oosten, velen die 
graag wapens op zullen nemen tegen de Antichrist of de Dajjal in 
hun heilige oorlog of de grootste en uiteindelijke Jihad. 
Voor de mensen van de Islam zou het een eer zijn om te vechten 
en te sterven in de grootste Jihad aller tijden tegen de Dajjal. Het 
zal de bloedigste veldslag zijn, die ooit gestreden is. 
 
 

 

Jeanne Dixon zag in een visioen de Chinezen toetreden tot het 
leger uit het oosten.  
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Wie weet misschien gaan de moslims uit China ook deelnemen 
aan de Jihad, want er zijn minstens 50.000.000 (vijftig miljoen) 
moslims in China.  
 
7de TROMPET: kondigt de terugkeer van Jezus aan. Jezus 
vergadert zijn kinderen uit de vier hoeken van de aarde in een van 
de grootste evenementen aller tijden ‘de Opname’ genaamd. 
 

“Als de tijd is aangebroken voor de zevende engel om op de 
trompet te blazen, dan zal het geheime raadsbesluit van God in 
vervulling gaan, zoals Hij het heeft geopenbaard aan zijn 
dienstknechten, de profeten.” (Openbaring 10:7) 
 

Tijdens de 7de trompet wordt de aarde geoogst: het kondigt de 
Komst van Jezus aan en zij die in Jezus geloven worden verenigd 
met Hem in de Opname.  
 
De 7de trompet kondigt ook het begin van de “toorn” aan, die 
zal plaatsvinden op Aarde. 
“Toen wierp de engel zijn sikkel op de aarde en oogstte de 
wijngaard van de aarde. Hij wierp de trossen in de grote perskuip 
van Gods toorn.” (Openbaring 14:19) 
Voor de mensen op aarde begint de slag van Armageddon, en de 
naweeën van de atoomoorlog, die ook de toorn van God wordt 
genoemd. (meer hierover later) 
 

 
 
 

God zij dank zijn wij mensen met een vrije wil en vrije keuze, 
anders zouden we allemaal gedoemd zijn om als robotjes dit 
Beest, de Antichrist, en zijn Beestenbende te volgen naar de 
uiteindelijke vernietiging die zij teweeg zullen brengen. 
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HOOFDSTUK 4 
 

EIGENSCHAPPEN VAN DE ANTICHRIST/DAJJAL 
 

“En Hij zal zich tegen de Allerhoogste richten".  (Daniël 7:25) 
De door de duivel bezeten Antichrist zal God voortdurend met 
zijn jaloezie, haat en bitterheid, vervloeken. Het enigste wat hij 
kan en waar hij goed in is, is mensen tegen elkaar opzetten, 
verdeeldheid te zaaien, hen te bespotten en voorliegen om hen 
tenslotte te vernietigen.  
Hij heeft totaal geen nieuwe ideeën en alles wat hij maakt zal een 
kopie zijn van wat God reeds gemaakt heeft. Het is allemaal 
imitatie. 
 

Hij kan vloeken, razen en tieren, of hij kan slijmen en glad 
praten, hij zal erg overtuigend zijn, maar hij is als een slecht 
aangeschreven, tweedehands autohandelaar, die probeert jou een 
oude rammelkast voor een Rolls Royce te verkopen. Het is 
allemaal goedkope namaak van het echte. 
 

Ik liep eens een eindje om met een van mijn leraren. Toen we het 
hadden over de beschrijving van de Antichrist, zei hij: "Lees 1 
Korintiërs hoofdstuk 13, en laat het woord liefde eruit, dan zul je 
een vrij goede beschrijving van hem vinden."  
1 Korintiërs 13 staat bekend als het ‘hoofdstuk van de liefde’. 
Het leert ons dat het niet uitmaakt hoeveel we opofferen, of 
hoeveel we dingen voor anderen doen, als we het niet uit liefde 
doen is het niets waard. 
De Antichrist zal zijn wonderen en voorspellingen doen. Hij zal 
zich ‘geven voor de mensheid’ met zijn woorden, hij zal spreken 
met de tong van een ‘engel’.  
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Maar knoop dit in je oren; hij is niet en hij kan niet gemotiveerd 
zijn door de liefde. Want God is liefde en hij haat God. Het zijn 
gladde woorden, val er niet voor. 
 

Hij zal proberen, "om ook Gods uitverkorenen zo mogelijk te 
misleiden."  (Matteüs 24:24)  
Deze man is een onophoudelijke leugenaar, voortdurend komt hij 
met nieuwe 'waarheden' over hoe hij de messias is.  
Dit gebeurt met Propaganda en Nieuwsbulletins! Hoewel we het 
misschien niet geloven, weten we allemaal dat 'er geen rook 
zonder vuur is'. ‘Je kunt het nooit weten en misschien zit er toch 
een kern van waarheid in.’ 
Jezus zei over de duivel: “Hij is vanaf het begin een moordenaar 
geweest. Hij heeft nooit aan de kant van de waarheid gestaan, 
omdat er geen waarheid in hem is. Wanneer hij leugentaal 
spreekt, spreekt hij zoals hij is, want hij is een aartsleugenaar, hij 
is de vader van de leugen.” (Johannes 8:44). 
 

 

 

 Zorg ervoor dat je niet naar hem luistert. 
Als kind ging ik een keer met kauwgom in mijn 
mond naar bed en ik viel ermee in slaap. De 
volgende morgen werd ik wakker en de                         
kauwgom zat totaal vast in mijn haar. De enige 
manier waarop ik het kon verwijderen was door 

de schaar te nemen en het eruit te knippen. Hetzelfde geldt als je 
naar een leugen luistert, voordat je het weet val je ermee in slaap. 
‘Ja, daar moet ik wel eventjes een nachtje over slapen.’  
Je wordt wakker en die leugens zitten aan je vast, en je kunt er 
bijna niet meer vanaf komen. Beter om helemaal niet naar die 
vloedgolf van leugens te luisteren. 
 
De duivel heeft een grote zak met vies stinkend uitwerpsel. Even 
opletten, want hij kan goed richten. Hij oefent al 6000 jaar, en 
niet zonder succes.  
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Voordat je het weet, ben je geraakt en als jij jezelf niet snel 
schoonwast met het water van Gods woord dan begin jij ook te 
stinken.  
Hij wil dat iedereen, ook jij en ik, net zoals hij stinkt, totdat er 
alleen maar vuiligheid uit onze mond komt. 
 

Veel critici geven commentaar op de bevindingen zoals de Ark 
van Noach of andere vondsten zoals de 'skeletten van reuzen' (je 
moet dit even op google nakijken), die bewijzen dat de heilige 
geschriften van de Bijbel op waarheid gebaseerd zijn.  
Helaas wordt vaak geen substantieel argument aangevoerd, maar 
elk tweede of derde woord is een vloek, scheld, of 
schuttingwoord. Ik vind dat jammer, want het is alleen maar een 
weerspiegeling van hoe de criticus zijn hersenen heeft laten 
vervuilen.  Jouw hersenen kunnen schoon en functioneel blijven. 
 

“en hij is van plan feesttijden en wet te veranderen.” 
 (Daniël 7:25) 
Hij zal proberen de feesttijden maar vooral de christelijke 
feestdagen te veranderen of weg te doen, en proberen de wet te 
veranderen. Verscheidene wetten zijn al veranderd en wat eens als 
misdaad werd beschouwd is nu wettelijk geaccepteerd en wat 
goed is, wordt vaak beklad en in een kwaad daglicht gezet. 
 

“Ze zullen aan zijn macht zijn overgeleverd voor een tijd, tijden 
en een halve tijd.”  (Daniël 7:25) 
Dit is weer die specifieke tijdsperiode van hoe lang de grote 
verdrukking zal duren. Een tijd betekent een jaar, dus we hebben 
een jaar, plus tijden dat is twee jaar, en een halve tijd of een half 
jaar, dus 3½ jaar. Dit laat zien hoe het Oude en het Nieuwe 
Testament bij elkaar passen en hoe belangrijk deze tijd is en hoe 
belangrijk het is dat we weten hoelang het zal duren.  
42 maanden, 1260 dagen of 3½ jaar. 
“In mijn visioen zag ik dat die horen strijd voerde met de 
heiligen en hen overweldigde.” (Daniël 7:21)   
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Hier zien we wat er met de georganiseerde kerken gebeurt, die 
zullen ineenstorten en de geregistreerde gelovigen zullen worden 
opgepakt en dan zal dit schrijven voltooid worden: "Zij hebben 
hem overwonnen door het bloed van het lam en door het woord 
van hun getuigenis, want zij waren niet gehecht aan het leven, 
zelfs niet met de dood voor ogen."  (Openbaring 12:11) 
 

 

Onvoorstelbaar zeg! Wat een familie om trots op te zijn. Zij zijn 
de eersten die in de hemel gaan aankomen. Welkom thuis! 
 
 

DE UITDAGERS 
Dan zullen er onder de gelovigen mensen zijn, die Gods beloften  
in hun hart hebben geborgen, die God en Zijn woord op de proef 
willen stellen, kijken of het nou echt waar is.  
Voor hen is het een test in beide richtingen; God stelt hen op de 
proef en zij stellen God op de proef om te zien of Hij zich echt 
aan Zijn beloften zal houden.  
 

God is daar zo gek op, dat is Zijn grootste wens; dat we Zijn 
woord geloven en op de proef stellen en dat we ondanks alles 
toch van Hem blijven houden! 
 

 

De duivel kan nooit of te nimmer meer winnen. Hij is de 
verliezer, eerste klasse. Hij was verslagen toen Jezus Zijn leven gaf 
voor onze zonden. Dus waarom lieve mensen zouden we in 
hemelsnaam een verliezer aanhangen, die ons alleen maar op het 
pad van een verliezer kan leiden. 
 
 
 

De duivel kan ons niet meer aan de wet houden en ons op onze 
fouten en zonden wijzen, want Jezus heeft ons verlost van de 
greep die de zonde op ons had. We zijn in Christus gestorven, 
maar omdat ik bevrijd ben van die ketenen die mij gekluisterd 
hadden, kan ik je eerlijk zeggen dat ik met volle teugen van mijn 
leven kan genieten.   
Het leven is nog nooit zo geweldig geweest, het is nog nooit zo 
goed geweest, het leven kan gewoon niet beter. 
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Dus hij gaat tekeer tegen de heiligen of de gelovigen. Jezus zei:  
“Bedenk wat Ik gezegd heb: ‘Een knecht is niet meer dan zijn 
meester.’ Als ze Mij hebben vervolgd, zullen ze ook jullie 
vervolgen” (Johannes 15:20) 
Ze noemden Jezus “een veelvraat, een dronkaard, een vriend van 
tollenaars en zondaars”, een bezetene. (Matteüs 9:34, 11:19)    
Van Jeremia de profeet werd gezegd dat hij “op de ondergang” 
van het volk uit was. (Jeremia 38:4) 
 

Wat gaan ze jou en mij noemen? “Gevaarlijke fundamentalisten, 
terroristen,  nutteloze christenen, een vrijgevochten bezeten 
bende, waar we zo snel mogelijk vanaf moeten." 
 

Daniël zei ook: “maar het volk dat zijn God kent, zal sterk zijn 
en daden doen.” (Daniël 11:32) 
Misschien kennen we God niet zo goed, maar we kunnen op zijn 
minst proberen om sterk te staan, en wie weet wat God voor ons 
gaat doen.  
 

Nu zijn al die grootheden, die ons voorgegaan zijn naar de hemel, 
in staat om ons te helpen zonder de afleiding van de duivel in de 
hemel, want hij is er nu uitgegooid. 
 
 

Iedereen in de hemel kan zich nu volledig toeleggen en volop 
concentreren op deze laatste 3½ jaar, of 42 maanden, of 1260 
dagen, om ons te helpen. Zij kunnen nu hun meewerkende 
krachten op ons richten, en dat is de reden waarom we sterk zijn 
en daden zullen doen. 
 

Nou, dat klinkt allemaal wel mooi, maar wat als we morgen voor 
het vuurpeloton komen te staan? Ja, wat dan? Dat is toch niet zo 
leuk.  
 

Zeg nou eens eerlijk: zou je niet liever deze bende en wantoestand 
die jou haat achterlaten om naar de hemel te gaan?  
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Door ons te vermoorden zijn wij sneller thuis dan met de    
‘kogeltrein’. Onmiddellijke aankomst. God zij dank. 
 

Ik ben veel liever bij diegenen van wie ik van hou en die van mij 
houden, in plaats van deze verziekte janboel hier op aarde, die 
mij alleen maar haten en minachten, omdat ik niet wil meedoen 
en het vertik om dat goddeloze figuur of zijn afbeelding; een 
pratend poppetje als mijn God te aanbidden. 
Moge God mij genadig zijn, om voor Hem op te staan, en als ik 
val dan hoop ik, dat alleen mijn lichaam valt, zodat ik terug naar 
huis kan gaan. Ik hoop dat Hij mij bewaart en mij genadig is, 
zodat ik Hem trouw kan blijven en dat Hij mij de kracht mag 
geven om Hem nooit te verloochenen na wat Hij voor mij 
gegeven heeft. 
 
 
WITCHCRAFT / HEKSERIJ 
“Door sluwheid en bedrog slaagt hij in zijn opzet en groeit hij in 
eigenwaan”. (Daniël 8:25) In het Engels staat voor “slaagt hij in 
zijn opzet”, “he shall cause craft to prosper”.  Craft betekent hier 
‘witchcraft’ of hij zal hekserij doen bloeien.  
Wij gaan leren om ‘spirituele’ dingen te doen, zoals het 

verplaatsen van een glas op tafel om de 
naam van een dode of geest te spellen. Jij 
kunt ook gevorderde cursussen volgen, 
zodat je krachtiger wordt als Yuri Geller, 
om theelepeltjes te kunnen buigen of 
horloges te stoppen. 
 

"Heb je dit gezien? Dit is even te gek, hij 
kan mijn theelepeltje buigen". 
 

“Nou daar heb ik toch ook niks aan, gebogen theelepeltjes, en 
mijn horloge werkt ook niet meer. Kan je niet iets beters 
verzinnen?” 
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"Nee Johan, dat moet je zo niet zien. Je moet ook lid worden van 
de ‘Witchcraft Club’ als je extra krachten wilt bezitten en het 
volgende niveau van spiritualiteit wilt bereiken. Kijk nou toch 
even jongen, jij bent maar met die Bijbel bezig, maar dit is echt, je 
voelt het ook echt. Soms is het een beetje griezelig maar daar zet 
je je gewoon overheen want het is echt zo verrijkend." 
 

 
 

“Nou ja, je doet maar hoor, we hebben allemaal een vrije keuze.” 
 
 
 

"Een lafaard is niet in staat om liefde te tonen, dat is het 
voorrecht van de dappere" Mahatma Gandhi. 
 
 

 
 

De lafaard is bang en straalt angst uit. De media spelen het op: 
angst voor terrorisme, angst voor ziekten: varkensgriep, 
vogelgriep, mond- en klauwzeer. 
Griezel- of horror films verspreiden 
angst. Angst is verslavend en 
besmettelijk. Na een tijdje wil je 
gewoon “even griezelen”, maar angst 
gaat, net als die kauwgom, vast in je haar zitten en voordat je het 
weet word je angstig en beinvloedt het jouw beslissingen. 
 

Het resultaat: wanneer ons verteld wordt om bepaalde dingen te 
doen, zelfs al weten we dat het verkeerd is, dan doen we het toch, 
omdat we bang zijn voor de consequenties en eventuele 
confrontatie. 
Als tegenwicht voor onze angst doen we ons stoer, hard en 
opstandig voor, om te laten zien dat we helemaal niet bang zijn. 
We beginnen de stem van ons geweten af te weren, en ons 
geestelijk leven gaat de put in.  
Je maakt excuses voor jezelf en anderen zullen het jou ook niet 
kwalijk nemen, want door jou te excuseren, verontschuldigen ze 
zichzelf. Laat je niet beïnvloeden door deze  angst opwekkende 
propaganda.  
 

 
 

Vermijd het als de pest. 
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In onze domme redeneringen zijn wij van mening dat trots, 
opstandigheid en zogenaamde spiritualiteit, de angst overwint.  
Dus we gaan de speciale krachten van witchcraft of hekserij leren, 
net zoals onze kinderen er al op school les in krijgen.  
De Antichrist en zijn handlangers spelen in op onze 
machtswellust en ons opstandig instinct dat wil bewijzen dat we 
geen angst of vrees hebben en zeker niet bang zijn van God. 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

HET ‘NET’ 
Dan is er de verbazingwekkende hoeveelheid informatie die ‘Big 
Brother”, of de overheid van ons heeft. Op dit moment worden 
alle persoonlijke berichten en gegevens verzameld, die we via 
internet, email, facebook, twitter, enz., versturen. 
Deze informatie kan ieder moment voor de dag gehaald worden, 
in het geval dat we niet willen samenwerken en niet in het gereel 
van de NWO partijlijn willen lopen. Dan wordt er even in 
computer informatieopslag gekeken om te zien wanneer wij de 
XXX website hebben bezocht. 
Er zullen een aantal serieuze ‘karakter moorden’ geschieden, 
tenzij we besluiten om weer mee te doen aan wat ons verteld 
wordt. Wees voorzichtig met het geven van te veel informatie die 
jouw karaktermoord kan veroorzaken. 
Wees wijs en voorzichtig dat je niet verward raakt en vast komt 
te zitten in het net.  
 
 
 

MEER OVER DE ANTICHRIST 
De Antichrist zal “geen acht geven noch op de begeerte der 
vrouwen” (Daniël 11:37) Jammer voor hem. Hij weet niet wat 
hij mist. 
 

Ik denk dat ik eigenlijk medelijden met die arme vent heb. 
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Wat een afschuwelijk leven: gevuld te zijn met haat, hebzucht, 
machtswellust, afkeer van vrouwen, iedereen bespioneren om hen  
te beheersen, het vermoorden van de mensen die nog een klein 
beetje hersenen hebben en niet willen buigen voor jouw 
afbeelding of jouw pratende pop. 

Gebeurde dat ook niet in de Franse 
en de Bolsjewistische Revoluties, het 
doden van de intellectuelen? Alleen 
de passieve massa die ondergeschikt 
aan hem zal zijn, zal worden 
toegestaan in zijn koninkrijk. 

   We zullen doen wat ons verteld wordt 
 

“een einde maken aan het dagelijks offer, En zij zullen . . . een 
gruwel oprichten, die verwoesting brengt.”. (Daniël 11:31) 
 

Zijn strijdmachten zullen een einde maken aan het dagelijkse 
slachtoffer van dieren, dat gaande is sinds de inwijding van de 
tempel.  
De 'dierenbescherming' en de ‘dierenrechten’ organisaties zullen 
hem hier erg dankbaar voor zijn. 
 
 

 
 
 

“dan zal er een koning opstaan met harde gelaatstrekken en 
bedreven in listen. . . Hij zal ongelooflijk groot kwaad stichten. 
Door sluwheid en bedrog slaagt hij in zijn opzet en groeit hij in 
eigenwaan. . .  
 

Onverhoeds richt hij velen te gronde,”  (Daniel 8:23-25) 
 

 
 

Dit gebeurt onverhoeds of plotseling als hij de Gruwel van de 
verwoesting in de tempel plaatst.  
 

“en zij zullen vallen door het zwaard en door vlam, door 
gevangenis en door beroving, vele dagen. Als zij nu zullen vallen, 
zullen zij met een kleine hulp geholpen worden;”  
(Daniël 11:33,34)   
 
 

De Heer zal hen te hulp komen. 
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“hij wierp de waarheid ter aarde. Hij deed het en het gelukte.”. 
(Daniël 8:12)  
 
 

Als je iets op de grond werpt laat het zien dat je het veracht. Hij 
veracht uiteraard Gods woord en waarheden, want hij is een 
leugenaar en er is geen waarheid in hem. Maar Gods woord kan 
niet stuk! 
 

“doch velen zullen zich door vleierijen tot hen vervoegen.”  
(Daniël 11:34) Vleierijen zoals: "Je bent zo'n geweldig persoon, 
jij kunt zo’n hulp in de Nieuwe Wereldorde zijn. We hebben 
mensen zoals jij, ‘movers en shakers’, nodig om de wereld vooruit 
te helpen. Je zou een enorme aanwinst voor de NWO zijn. 
Waarom ga jij nou sterven voor een God die niemand ooit gezien 
heeft, terwijl je jouw energie kunt geven om het leven, hier en nu, 
op aarde te verbeteren." 
 
 

STA STERK 
“hij zal door vleierijen tot afval bewegen, maar het volk dat zijn 
God kent, zal sterk zijn en daden doen.” (Daniël 11:32) 
“En de verstandigen onder het volk zullen velen tot inzicht 
brengen”. (Daniël 11:33) 
Veel mensen zullen zich afvragen: “Wat is er toch in vredesnaam 
aan de hand?” Nu kan jij het hen vertellen. 
 

“En van de leraars zullen er sommigen vallen, om hen te louteren 
en te reinigen, en wit te maken, tot den tijd van het einde toe;  
(de Opname) want het zal nog zijn voor een bestemden tijd.”  
(Daniël 11:35)  
“Voor een bestemden tijd” met andere woorden, het is een 
vooraf afgesproken ontmoeting, een rendez-vous met God, het is 
een vaste afspraak, het staat geboekt in Zijn agenda. 
God is geen man, die liegt en niet opdaagt voor zijn grootste 
belangrijkste afspraak aller tijden. Maak je geen zorgen. Hij gaat 
er zeker zijn, onmiddellijk na de verdrukking, onmiddellijk na de 
3½ jaar, na de 42 maanden, na de 1260 dagen. 
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Niet eerder, niet later. Op tijd! Net als het hele universum op een 
precisie tijdschema tikt, zo gaat Hij er ook zijn. 
 

“En die koning (de Antichrist) zal doen naar zijn welgevallen, en 
hij zal zichzelven verheffen, en groot maken.” (Daniël 11:36)  
Word jij er ook niet misselijk van als mensen jouw aandacht 
willen trekken om te vertellen hoe goed ze wel niet zijn? Ik 
excuseer me liever van die opscheppers. 
 

“en groot maken boven allen god, en hij zal tegen den God der 
goden ongehoorde dingen (lastertaal) spreken.” 
 
 

Als ik erover nadenk wat hij er allemaal uit gaat flappen, dan 
moet ik terugdenken aan mijn dagen toen ik nog jong was en 
antwoorden zocht naar de grote levensvragen en in mijn zoeken 
God vervloekte en uitdaagde als een totale idioot.  
God zij dank voor Zijn oneindige liefde en genade die Hij, 
ondanks mijn gedrag, voor mij had. 
 

 

“En zal voorspoedig zijn totdat de gramschap voleindt”  Hoe 
dan ook de Antichrist blijft voorspoedig doordraaien, tot einde 
van de gramschap. Dit verwijst naar de toorn van God, die begint 
met de zevende trompet, tegelijkertijd als de gelovigen 
opgenomen worden. Dus de Antichrist zal blijven doorgaan tot 
het einde van de toorn van God. (Meer in hoofdstuk 10) 
 

“want het is vast besloten, het zal geschieden.” (Daniël 11:36) 
Het gaat gebeuren en wat besloten is, is besloten. Gods besluit 
staat vast. Het gaat gebeuren en het maakt niets uit wat jij of ik, 
of de Antichrist, of de duivel zegt. Het gebeurt gewoon – punt 
uit.  
 
 

God houdt Zijn woord, Hij houdt Zijn belofte, daar valt niet aan 
te tornen. 
“de tegenstander, (de Antichrist) die zich verheft boven al wat 
God heet of verering ontvangt, zelfs zo zeer dat hij zich neerzet 
in God’s tempel en zich voor God uitgeeft.”  
(2 Tessalonicenzen 2:4) 
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Arme jongen, uiteindelijk is het dan zover: hij gaat in de tempel 
zitten en verkondigen dat hij 'God' is.  
Hij moet nu echt wel naar een psychiatrische inrichting.  
“Hoe kan hij nou Napoleon zijn, terwijl ik toch Napoleon ben?” 
“Hoe kan Hij nou God zijn, terwijl ik toch ‘God’ ben? Kijk dan 
toch, ik zit toch in de tempel. Ik ben ‘God’ hoor.” 
En wij? Wij slikken het gewoon en zeggen: “Ja, je bent geweldig.  
Leid ons naar een betere wereld! Jij mag onze god zijn, want we 
blijven je volgen!” 
Wat is er met ons gebeurd? Waar is onze eigenwaarde en trots? 
 
 
 

 
 

 
 

WAAR KOMT DE ANTICHRIST VANDAAN? 
Het volgende is interessante informatie van omstreeks 550 v.Chr. 
en vertelt ons waar de Antichrist vandaan komt. 
 

“De geitenbok werd uitermate machtig, maar op het toppunt van 
zijn macht brak de grote horen af.  
Vier opvallende horens, gericht naar de vier windstreken, 
kwamen ervoor in de plaats. Uit één ervan kwam een nieuwe 
horen voort die klein begon, maar zich geweldig ontwikkelde 
naar het zuiden, het oosten en het heerlijke land.” (Daniël 8:8,9) 
 

De verklaring wordt later gevonden in hetzelfde hoofdstuk; 
“de geitenbok, stelt de koningen van Griekenland voor; de grote 
horen boven zijn ogen is de eerste koning.”  (Daniël 8:21) 
Alexander de Grote was de eerste grote koning van Griekenland. 
 

“En dat die horen afbrak en vier ervoor in de plaats kwamen, 
betekent dat er uit dat volk vier rijken zullen ontstaan, maar 
minder machtig."  (Daniël 8:22) 
 

 
 

Toen Alexander op jonge leeftijd stierf werd zijn koninkrijk in 
vieren verdeeld: Ptolemaeïsche Koninkrijk van Egypte, het 
Seleuciden Rijk in het oosten, het Koninkrijk van Pergamon in 
Klein-Azië of Turkije en Macedonië of hedendaags Griekenland. 
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Let wel, deze profetie werd gegeven omstreeks 550v.Chr. en 
Alexander kwam rond 330 v.Chr. 
 

“Uit één ervan kwam een nieuwe horen voort die klein begon,”  
(Daniel 8:9) dit verwijst naar de Antichrist, zoals vers 23 vertelt 
over de kleine horen.  
 

“Als hun heerschappij (van de vier eerdergenoemde koninkrijken) 
ten einde loopt  en de misdadigers de maat hebben volgemaakt, 
dan zal er een koning opstaan met harde gelaatstrekken en 
bedreven in listen.”     
De Antichrist komt dus uit een van deze vier rijken.  
  

“Uit één ervan kwam een nieuwe horen voort die klein begon, 
maar zich geweldig ontwikkelde naar het zuiden, het oosten en 
het heerlijke land.” (Israël) (Daniël 8:9)   
We zien hier dat hij uit Egypte komt, want de drie andere delen 
van Alexander’s verdeelde koninkrijk, ofwel verdubbelen in de 
richting naar een van de windstreken in verband met het heerlijke 
land (Israel), of er is een zee ten zuiden van hen. 
 

Dus de antichrist zal uit Egypte komen. 
Dat is ook weer een voorbeeld dat hij Jezus 
kopieert: “Uit Egypte heb ik mijn zoon 
geroepen.” (Matteüs 2:15, Hosea 11:1) 

 
De Antichrist zal ook van Joodse afkomst zijn uit het geslacht 
van David, anders zouden de Joden hem nooit aanvaarden als 
hun messias.  
 

Dus waarschijnlijk is hij geboren of opgeleid in Egypte en hij 
wordt sterk als de koning van het Noorden, dat is Rusland of een 
van de staten van de voormalige Sovjet-Unie. 
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Jeanne Dixon was een Amerikaanse profetes 
en leefde van 1904 -'97.  
 
 

Ze waarschuwde President  
John F. Kennedy niet naar  
Dallas te gaan. 
 

 
 

 

Jeanne Dixon had het volgende  
visioen op 5 Februari 1962.  
Dit blijkt Egypte te bevestigen. 

    Foto: Gene Zehring                  J.F. Kennedy 
 

Uit de helderheid van de zonnestralen, stapten hand in hand,  een farao en 
koningin Nefertiti. De koningin droeg een baby op haar arm. Zijn haveloze, 
bevuilde kleding was in verrassend contrast met het prachtig gekleed 
koninklijk paar. 
De ogen van dit kind waren alwetend. Ze waren vol van wijsheid en kennis. 
Aan de zijkant van Nefertiti was een piramide. Het echtpaar kwam 
voorwaarts en presenteerde het kindje aan de hele wereld.  
In de bal van het zonnelicht zag zij Jozef het schouwspel begeleiden zoals 
een poppenspeler met zijn touwtjes. 
Nu barstten er lichtstralen uit de baby voort, ze vermengden zich met de 
zonnestralen en de farao verdween uit haar gezichtsveld. Naar links zag zij 
dat Nefertiti wegliep, 'duizenden mijlen terug in het verleden'. 
 

Later als dit kind opgegroeid is ziet ze hem met wijsheid, kennis en een 
hypnotiserende persoonlijkheid; de hele wereld zal hem volgen. 
Aan het eind van haar visioen ziet ze dat hij de mensheid op weg leidt naar 
een punt van beslissing en scheiding.  
 

 
 

 

Zij kunnen hem naar links volgen, of een smal paadje naar rechts volgen, dat 
van hem weggaat. Hij draagt een lang, wapperend gewaad, en leidt de 
mensheid naar duisternis en uiteindelijke vernietiging. 
 

Ze ziet een aantal kleine groepjes gelovigen en jonge pelgrims, die hem 
verlaten en op het smalle rechter pad over moeilijke obstakels klimmen.  
 
(Nefertiti leefde omstreeks 1370-1330 v. Chr., zij aanbaden de zon. Velen geloven dat 
Joseph een selectie van mensen voorstelt, die aan de touwtjes trekken. Het kind, dat wordt 
aangeboden is de Antichrist, die de wijsheid van het oude Egypte en de piramides heeft. Hij 
leidt de mensheid naar duisternis en uiteindelijke vernietiging.) 
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                     Michel de Nostredame 1505-1566 
                     Nostradamus voorspelde: 
 
 

 

                    "Uit het land van Groot-Arabië wordt geboren een 
                     sterke meester van Mohammed. Hij zal Europa 
                     binnen komen met een blauwe tulband. Hij zal de 
terreur van de mensheid zijn. Ergere terreur kan niet." 
 
"De hemel zal branden op vijfenveertig graden. Vuur nadert de 
grote nieuwe stad. 
Door het vuur zal hij hun stad vernietigen, een koud en wreed 
hart, bloed zal overvloedig stromen, genade voor niemand." 
Velen hebben de Blauwe Tulband geïnterpreteerd als de blauwe 
helmen van de VN-troepen.  
In de tweede zin, verwijst Nostradamus naar een grote stad in de 
nieuwe wereld van Amerika in de buurt van vijfenveertig graden 
breedtegraad.  
Deskundigen zijn het erover eens dat dit alleen New York kan 
zijn. New York is net als het hoofd van Babylon, van waaruit ze 
regeert door de financiële centra,  
geldmarkten en beurzen. 
 
 

 
 

Nostradamus zag 3 Antichristen  
in de toekomst komen en hij noemde hen 
bij naam:  
"Napaulon Roy" (Napoleon),                Napoleon    Adolf Hitler 

            "Hister" (Hitler),  
                         "Ma bus" de laatste die gaat komen.        
 

Napoleon leefde van 1769 -1821 
Hitler leefde van 1889-1945 
Ma bus Laten we goed op het nieuws letten om te zien 
wanneer hij, of wat zijn naam dan mag zijn, voor de dag 
komt. We gaan zien hoe het allemaal in elkaar past, als 
hij vanachter het toneelgordijn het podium opstapt.           Ma bus? 

? 



  

91 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

92 

 

 
 
 

HOOFDSTUK 5 
 

DE VALSE PROFEET 
 

De Valse Profeet zal de de PR-manager voor de leider van de 
Nieuwe Wereldorde zijn. Hij ziet het als zijn roeping om de 
Antichrist als de “ware messias” bij de hele wereld aan te smeren.  
In het boek Openbaring lezen we dat deze profeet, “had twee 
horens als een lam, maar het sprak als een draak."  
(Openbaring 13:11)  
De draak is natuurlijk Lucifer en zijn woorden zullen bedrieglijk, 
overtuigend en glad zijn. 
 
 
 

Mijn vriend, wiens vader in Duitsland woonde toen Hitler aan de 
macht kwam, legde me uit hoe zijn vader, totdat hij Duitsland 
net voor de oorlog verliet, totaal was ingenomen met de woorden 
en de ideologie van Hitler, en hoe hij echt werd meegesleurd met 
de massa. Uit statistieken bleek dat zo’n 87% van de bevolking 
gewoon, zonder vragen te stellen, bijna alles aanvaardde wat er in 
toespraken en presentaties in de nieuwsmedia door Hitler verteld 
werd. Ben ik, of ga ik, een van de 87% zijn die zal worden 
meegesleurd in de toekomstige propaganda? 
 
 

Hitler schreef in Mein Kampf: 
“In de grote leugen is er altijd een zekere kracht van 
geloofwaardigheid, omdat de grote massa van een volk zich altijd 
gemakkelijker laat beïnvloeden. . . en in de primitieve eenvoud 
van hun geest vallen ze dus gemakkelijker ten prooi aan de grote 
leugen dan aan de kleine leugen, omdat ze zelf vaak kleine 
leugens vertellen, maar zouden zich schamen om zich achter 
grootschalige onwaarheden te verschuilen. 
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Het zou nooit in hun hoofd opkomen om kolossale 
onwaarheden te fabriceren en zij kunnen niet geloven dat anderen 
de brutaliteit zouden hebben om de waarheid zo onvoorstelbaar 
te vervalsen. Hoewel de feiten anders aantonen, zullen ze nog 
steeds twijfelen en aarzelen en blijven denken dat er een andere 
verklaring kan zijn. De grote onbeschaamde leugen laat altijd 
sporen achter, zelfs nadat de leugen is vastgespijkerd. Dit is een 
bekend feit voor alle expert leugenaars en voor iedereen die in 
deze wereld samenzweren in de kunst van het liegen.” 
 

Dus nu hoor je het dan van de ‘deskundige’ zelf.  
Als je een leugen wilt vertellen, vertel een grote leugen en blijf 
hem herhalen, want de mensen zouden niet denken dat je het lef 
zou hebben om zoiets groots te vertellen als niet waar zou zijn. 
 
De Valse Profeet zal naar alle waarschijnlijkheid afkomstig zijn 
uit een van onze religies want er staat: "had twee horens als een 
lam, maar het sprak als de draak." (Openbaring 13:11)  
Horens zijn een representatie van macht. Jezus wordt voorgesteld 
als een lam zoals we zagen in de Joodse, de Hindoeïstische en 
Christelijke geschriften. 
Ofwel is deze profeet een zeer charismatische "christelijke" 
spreker of predikant die bedriegt als de duivel, of hij is een zeer 
krachtige spreker die zich vroom, zeer inter-religieus en 
onschuldig voordoet. 
Hij sprak als de draak; met andere woorden hij is een gladde 
jongen met een gladde tong. Jezus zei van de duivel dat hij vanaf 
het begin een moordenaar en leugenaar was en dat er geen 
waarheid in hem was. (Johannes 8:44) 
 

Deze ‘Valse Profeet’ probeert absoluut de Antichrist religieus aan 
de wereld te verkopen als de ware messias - ‘the one and only’. 
“Het dwong de aarde en alle mensen die erop leefden het eerste 
beest, dat van zijn dodelijke verwonding genezen was, te 
aanbidden.” 
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“Het verrichtte indrukwekkende tekenen, het liet voor de ogen 
van de mensen zelfs vuur uit de hemel neerdalen op de aarde. 
Het misleidt de bewoners van de aarde, door de tekenen die het 
verricht in opdracht van het beest. Het haalt hen ertoe over om 
een beeld op te richten ter ere van het beest (Antichrist) dat door 
het zwaard werd gewond maar in leven bleef.”  
(Openbaring 13:12-14) 
 
In de Joodse geschriften is de volgende profetie:  
“Zie, Ik zend tot u de profeet Elia, voordat de dag van de Heer 
komt”, (Maleachi 4:5) 
Jezus zei van Johannes de Doper, “Hij is Elia, die komen zou.” 
(Matteüs 11:14) 
Een van de belangrijkste wonderen die Elia deed, was om vuur 
uit de hemel te laten komen. Nu moet je even opletten, deze de 
Valse Profeet volgens het boek Openbaring “liet zelfs vuur uit de 
hemel neerdalen op de aarde.” 
Hij zal vuur uit de hemel laten neerdalen en hij gaat de wereld 
vertellen dat hij komt in de geest en kracht van Elia en dat hij 
hier is om de ‘dag van de heer’, en de ‘ware messias’ uit het 
geslacht van David, aan te kondigen.   
Jezus zei: “er zullen valse christussen en valse profeten opstaan en 
zij zullen grote tekenen en wonderen doen, zó dat zij – als het 
mogelijk zou zijn – ook de uitverkorenen zouden misleiden.” 
(Matteüs 24:5,11,23-26) 
 
 
 
 

 
 

HET WOORD VAN GOD VERDRAAIEN OM TE 
BEWIJZEN DAT DE MESSIAS ER IS. 
“Let op, ik zal mijn bode zenden; hij zal de weg voor mij effenen. 
Opeens zal hij naar zijn tempel komen, de Heer naar wie jullie 
uitzien, de engel van het verbond naar wie jullie verlangen. 
Komen zal hij – zegt de HEER van de hemelse machten.” 
(Maleachi 3:1) 
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Deze schrift is vervuld in Johannes de doper en in Jezus, maar de 
Valse Profeet en de Antichrist zullen velen verleiden, dat zij de 
“ware” vervulling van deze geschriften zijn.  
De Valse Profeet is “de bode om de weg te effenen, en eindelijk 
is de ‘ware messias’ naar wie “jullie verlangen” gekomen. “de 
Heer naar wie jullie uitzien”, die “opeens naar zijn tempel komt” 
en “de engel van het verbond” is.   
Kan je het zien hoe hij de hele wereld gaat verleiden en dat hij de 
mensen die de tekenen des tijds niet herkennen en zelfs gelovigen 
zal meeslepen. 
 

 
LEUGENS GENOEG 
“Joden, Moslims, Christenen wees blij! De messias is gekomen, 
Jezus is teruggekeerd. Deze messias, god is mens geworden, de 
Purush Prajapati.  
Hij zou worden opgewekt uit de dood. “het beest (de Antichrist) 
dat de wond van het zwaard had en weer levend werd.” 
(Openbaring 13:14) Onze leider van de Nieuwe Wereldorde had 
een dodelijke wond en hij is levend teruggekomen!   
Hier is hij, de redder! Er zijn geen andere bewijzen meer nodig: 
De wereld was in financiële chaos, hij herstelde de 
wereldeconomie. Je had geen eten, hij gaf ons brood. We hadden 
geen hoop, hij bracht ons kracht. We waren verdeeld, hij bracht  
ons eenheid. We aanbaden een God die we niet konden zien. Nu 
hebben we onze eigen god.  
Nu hebben we echt: ‘liberté, égalité et fraternité!’ (vrijheid, 
gelijkheid en broederschap) 
 
 
 

Vrijheid - vrijheid van religie en God, 
 

Gelijkheid - we zijn allemaal gelijk in de Nieuwe Wereldorde, 
 

Broederschap - eindelijk kunnen we leven als broeders en zusters 
en verenigd zijn als kinderen van onze vader, de leider van de 
NWO, onze 'ware messias'. 
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Jezus zegt dat kinderen hun ouders zullen verraden en ouders 
hun kinderen en “er komt zelfs een tijd dat iemand die jullie 
doodt, denkt daarmee God te dienen.” (Johannes 16:2) 
Deze Valse Profeet zal waarschijnlijk 'gebedsdiensten' met 
kaarsen leiden tegen deze fanatieke fundamentalisten, deze 
vijanden van de wereldstaat die niet willen samenwerken, die niet 
de nieuwe god willen aanbidden die de wereld verenigt!  
Hij zal een beroep doen op onze religieuze gevoelens en ons 
wereldburgerschap om de namen van deze 'ratten' aan de Nieuwe 
Wereldorde door te geven.  
“Niemand hoeft het te weten dat je de namen doorgeeft, we 
moeten deze mensen alleen een paar vragen stellen.”  
 
 
HEEFT GOD ONS VERGETEN? 
Vrienden zullen er weinig zijn.  
“maar een echte vriend (Jezus) betekent meer dan een broer” 

(Spreuken 18:24)  
Hij waakt over ons als een leeuwin over haar welpen. Hij heeft 
alles 100% onder controle. Geen 99.9%. Nee, de volle 100%, 
absolute controle. 
Hoewel we soms zullen denken dat Hij ons vergeten heeft; wees 
ervan overtuigd dat Hij over ons waakt als een coach en trainer 
die ons de laatste training voor de Olympische Spelen geeft.  
Hij zal 24 uur per dag over ons waken en bij ons staan, zeven 
dagen per week, zelfs op de Sabbat zal Hij er voor ons zijn, en 
geen enkele haar van ons hoofd gaat vallen zonder Zijn 
toestemming. 
 

“En ook de haren van uw hoofd zijn alle geteld.  Wees dus niet 
bang. Jullie zijn meer waard” (Matteüs 10:30,31) 
 
Hij wil weten waar we van gemaakt zijn. Zijn wij echt goud of 
zijn we goedkope kitsch?  
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Hij wil weten of we het in ons hebben om samen met Hem te 
regeren in de volgende episode van de geschiedenis, het 
Millennium.  
Zoals Mozes zei: “en u op de proef zou stellen om te weten wat 
er in uw hart was, of u Zijn geboden in acht zou nemen of niet.” 
(Deuteronomium 8:2) 
Hoe zal het voor ons vergaan? Ga jij het halen? Hoe zal ik het 
maken? Ga ik vasthouden? 
 
Jeanne Dixon schreef het volgende: 
“Het domein van de Valse Profeet zal de intellectuele verleiding van de 
mensheid te zijn. Het betekent een mengeling van politieke, filosofische en 
religieuze ideologieën, die de bevolking van de wereld in een diepe crisis van 
het geloof in God zal storten. . . De leer en de propaganda van deze profeet 
zal ertoe leiden dat de mensen niet alleen de Antichrist accepteren, maar ook 
met positief enthousiasme . . . willen deelnemen aan het organiseren van de 
verschrikkelijke en angstaanjagende tirannie van zijn Wereldrijk. . . De 
profeet van de Antichrist en de Antichrist zelf zijn specifieke en 
identificeerbare personen!”  
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HOOFDSTUK 6 
 

AFBEELDING TER ERE VAN HET BEEST 
 
Zoals we geleerd hebben in het laatste hoofdstuk over de Valse 
Profeet ziet hij het als zijn roeping om Antichrist als de messias 
aan de wereld te verkopen. 
En hij “zeggende tot degenen, die op de aarde wonen, dat zij het 
beest (de Antichrist), dat de wond des zwaards had, 
en wederleefde, een beeld zouden maken.” (Openbaring 13:14) 
Een beeld ter ere van de Antichrist. Dit is hetzelfde beeld dat 
Jezus de “Gruwel der Verwoesting” noemde (Matteüs 24:15) 
 
DAAR GAAT HIJ WEER: 
“Iets anders dames en heren; onze wetenschappers hebben 
androïden en robotten geschapen. Ik wil onze schepping 
onthullen. Het is geen gewone afbeelding, nee het is de 
afbeelding of gelijkenis van onze wereldleider. Onze wereldleider 
heeft het te druk om de wereld te verenigen en hij heeft geen tijd 
om onze aanbidding bij te wonen, dus laten we in plaats daarvan 
zijn afbeelding en zijn gelijkenis aanbidden.” 
 
 

Het boek Openbaring gaat verder over de valse profeet.            
“En hetzelve werd macht gegeven om het beeld van het beest een 
geest te geven, opdat het beeld van het beest ook zou spreken, en 
maken, dat allen, die het beeld van het beest niet zouden 
aanbidden, gedood zouden worden.” (Openbaring 13:15) 
 

De valse profeet zal zijn hocus-pocus, religieuze hekserij 
ceremonie doen en dit beeld zal worden bezeten, en dit ding zal 
beginnen te bewegen en te praten.  
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We weten waarschijnlijk wel dat demonen bepaalde krachten 
bezitten om in onze fysieke wereld te functioneren; b.v. 
spookhuizen, klopgeesten enz. 
Deze demonen of geesten hebben geen macht over diegenen die 
de Heilige Geest hebben ontvangen, dit is het krachtigste geest 
want deze geest is liefde en gaat van God uit. 
 

Computer mechanismen en chips zijn zeer gevoelig. Het zal dus 
vrij eenvoudig zijn voor een demon of demonen, om deze micro-
mechanismen te beïnvloeden en in werking te stellen.  
 

Het gaat erop lijken alsof deze robot leeft. Hoewel er beweerd 
gaat worden dat de afbeelding leeft, laat je maar 
niets wijs maken, want noch de valse profeet, 
noch de meest geleerde wetenschapsmensen, 
zullen ooit in staat zijn om ook maar een 
grassprietje te maken. Want een grassprietje 
heeft leven en kan zich voortplanten en dat is 
iets wat alleen God kan scheppen.  
 

Jeanne Dixon schreef 

“De ogenschijnlijk wonderbaarlijke verschijnselen die de Valse Profeet zal 
produceren zijn niet bovennatuurlijke gebeurtenissen, maar vooral wonderen 
van de wetenschap en de menselijke verworvenheden. Deze worden op zo’n 
manier geïnterpreteerd om mensen van God af te leiden en hen in de 
richting van aanbidding van de Antichrist te loodsen . . .” 
 

Laat u niet misleiden door weer een goedkope namaak.  
Ofschoon die afbeelding schijnt te leven, geloof het maar niet en 
maak je maar geen zorgen maken, want ze hebben nog geen mens 
geschapen! 
 

 
 
 

 
 

HET ULTIEME 
De mens is Gods ultieme creatie! Het menselijk lichaam bestaat 
uit ongeveer 10 miljard cellen. Elke cel heeft een genoom.  
Het menselijke genoom heeft een complete set van DNA, dat 
ongeveer 3,2 miljard DNA basisparen bevat. 
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Het genoom is gerangschikt in 23 paar chromosomen en is naar 
schatting 20.000-25.000 genen enz, enz., deze bepalen wie we 
zijn, met onze fysieke en functionele erfelijkheden. 
 
 

 
 

Tot voor kort veronderstelden de wetenschapsmensen dat 75 tot 
80% van de menselijke cel ‘overbodig of onnodig’ was.  
In 2012 werd er echter ontdekt dat elke menselijke cel in deze 
'overbodige gedeelten’ zo’n kleine 4.000.000 (vier miljoen) 
schakelaars heeft, die op de een of andere manier met onze 
organen en lichaamsdelen verbonden zijn. 
Met andere woorden: een menselijke cel is veel complexer dan de 
stad Amsterdam of randstad Holland, en wij zijn samengesteld 
uit maar liefst 10.000.000.000.000 van die cellen.  

Misschien ben ik wel erg 
naïef, maar ga me toch 
alsjeblieft niet vertellen 
dat we gewoon uit een 
stofje ontploft zijn. Dat 
is een grote aanfluiting 
en belediging voor het 
kleine beetje verstand dat 

           Schepping van Michael Angelo              ik nog heb. 
God wist echt wel wat Hij deed toen Hij ons in Zijn beeld en 
gelijkenis schiep. Laten we het waardig zijn en Hem onze liefde 
en genegenheid geven, waar Hij zo naar verlangt en wat ook de 
reden is waarom Hij ons geschapen heeft. 
 
Geen wonder dat deze robot of pratende pop een gruwel in Gods 
oog is. 
Maar de mensheid, zo bijdehand als we zijn, zullen hem 
bewonderen en aanbidden!  
Net zoals Jezus zei: “wat de mensen hoogschatten, is een gruwel 
in Gods oog.”  (Lucas 16:15) 
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EVEN OPPASSEN 
Nu het volgende deel: “en zou maken dat allen die het beeld van 
het beest niet zouden aanbidden, gedood zouden worden.” 
(Openbaring 13:15)  
 
 

Ja, dit wordt even link en nu moeten we uitkijken.  
 

 

Nou goed we laten die ‘profeet’ zijn abracadabra en hokus pokus 
doen. Dat ding begint te ‘leven’ en laat iedereen die pratende pop 
maar aanbidden. Maar hoe zit dat nou met mij?  
Er staat dat je ofwel dit ding als jouw god aanbidt, of je wordt 
vermoord. Onvoorstelbaar zeg, dat is toch bijna niet te geloven! 
Helemaal totaal Maf met een hoofdletter. Dus als je dit ding niet 
aanbidt dan betekent het jouw doodvonnis.  
 

Ja, ik hou veel te veel van het leven, hier moet ik even rustig over 
nadenken. 
 

Een ding weet ik zeker, dat deze pratende pop mijn God niet is.      
Ik weet dat God mij en de wereld gemaakt heeft en mij verheven 
heeft boven de dieren, want ik heb een vrije keuze. 
Wil ik die vrije keuze afzweren, en een robot worden zonder vrije 
keus? Ik weet dat ik me niet boven hetgeen dat ik aanbid, kan 
verheffen. Dus als ik dat ding aanbid dan heb ik niet langer een 
vrije wil, omdat ik een pop onderdanig ben dat zelf geen vrije wil 
heeft, maar door demonen gedreven wordt. Mijn vrije wil is weg 
en ik zit vast met mijn RFID chip aan die pratende robot die 
over mijn leven kan beslissen en mij het doodvonnis kan geven 
als ik niet in het gareel loop. Daar word ik even niet lekker van. 
 

 

Het enige alternatief is om op te staan zoals deze jongens van 
oudsher. Daniël en zijn vrienden die weigerden om een andere 
god te aanbidden, behalve de God die hen geschapen had.  
 

Of zal ik proberen om mijzelf te redden? 
 
 

Ik zeg proberen, want het lijkt erop dat als ik akkoord ga met de 
Antichrist en zijn afbeelding aanbid, en het merkteken of de 
RFID chip aanneem, dat ik dan later veel problemen ga krijgen.  
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Het zal niet lang duren voordat die sprinkhanen me half dood 
steken met hun schorpioen angels, totdat ik uiteindelijk 
zelfmoord probeer te plegen, omdat ik het zo beu ben. 
Maar helaas lukt dat ook niet. 
“zij zullen willen sterven, maar de dood vlucht van hen weg.” 
(Openbaring 9:6) 
Kun je je voorstellen: je probeert zelfmoord te plegen en je faalt? 
Je voelt jezelf al als een mislukking, want dat is ook de reden 
waarom je zelfmoord pleegt. Als ik telkens zou falen in mijn 
zelfmoord pogingen, dat zou veel te ontmoedigend en te 
rampzalig voor mij zijn. Moet je nagaan al die schuldgevoelens 
tegenover jouw ouders en degenen die je liefhebt.  
Hoe kan het nou zijn dat de dood van je vlucht? Kan het zijn dat 
de RFID chip in je voorhoofd op een bepaalde manier  
aangesloten is op jouw hersencellen, zodat zelfmoord in jouw 
gedachten geen optie meer is?  
De mens is absoluut de beste robot die er bestaat, dus als je zijn 
vrije wil kunt manipuleren en hem zo lang mogelijk in leven kunt 
houden, dan heb je het voor mekaar wat werkkracht betreft. 
 
 
DE KEUZEN 
Aangezien ik tamelijk egoïstisch ben, ga ik toch de 
gemakkelijkste weg zoeken. Dus even goed kijken naar de 
alternatieven, eerlijk gezegd zien beide keuzen er niet al te best 
uit.  
De eerste keuze is; de Antichrist, zijn robotje en zijn merkteken 
accepteren. Dit ziet er in eerste instantie heel uitnodigend uit, 
omdat ik mijn nek op dat moment red, maar dan gaat alles heel 
snel veranderen:  

 Mijn vrije keuze is weg en ik word net een machine of 
zombie. 

 Ik moet een pop aanbidden en zeggen dat die mijn god is. 
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 Sprinkhanen die me 5 maanden lang achtervolgen en 
steken met schorpioen angels.  

 Ik probeer zelfmoord te plegen en het gaat niet. 

 Ik moet mijn gelovige vrienden verraden. 

 Na 3½ jaar zit ik midden in de 
atoomoorlog en breek ik uit in 
pijnlijke puisten en zweren. 

 Ik word opgeroepen voor de 
slag van Armageddon, waar ik 
mijn laatste wens maak: “Mag ik alsjeblieft zo snel 
mogelijk doodgaan?” 

 Mijn wens wordt vervuld. 
 
 
 

 
 

Mijn tweede keuze lijkt in eerste instantie een stuk moeilijker 
met veel meer uitdagingen. Jezus zegt:  
“Wanneer u dan de gruwel van de verwoesting, waarvan 
gesproken is door de profeet Daniël, zult zien staan op de heilige 
plaats – laat hij die het leest, daarop letten!”  In andere woorden 
zegt Hij, ‘Even opletten denk erom dat je nu gewaarschuwd bent’ 
 
 
 

"Laat hen dan . . . vluchten naar de bergen". “Wie op het dak is, 
moet niet naar beneden gaan om iets uit zijn huis te halen” . . . 
Niet aarzelen!  . . . . “wie op de akker is, moet niet terugkeren 
naar wat hij achterliet om zijn kleren te halen.” . . . Wegwezen! . .  
 
 

“Maar wee de zwangeren en de zogenden in die dagen”  Probeer 
rond die dagen niet in verwachting te zijn of een baby te hebben . 
. . Rennen! . . .  
 
 
 

“Want dan zal er een grote verdrukking zijn, zoals er niet 
geweest is vanaf het begin van de wereld, tot nu toe, en zoals er 
ook nooit meer zijn zal.” (Matteüs 24:16-21) 
 

Hier zien we duidelijk dat de gruwel, zodra die in de tempel 
wordt geplaatst, zeer efficiënt is en onmiddellijk in werking 
treedt.  
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Op het moment dat dit ding in de tempel van Jeruzalem wordt 
geplaatst, dat is voor ons het signaal om niet langer te treuzelen; 
vertrouw God met je leven en voor je leven.   
En ren zo hard als je kunt. Voor degenen die blijven hangen en 
aarzelen, voor hen zal het te laat zijn. . . . . . .  Okee, ik moet 
rennen voor mijn leven.  
Ik moet onderduiken, of me opschuilen in de bergen, in de 
woestijn, in de rimboe en in plaatsen of landen die nog niet 
onder de Nieuwe Wereldorde vallen. Het lijkt erop dat deze 
plaatsen en landen steeds schaarser worden.  
 

 
 
 

Maar God heeft een plaats klaargemaakt voor zijn kinderen en 
dat is de vrouw die met vleugels van een arend de wildernis in 
gaat, waar ze 3½ jaar verzorgd gaat worden.  
 

 
 

 

Dit is te gek, dit is avontuur, dit is ‘man versus wild’, dit is 
opnieuw Mozes en de kinderen van Israël, ditmaal geen 40 maar 
3½ jaar.  
Na 3½ jaar gaan we letterlijk de lucht in, niet vanwege de 
atoombommen, maar omdat Jezus terugkomt om ons op te 
halen. Voor de eerste keer in mijn leven ga ik zelf vliegen. 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

DE GEMAKKELIJKE UITWEG! 
Nu ik de zaak overwogen heb denk ik toch de gemakkelijke 
uitweg te nemen en ga ik deze pop maar niet aanbidden, zelfs als 
dat betekent dat ik gedood of neergeschoten word.  
Dat is tenminste een stuk beter dan nog een paar jaar in leven te 
blijven om tenslotte in vreselijke pijn van lichaam en ziel om te 
komen. 
 
Als ik om de een of andere reden niet met de andere gelovigen de 
wildernis in kan, dan word ik waarschijnlijk opgepakt, met gevolg 
dat ik voor het vuurpeloton kom te staan. 



  

105 

 

Klaar. . . . Richten . . .  Vuur . . .  daar gaat Johan.  
 

Natuurlijk zal ik worden omschreven als een verrader, een 
fanatiekeling, een terrorist, een vijand van de staat, enz., enz. 
Ofschoon mijn lichaam in het massagraf verdwijnt . . . . ga ik 
omhoog naar de hemel.  
God zij dank ben ik uiteindelijk weg van deze idiote, doelloze 
waanzinnigheid. 
 

Thuis met Kerstmis. Welkom Thuis! 
“Laten we het even vieren jongens, 
Johan heeft het ook gehaald!”  
Mijn geliefden zijn er om me te 

begroeten en ze zijn zelfs trots op me.  
Wat een thuiskomst! Wat een beloning, en wat heb ik gedaan? 
Eerlijk gezegd niets.  
 

Ik koos alleen de gemakkelijke uitweg! 
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HOOFDSTUK 7 
 

DE VAL EN ROL VAN LUCIFER 
 
In dit hoofdstuk doen we een studie over Lucifer, waarom hij 
viel, zijn verleden, zijn rol in de wereld, en zijn toekomst. 
 

Lucifer betekent "lichtbrenger" want zo was hij begonnen. Na 
zijn opstand werd hij het tegenovergestelde oftewel 'verspreider 
van de duisternis' alias de duivel, satan, bedrieger, aanklager van 
de heiligen, oude slang, vader van de leugen, moordenaar, enz. 
(Openbaring 12:9 en Johannes 8:44) 
 

In het boek Ezechiël gebruikt God de profeet Ezechiël om 
rechtstreeks tot Lucifer, de macht achter de troon, te spreken. 
 

“Je was in Eden, de tuin van God; je was bedekt met edelstenen  
...de afwerking van de tamboerijnen en fluiten was met jou op de 
dag dat je geschapen werd. 
Je was onberispelijk in alles wat je deed, vanaf de dag dat je was 
geschapen tot het moment dat het kwaad vat op je kreeg. 
 

Je schoonheid had je hoogmoedig gemaakt, . . . . . . Daarom heb 
ik je op de aarde neergeworpen”  (Ezechiël 28:13-17) 
 

Het is ook interessant dat er staat: “de afwerking van de 
tamboerijnen en fluiten was met jou”. 'Tamboerijnen en fluiten 
zijn muziekinstrumenten. 
Voor zijn val maakte hij waarschijnlijk onvoorstelbare mooie 
muziek. Helaas is dat totaal veranderd en heeft de muziek die aan 
hem is toegewijd nu een onvoorstelbare verwrongen en verziekte 
boodschap. (Black Metal, Soul Music for the Damned, 
Nunslaughter, Cradle of Filth, Suicide, enz.) 
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In het apocriefe boek genaamd 'boek van Adam en Eva' is een 
interessante beschrijving over de val van Lucifer. 
Het volgende is de reactie van een van mijn goede vrienden, een 
uitstekend leraar en auteur van vele geschriften: 
 

"Ik las het artikel dat je me stuurde. . . het was zeer zeker 

interessant. 

Een ding wilde ik je even laten weten dat wanneer ik 

schrijf, ik geen apocriefe geschriften aanhaal, anders 

denken de  mensen dat ik de Bijbel aanhaal of het 

dezelfde waarde als de Bijbel geef. Ik dacht dat met jouw 

citeren van het “boek van Adam en Eva” in dezelfde 

context als de Bijbel, jouw lezers de indruk kunnen 

krijgen dat het Bijbel is. . . . . . . 

Ik zou persoonlijk voorzichtig zijn om het te gebruiken 

in het schrijven over de eindtijd." 
 

Ik wilde de reaktie van mijn vriend erbij doen, zodat we van zijn 
goede advies kunnen profiteren, voordat we de rest van dit 
hoofdstuk lezen. Ik heb duidelijk onderscheid gemaakt tussen de 
Bijbel en de apocriefe boeken en gebruik voor het apocriefe 
schrijven 'lucida Handwriting' font. 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 

DE VAL VAN LUCIFER 
Ontleend aan het apocriefe 'Boek van Adam en Eva' 
Het gesprek tussen Adam en Satan: 
 
"En met een diepe zucht, sprak de duivel: 'O 

Adam! al mijn vijandigheid, afgunst en verdriet 

komt door jou, want het is door jou dat ik uit 

mijn eer ben verdreven, die ik bezat in de hemel 

in het midden van de engelen en door jouw 

schuld was ik op de aarde geworpen . . . . . . . 
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Toen God de adem van het leven in jou blies en 

je gezicht en gelijkenis naar de afbeelding van 

God was geschapen, bracht Michael jou en 

verzocht ons om jou te aanbidden zodat God het 

kon zien, en God de Heer sprak: Hier is Adam. Ik 

heb je gemaakt in ons beeld en gelijkenis. ' 

. . . . . 'En Michael zelf, aanbad eerst, toen 

verzocht hij mij en zei:' Aanbid het beeld van 

God de Heer'. 

 

En ik antwoordde: 'Ik heb geen (behoefte) om 

Adam te aanbidden.'Ik ga geen mindere en 

jongere schepping  (dan ik) aanbidden. Ik ben 

zijn oudere in de schepping, voordat hij werd 

gemaakt, was ik al geschapen. Het is zijn plicht 

om mij te aanbidden.' Toen de engelen, die 

onder mij waren, dit hoorden, weigerden ze ook 

om hem te aanbidden. En Michael zei: 'Aanbid 

de afbeelding van God, want als je hem niet zult 

aanbidden, zal God kwaad met jou zijn.'  

En ik zei: 'Als Hij kwaad met mij wordt, zal ik 

mijn troon boven de sterren van de hemel 

plaatsen, en ga als de Allerhoogste zijn.' 

 

En God de Heer was kwaad met mij, en ik en 

mijn engelen werden van onze heerlijkheid 

verbannen;. . . En terstond werden we overmand 

door verdriet, omdat de grote heerlijkheid was 

weggenomen. En we waren bedroefd toen we jou 

in zulke vreugde en luxe zagen. Met listigheid 

heb ik jouw vrouw bedrogen en veroorzaakt dat 

jullie, door haar doen, buiten je vreugde en luxe 

gezet werden, net zoals ik verdreven ben van 

mijn heerlijkheid. 
 

 

 

 

 vervolgd op pagina 109 
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Hieruit blijkt dat we voor de zondvloed met de beesten 
konden spreken en communiceren, anders zou Eva hard 
weggerend zijn toen de slang tot haar sprak. 
 

 
 
 

Hoe kan Lucifer nu gebruik maken van de slang? 
 

 
 

Ontleend uit het apocriefe 'boek van Adam' [44] 17.2b, c, 4 

Eva waarschuwt haar kinderen. 

Lucifer zei tegen de slang: "Wees een omhulsel 

voor mij en ik ga de vrouw aanspreken met 

behulp van jou mond ..  Daarna gleed de 

duivel de slang in .. De duivel antwoordde me 

en vertelde me door de mond van de slang, 

"Eet je de vrucht van elke boom? ' 

 
Bijbel: “God zeide tot de slang: ‘omdat je dit hebt gedaan ... 
op uw buik zult gij gaan’”  (Genesis 3:14) 
 
LiveScience, Feb.10, 2011, fossielen die in Libanon 
gevonden zijn stammen uit een tijdperk waarin de slang 
nog niet de achterpoten verloren had. . . . . . . .  . . 
Wetenschappers hebben slechts enkele exemplaren die de 
overgang van oude hagedis naar de slang laten zien. 

      
Slangen hebben de overblijfselen van rudimentaire ledematen 

 
 
 
 

 
 

Hoe de slang zich ontwikkelde tot een schepsel zonder 
poten is nog steeds een raadsel voor de wetenschap. 
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Toen Adam de duivel dit hoorde zeggen, riep hij 

uit en weende en sprak: 'O Heer, mijn God, mijn 

leven ligt in jouw handen. Verban deze vijand 

verre van mij, die probeert om mijn ziel te 

vernietigen, en geef mij zijn heerlijkheid die hij 

zelf heeft verloren. ' En op dat moment, verdween 

de duivel." 

In het 'boek van Adam' lezen we in 17.1 "Toen 

Adam dat hoorde, riep hij met luide stem en 

zei:" Heer, mijn leven ligt in jouw handen. Maak 

deze vijand verre van mij, die probeert mij te 

verleiden en tracht mijn ras te vernietigen .... " 

 
Deze laatste zin laat duidelijk Satans motivering en invloed zien. 
Door de gehele geschiedenis zien we hoe hij heeft geprobeerd om 
de mensheid te verleiden en te vernietigen, met allerlei mogelijke 
middelen: machtswellust, leugens in het onderwijs, valse media-
informatie, satanische muziek, hebzucht, enz. Hij probeert de 
mensheid te vernietigen door oorlogen, moord, ziektes en kanker 
veroorzakend voedsel, enz, enz. 
 

Een soortgelijke beschrijving van de val van Iblis (Satan) vinden 
we in de Koran, Al-Hijr 15:26-42 
Volgens Islam zijn Shaytan en zijn handlangers "fluisteraars", die 
de harten van de mensen verleiden, om hen aan te dringen tot 
zondigen. 
 

De duivel is de kracht achter vele, zoniet alle koninkrijken door 
de geschiedenis heen. Dat is de reden waarom hij Jezus alle 
koninkrijken van deze wereld kon aanbieden.  
 

De duivel liet Jezus: “alle koninkrijken op de wereld zien met al 
hun pracht.  En hij zei: ‘Dit alles zal ik u geven, als u voor mij 
neerknielt en mij aanbidt.’” (Matteüs 4:8,9) 
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DRAAK: ZEVEN KOPPEN EN TIEN HORENS 
 

Hij kon die wereldrijken niet aanbieden als hij ze niet bezat. Het 
maakt het heel duidelijk in Openbaring 12, waar Satan wordt 
gezien als de draak met zeven koppen en tien horens. 
Zoals ik al eerder vertelde, de zeven koppen vertegenwoordigen 
de zeven grootste machten die het Midden-Oosten veroverden: 
1: Egypte,  
2: Assyrië,  
3: Babylon,  
4: Medo-Perzië,  
5: Griekenland,  
6: Rome  
7: De zevende kop met de tien horens gaat binnenkort komen. 
Dit is de Nieuwe Wereldorde met de tien economische regionen. 
 

In het boek van de profeet Jesaja staat: “O morgenster, zoon van 
de dageraad, hoe diep ben je uit de hemel gevallen. overweldiger 
der volken! Je zei bij jezelf: Ik stijg op naar de hemel, boven Gods 
sterren plaats ik mijn troon.  Ik stijg hoog op de wolken, en word 
aan de Allerhoogste gelijk.”  (Jesaja 14:12-16) 
 

Hier zien we duidelijk zijn lust naar macht. Lucifer heeft de 
volken overweldigd met hebzucht, machtswellust en meer recent 
door middel van leningen, financiële markten, overnames, 
corruptie, enz, enz. 
 
 

WAAROM ZIJN AFBEELDING? 
Nu gaan wij naar het heden en de nabije toekomst en we nemen 
een kijkje bij het middelpunt van de “laatste zeven jaren”. 
Zoals we lazen wordt de afbeelding van het beest zeer 
waarschijnlijk een geautomatiseerde robot in de gelijkenis van de 
Antichrist of de leider  van de Nieuwe Wereldorde. De valse 
profeet met zijn speciale krachten zal een demon of demonen 
bevelen, om deze afbeelding geest te geven of te ‘doen leven’. 
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Als we de apocriefe geschriften een beetje in vertrouwen 
aannemen, kun je dan de kinderlijke onvolwassenheid en de 
dubbele standaard van Lucifer zien? 
 

HIJ WEIGERT OM DE MENS, DIE DE AFBEELDING VAN 
GOD IS, TE AANBIDDEN, MAAR HIJ DWINGT DE MENS, 

OM DE AFBEELDING VAN HEM, TE AANBIDDEN. 

 
Hij haat de mens. Aangezien de mens, de afbeelding van God, 
zijn ondergang was, daarom wil hij dat de mens voor zijn 
afbeelding door het stof kruipt. Dus hij dwingt de mens te doen 
wat hij zelf geweigerd had. 
 

En wat denk je? De mensheid, “de intelligentie zelf”, valt neer 
voor een pratende pop. Hoe dom kunnen we niet zijn, als we de 
kennis van God uitsluiten? 
 

Alles wat de duivel kan doen is het na-apen wat God al gedaan 
heeft. Van zichzelf heeft hij nul comma nul originaliteit. 
 

Hij wil zo graag voor God spelen, dat hij zelfs de Heilige Drie-
eenheid imiteert; 
1. Satan als de onheilige vader, 
2. De Antichrist als de onheilige zoon en "redder" van de 
    wereld. 
3. De valse profeet als de onheilige "heilige geest". 
4. En hun 'glorieuze' schepping?  
    Een geautomatiseerde pratende pop, een goedkope imitatie van  
    Gods schepping: de mens. 
 

Satan was de kracht achter de tronen en de koninkrijken van deze 
wereld. Hij overweldigde de volken. 
Nu zal hij zijn laatste uithaal doen: 1260 dagen of 42 maanden 
lang, en dan is het genoeg. 
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“hij briest van woede en hij weet dat zijn tijd beperkt is.”  
(Openbaring 12:12) 
Hij gaat zijn best doen om de hele wereld in bedwang te houden 
door het verkondigen van zijn propaganda en leugens. Helaas zal 
hij totaal overspannen zijn, zijn zin doordrijven, massa’s ter dood 
veroordelen, en uiteindelijk de rode knop indrukken. 
 

Ben jij niet blij dat je niet in zijn schoenen staat? 
 

En waarom allemaal? 
 

Alleen maar om de machtswellust! 
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HOOFDSTUK 8 
 

DE GROTE AFVALLING VAN DE GELOVIGEN 
 
“Daarom, ieder die deze woorden van Mij hoort en ze doet, die 
zal Ik vergelijken met een verstandig man, die zijn huis op de rots 
gebouwd heeft; en de slagregen viel neer en de waterstromen 
kwamen en de winden waaiden en stortten zich op dat huis, maar 
het stortte niet in, want het was op de rots gefundeerd. 
 
 
 

En ieder die deze woorden van Mij hoort en ze niet doet, zal met 
een dwaze man vergeleken worden, die zijn huis op zand 
gebouwd heeft; en de slagregen viel neer en de waterstromen 
kwamen en de winden waaiden en sloegen tegen dat huis, en het 
stortte in en zijn val was groot.”  (Matteüs 7:24-27) 
 
 
 

Het is gemakkelijk om een huis op het zand te bouwen. De 
mensen helpen graag want het wordt een groot gebouw en 
iedereen is trots op wat ze gebouwd hebben. 
                  

Het is echter veel moeilijker om een huis op 
de rots te bouwen. De rots stelt Gods woord 
en beloften voor. Om op een rots te bouwen 
moet je allereerst de rommel opruimen, die 
er door de jaren heen op gevallen is. 
Vervolgens moet je de stenen, stuk voor stuk 
al klimmend naar boven sjouwen. Het vergt 

veel spierkracht om met bouwmateriaal naar boven die rots op te 
slepen. Er zijn niet veel mensen die met dat soort gebouw willen 
helpen, want in plaats daarvan, en met een stuk minder 
inspanning, kunnen ze op het zand een enorm gebouw zetten dat 
iedereen kan zien en bewonderen. 
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Een keer per week een godsdienstige samenkomst bijwonen 
betekent niet dat je jouw huis op de rots bouwt! 

 
Het maakt niet uit wat voor soort huis 
je aan het bouwen bent of deel van 
uitmaakt, een ding is zeker - de 
overstromingen en de storm gaan 
zeker komen. Gegarandeerd! 
 

Het maakt niet uit hoe groot of hoe klein jouw huis is.  
Het standhouden van jouw huis ligt in de fundering. Niet in de 
grootte van het gebouw, of in de cijfers die laten zien hoeveel 
mensen hetzelfde denken als jij, want “zijn val was groot.” 
 

De verdrukking zal zeker het einde van de georganiseerde kerk en 
de kerkgebouwen zijn. Het was een grote ineenstorting van het 
gebouw. 
Er staat: "er zal een grote afvalligheid zijn". Mensen die weg 
vallen van het geloof in God. Velen zullen zeggen: "Mijn heer 
blijft voorlopig nog weg". (Matteüs 24:48) “. . Waar blijft hij 
nu? . .  alles blijft zoals het van het begin van de schepping is 
geweest.”  (2Petrus3:4) 
 

 
 
 

KOMT JEZUS TERUG VOOR OF NA DE GROTE 
VERDRUKKING? 
 

In het Christelijke geloof werd eeuwenlang algemeen aanvaard 
dat de gelovigen door de grote verdrukking zouden gaan. 
 

Dit veranderde drastisch toen C. I. Scofield zijn geschriften in 
1888 publiceerde en zijn bijbel in 1909. Hij vertelde ons dat we 
niet door de grote verdrukking zullen gaan.  
 

Natuurlijk was iedereen gek op deze theorie en zodoende 
onstond de theorie van de “opname voor de grote verdrukking”. 
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Dat Jezus na de grote verdrukking terugkeert wordt nu alleen nog 
maar geloofd door 10 tot 15% van de Christenen.  
Een geschatte 85% van de evangelische Christenen geloven dat ze 
zullen worden opgenomen vóór de grote verdrukking begint. 
 

Wij hebben echter niet de bevoegdheid om de woorden die Jezus 
sprak te veranderen: "Meteen na de verdrukking van die dagen . . 
. . . zal de Zoon des mensen komen op de wolken van de hemel" 
(Matteüs 24:29-31) 
 

Eerlijk gezegd, denk ik toch dat het veiliger is om de woorden 
van Jezus te geloven. Vergeet niet dat Zijn woorden de rots zijn.  
De andere theorieen klinken wel goed en zijn gemakkelijker te 
geloven, maar helaas is het zand en een fundament van zand.  
 

We moeten wel in de opletten en dit goed voor ogen houden: de 
storm gaat zeker komen. Paulus zei het zo duidelijk:  
“Verlies niet meteen uw verstand. . . . . Laat u door niemand iets 
wijs maken. Want eerst moet de grote afvalligheid plaatsvinden 
en moet de mens verschijnen die de wetteloosheid in persoon is . 
. . . . . die zal plaats nemen in de tempel van God om zich tot 
God uit te roepen.” (2 Tessalonicenzen 2:3,4) 
Laat je niet misleiden door de ‘Opname-voor-de-Grote-
Verdrukking’ theorie, met het gevolg dat je uiteindelijk je geloof 
overboord gooit, als een van die spotters die zegt: “Mijn heer 
blijft voorlopig nog weg”. 
 
 

"Maar zou die kwade dienstknecht in 
zijn hart zeggen: Mijn heer blijft nog 
weg. . .  En begint zijn mede-dienaren 
te mishandelen, en te eten en te 
drinken met de dronkaards; Dan zal 
de Heer van die dienaar komen op 
zekere dag dat hij het niet verwacht . . 
. . . en zal hem net zo behandelen als 
de huichelaars." (Matteüs 24:48-51) 
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Uiteraard spreekt Jezus over de mensen die hem dienen want 
"deze dienstknecht" van de Heer begint zijn collega-dienaren en 
niet zijn vijanden aan te vallen. 
De Heer zal hem moeten behandelen als een huichelaar, omdat 
die dienstknecht dat wil. Het is duidelijk dat hij van zijn gelovige 
vrienden en van Jezus afstand doet. Hij krijgt zijn lot met de 
huichelaars, want dat wil hij zijn, een huichelaar.   
 
WIJ KIEZEN ONS LOT 
Hier wordt weer duidelijk aangetoond dat wij met onze 
beslissingen en handelingen onze toekomst in het volgende leven 
bepalen. 
Het is niet God of Jezus, die ons lot bepaalt. Wij zijn onze eigen 
lot-bepalers. 
Als het gaat om besluitvorming en keuzen maken, dan staan wij 
gelijk aan God, omdat wij, jij en ik, de vrijheid van keuze hebben. 
God heeft zich duidelijk beperkt om daar geen macht over te 
hebben. 
 

Aristoteles zei: “Het is niet omdat we sterk en deugdzaam zijn, 
dat we de goede beslissingen nemen. Nee! Het is doordat wij de 
goede beslissingen nemen, dat wij sterk en deugdzaam zijn.” 
 

Paulus zegt laat je niet wijs maken, “alsof de dag van de Heer op 
het punt staat aan te breken. Laat u door niemand misleiden, op 
geen enkele manier. Herinnert u zich niet dat ik u dit herhaalde 
malen heb gezegd toen ik bij u was?” (2 Tessalonicenzen 2:2,3)  
 

Met andere woorden 
Paulus zegt: “Laat je toch 
niet van alles wijsmaken, 
door mensen die zeggen 
dat Jezus ieder moment 
terug kan komen”  

                                  Omhoog zien . . . Waarom komt Jezus nou niet?       
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Laat niemand u misleiden, want die dag zal niet komen tenzij 
mensen afvallen van het geloof en de Antichrist in de tempel zit 
en zichzelf god verklaart.  
Paulus zegt: “Herinner je je al niet meer, dat toen ik bij jullie was 
heb ik jullie dit verteld? Hoe kun je het nou zo snel vergeten?” 
 

“zij hebben zich niet opengesteld voor de liefde tot de waarheid,  
. . . . En daarom zendt God hun een kracht die hen verleidt om 
geloof te hechten aan de leugen” (2 Tessalonicenzen 2:10-11) 

Dus ze nemen de leugens in zich op en geloven de leugen van: 
“Jongens het is ieder voor zichzelf, red je eigen nek maar” Velen 
zullen proberen om hun nek te redden door “goede burgers” te 
zijn, en om op goede voet te komen met de Nieuwe Wereldorde 
gaan zij de namen van hun broeders en zusters inleveren.  
Mensen die voorheen hun medegelovigen waren, zien ze nu als 
religieuze fanatici, fundamentalisten en vijanden van de staat. 
 

Ze zullen hun broeders en zusters verraden; de gelovigen die niet 
gevallen zijn voor de grote leugen van "Jezus heeft ons vergeten, 
want hij is niet teruggekomen vóór de grote verdrukking om ons 
op te nemen, zoals de Scofield Bijbel ons dat leerde.  
 

Dus dan moet deze ‘messias’ die we nu hebben, wel de echte 
Jezus zijn, en ze raken meer en meer verward, totdat ze met het 
hele geloof niets meer te maken willen hebben." 

 

Ik denk niet dat ik dit genoeg kan 
herhalen: “Scofield zei het, niet de 
Bijbel, noch Jezus! Dus niet alles 
door elkaar halen, en Jezus de 
schuld geven dat hij niet gekomen 
is om ons uit de grote verdrukking 

 . . . . .  . . .Titelpagina van Scofield Bijbel. . . . .        te redden.” 

Heilige Bijbel met Niet-Zo-Heilige Scofield uitleg  
 
 

 

Jezus zei dat Hij er onmiddellijk na de grote verdrukking zal zijn.  
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Jezus, Daniël en Paulus spraken over feiten die zeker gaan 
gebeuren, terwijl zoveel anderen theorieën schreven. 
 

“Besef daarbij vooral dat geen enkele profetie uit de Schrift een 
eigenmachtige uitleg toelaat” (2 Petrus 1:20) 
 

Corrie Ten Boom schreef in 1974 in een brief over de Chinese 
gelovigen: “Er zijn verscheidenen die leren dat er geen 
verdrukking zal zijn en dat de Christenen dit allemaal zullen 
ontlopen. Dit zijn de valse leraren waar Jezus ons voor 
waarschuwt om die te verwachten in de laatste dagen.” 
 

Volgens de boeken van Daniël, de Evangeliën, Paulus en 
Openbaring zullen we door de grote verdrukking gaan.  
Als je niet wilt geloven wat Jezus zei, geloof dan in hemelsnaam 
wat de Hindoeïstische of de Islamitische geschriften zeggen.     
Dit is de "Ghor Kalyug" of de extreem donkere periode van het 
Hindoeïsme, of het Islamitische "terreur bewind van de Dajjal". 
 
 

WIJ GAAN DOOR DE VERDRUKKING, MAAR NIET 
DE TOORN. DIE TWEE ZIJN GESCHEIDEN. 

 

 

De zevende trompet kondigt de terugkeer van Jezus aan en 
tegelijkertijd begint de "toorn van God”.  
De gelovigen in Jezus gaan niet door de toorn van God 
(Openbaring 16), dit zijn de zeven schalen die uitgegoten 
worden na de zevende en laatste trompet van de grote 
verdrukking.  

 

 
 

"Hij zal Zijn engelen uitzenden met het geweldige geluid van een 
trompet, en zij zullen zijn uitverkorenen verzamelen uit de vier 

windstreken." (Matteüs 24:31) 
"Bij de laatste trompet, want de 
trompet zal klinken en de doden zullen 
onvergankelijk worden opgewekt en 
wij zullen veranderd worden."            
(1 Korintiërs 15:52)  
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“Want wanneer het bevel gegeven wordt, en de trompet klinkt, 
dan zal de Heer zelf uit de hemel neerdalen, en eerst zullen de 
doden die in Christus zijn opstaan; daarna zullen wij die nog in 
leven zijn, tegelijk met hen in een oogwenk op de wolken in de 
lucht worden weggevoerd, de Heer tegemoet”   
(1 Tessalonicenzen 4:16,17)  
Dus het is een hele sensatie; de graven van de gelovigen gaan 
open en zij staan op. Hoe dit precies allemaal in zijn werk zal 
gaan is mijn zorg niet, maar het is in ieder geval wel geweldig 
interessant. Samen gaan wij dan omhoog en verenigen ons met 
Jezus. 
 
 
 

DE HEER VERTELT HET ZIJN DIENAREN 
“Op het moment dat de zevende engel op zijn trompet blaast. . . 
zal God’s geheim werkelijkheid worden, zoals hij zijn dienaren, 
de profeten, heeft geopenbaard” (Openbaring 10:7) 
 

“De Heer God doet nooit iets zonder dat Hij zijn besluit 
onthult aan zijn dienaren . . .” (Amos 3:7) 
 

De Heer vertelt ons wel degelijk wat er gaat gebeuren. Hij laat 
ons niet in het duister rondstrompelen. 
“De mensen zonder God gaan in het duister, zij struikelen en 
weten niet waarover. Maar het leven van een rechtvaardig mens is 
als de zon die opgaat: het wordt helderder en helderder, tot het 
volop dag is.”   (Spreuken 4:19,18)  
 

Dus voor ons gaat ons levenspad steeds duidelijker worden.  
 

 

NOGMAALS: 
Jezus zei: “Onmiddellijk na de verdrukking van die dagen . . . zal 
het teken van de Zoon des mensen verschijnen” 
(Matteüs 24:29-31) 
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“Een van de ouderlingen richtte zich tot mij en vroeg: ‘Wie zijn 
dat in die witte gewaden en waar komen ze vandaan?’ 
Ik antwoordde: ‘Mijn heer, dat weet ú.’ Toen zei hij: ‘Dat zijn de 
mensen die de grote verdrukking hebben doorstaan…” 
(Openbaring 7:13-14)  
Zelfs de ouderling die Johannes aansprak maakte het een vraag, 
zodat Johannes en wij die het lezen, het antwoord niet zouden 
vergeten. 
Zij “die de grote verdrukking hebben doorstaan”, dus zij gingen 
door de grote verdrukking en zij werden niet opgenomen voor de 
grote verdrukking. 
 

We herhalen de volgende verzen, zodat we het niet vergeten:   
“En de vrouw (het lichaam van gelovigen in Jezus) vluchtte naar 
de woestijn, naar een plaats die God voor haar gereed hield, waar 
voor haar gezorgd zou worden, twaalfhonderdzestig dagen (1260 
dagen of 3½ jaar) . . . .  En aan de vrouw werden twee vleugels 
van een grote arend gegeven, opdat zij naar de woestijn zou 
vliegen, naar haar plaats, waar zij gevoed wordt, een tijd en tijden 
en een halve tijd (3½ jaar), ver buiten het bereik van de slang”  
(Openbaring 12:6,14) 
Hier staat weer duidelijk dat de gelovigen 1260 dagen, of 3½ 
jaar door de grote verdrukking zullen gaan. 
 

“. . . . Zij zullen de heilige stad vertrappen, tweeënveertig 
maanden lang (3½ jaar).  Mijn twee getuigen zal ik opdracht 
geven het rouwkleed aan te trekken en al die twaalfhonderdzestig 
(1260 of 3½ jaar) dagen mijn boodschap te verkondigen.”   

(Openbaring 11:2,3)  
 

 
 

Zelfs in Daniel 550 v.Chr. vertelt de Heer het tijdsbestek. 
“Hij (de Antichrist) zal in opstand komen tegen de hoogste God, 
en de heiligen van de hoogste onderdrukken. Hij zal proberen 
hun feesten en hun wet te veranderen, en zij zullen aan zijn 
heerschappij zijn overgeleverd voor één tijd, een dubbele tijd en 
een halve tijd (3½ jaar).” (Daniël 7:25) 
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Natuurlijk gaat de een of andere predikant of TV evangelist 
allerlei goede excuses geven dat we opgenomen gaan worden voor 
de grote verdrukking of vervolging, omdat jij zowel als ik dit veel 
liever zouden hebben.  
 
 

De volgende boodschap trekt meer mensen, wat betekent betere 
verdiensten.  
"Mijn geliefde broers en zusters, er zijn mensen die over de 
verdrukking spreken, maar zij weten echt niet waar ze het over 
hebben, dit zijn mensen die God en Zijn liefde niet kennen. Mijn 
God houdt van ons en Hij wil echt niet dat wij lijden, want Hij 
heeft al voor ons geleden. Hij wil dat wij leven hebben in 
overvloed. Hij houdt van zijn Bruid en laat haar zeker niet in de 
steek. Hij zorgt voor ons en wil dat wij rijk leven en Hij gaat ons 
vast en zeker opnemen voor de grote verdrukking en vervolging. 
Maak U maar echt geen zorgen" 
 

Vertel die boodschap maar aan de mensen wier families zijn 
afgeslacht en hun huizen afgebrand omdat ze de Heer liefhebben. 
Vergeet niet dat de dienaar niet boven zijn meester staat.  
Wie is mijn meester? Weelde en populariteit, of wat Jezus leerde:  
"de dienstknecht is niet meerder dan zijn heer, als zij mij 
vervolgd hebben zullen zij ook u vervolgen"?  (Johannes 15:20) 
 
 

Ik hoop eerlijk dat ik het fout heb en dat de ‘opname-voor-de-
verdrukking’ theorie juist is, en dat wij opgenomen worden voor 
de grote verdrukking.  
 

Je kunt geloven wat je wilt, maar wordt alsjeblieft niet 
meegesleept met de stortvloed van de afval. 
 
 

Let op:  
Het is niet de grootte van je huis en het aantal mensen die 
hetzelfde geloven als jij, dat ervoor zorgt dat jouw huis blijft 
staan. Het standhouden is in de fundering, de rots, de Bijbel. 
 
DE ROTS FUNDERING IS HET WOORD VAN JEZUS! 
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MIJN ARK BOUWEN 
Maar voor het geval ik niet word opgenomen voor de grote 
verdrukking, net zoals Noach niet werd opgenomen voor de 
grote vloed, ga ik voor alle zekerheid beginnen met het bouwen 
van mijn geestelijke ark. Ik doe dit door mij te sterken in Gods 
woord en verscheidene verzen uit mijn hoofd te leren, zoals: 
 

PSALMEN 91:5-7 
“Dan hoef je niet bang te zijn voor gevaren ’s nachts, of voor 
pijlen overdag, voor de pest die rondsluipt in het duister, of voor 
ziekten die toeslaan op klaarlichte dag. Al vallen er doden, links 
en rechts, bij duizenden en tienduizenden, jij blijft ongedeerd.” 
 

2 TIMOTEÜS 1:7  
“Want God heeft ons niet een geest van lafhartigheid gegeven, 
maar een geest van kracht, liefde en zelfbeheersing” 
 

1 TIMOTEÜS 5:8  
“Maar wie niet zorgt voor zijn familie, en zelfs niet voor zijn 
gezinsleden, heeft het geloof verloochend en is erger dan een 
ongelovige.” 
Als God ons opdraagt om voor onze kinderen te zorgen, dan 
kunnen wij de rollen omdraaien en tegen God zeggen dat Hij 
voor ons, zijn kinderen, moet zorgen. En God verloochent het 
geloof zeker niet, Hij is absoluut geen ongelovige. 
 

Dus als de zevende trompet klinkt dan zal Jezus terugkeren om 
ons op te halen; de doden in Christus zullen eerst opstaan; en wij 
die nog in leven zijn worden in een oogwenk veranderd; we 
zullen samen naar de Heer toegaan in een evenement dat de 
'Opname' heet.  
 

Tegelijkertijd begint de “Toorn Gods”, wat de nagevolgen zijn 
van de atoomoorlog en de zeven schalen worden uitgestort. 
(Meer over deze schalen in hoofdstuk 10) 
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Enkele goede verzen om je geloof te sterken. Als het te veel is om 
deze van buiten te leren, probeer dan het onderstreepte gedeelte 
te onthouden. 
 
 

2 TIMOTEÜS 1:12 
Daarom moet ik ook deze beproeving ondergaan, maar ik schaam 
mij er niet voor, want ik weet wie ik mijn vertrouwen heb 
geschonken, en ik ben ervan overtuigd dat Hij in staat is om te 
bewaren wat mij is toevertrouwd, tot aan die dag.  
 

ROMEINEN 8:38,39 
Ik ben ervan overtuigd, dat noch de dood, noch het leven, noch 
engelen noch machten, noch wat is noch wat komt, geen macht 
in den hoge of in de diepte, noch enig ander schepsel, ons zal 
kunnen scheiden van de liefde van God, die in Christus Jezus 
onze Heer is.  
 
ROMEINEN 4:20 
Hij twijfelde geen ogenblik aan God’s belofte. Integendeel, hij 
heeft God geëerd door de kracht van zijn geloof.  
 
LUKAS 10:19 
Kijk, Ik heb jullie de macht gegeven om op slangen en 
schorpioenen te trappen en in te gaan tegen alle vijandelijke 
krachten; niets kan jullie deren.  
 
1 JOHANNES 2:17 
En die wereld gaat voorbij met heel haar begeerlijkheid, maar wie 
de wil doet van God blijft in eeuwigheid. 
 
EFEZIËRS 5:11 
Neem geen deel aan de onvruchtbare praktijken van de 
duisternis, stel ze liever aan de kaak.  
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2 KORINTIËRS 6:17-18 
Daarom, ga weg uit hun midden en houd u ver van hen. . .  Ik 
zal voor u een vader zijn en u zult voor mij zonen en dochters 
zijn, zegt de Heer, de Albeheerser.  
 
PSALMEN 23:4 
Zelfs al ga ik door een dal van de schaduw des doods, ik vrees 
geen kwaad, want Gij zijt bij mij; 
 
MARCUS 8:35 
Want wie zijn leven wil redden, zal het verliezen. Wie zijn leven 
verliest vanwege Mij en de goede boodschap, zal het redden.  
 
MARCUS 8:36 
Want wat baat het een mens heel de wereld te winnen maar 
zichzelf schade toe te brengen?  
 
JEREMIA 1:8 
Wees niet bang voor hen want Ik ben bij u om u te redden, 
spreekt de Heer. 
 
EXODUS 14:14 
De Heer zal voor u strijden, en gij moet stil zijn.  
 
SPREUKEN 18:10 
De naam van de HEERis een machtige toren: de rechtvaardige 
haast zich erheen en is veilig. 
  
JESAJA 43:1 
Wees niet bevreesd, want Ik heb u verlost, Ik heb u bij uw naam 
geroepen, u bent van Mij. 
 

2 TIMOTEÜS 2:3 
Draag uw deel van de last als een goed soldaat van Christus Jezus.  
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JAKOBUS 1:22 
Luister niet alleen naar het woord, maar handel er ook naar; 
anders bedriegt u uzelf. 
 
OPENBARING 2:10 
Vrees niet het lijden dat u te wachten staat. Pas op, de duivel zal 
sommigen van u in de gevangenis zetten om u te beproeven . . . . 
Wees trouw tot de dood, en Ik zal u de kroon van het leven 
geven.  
 
DEUTERONOMIUM 8:2 
Gedenk dan heel de weg, waarop de Heer, uw God, u deze 
veertig jaar in de woestijn heeft geleid, om u te verootmoedigen 
en u op de proef te stellen ten einde te weten, wat er in uw hart 
was: of gij al dan niet zijn geboden zoudt onderhouden. 
 
MATTEÜS 6:24-26 
Niemand kan twee heren dienen.  Je kunt God en de geldduivel, 
Mammon, niet tegelijk dienen. . . maak je niet bezorgd over wat 
je zult eten of drinken  . . . Kijk naar de vogels van de hemel: ze 
zaaien niet en maaien niet en oogsten niet, en je hemelse Vader 
voedt ze. Zijn jullie niet veel meer waard? 
 
DANIËL 9:27 
Met velen zal hij een verbond aangaan gedurende een week. Op 
de helft van die week zal hij een einde maken aan de offerdienst 
en de gruwel van de verwoesting plaatsen, totdat de vernietiging, 
die besloten is, zich aan de vernieler voltrekt. 
 
HEBREEËN 13:5 
God zelf heeft gezegd: “Ik laat u niet alleen, Ik zal u nooit in de 
steek laten.“ 
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DANIEL 12:10 
geen enkele van de goddelozen zal het begrijpen, maar de 
verstandigen zullen het begrijpen. 
 
HOSEA 4:14 
Zo zal het volk dat geen inzicht heeft, ten val komen. 
 

2 PETRUS 3:4 
u spottend vragen: Hij heeft toch beloofd te komen? Waar blijft 
hij nu? Onze ouders zijn al gestorven, maar alles blijft zoals het 
van het begin van de schepping is geweest. 
 
MATTEÜS 24:15,21,29-31  - Jezus spreekt - 
Wanneer u dan de gruwel van de verwoesting, waarvan gesproken 
is door de profeet Daniël, zult zien staan op de heilige plaats – 
laat hij die het leest, daarop letten! 
Want dan zal er een grote verdrukking zijn, zoals er niet geweest 
is vanaf het begin van de wereld, 
En meteen na de verdrukking van die dagen zal de zon 
verduisterd worden. . . dan zal aan de hemel het teken van de 
Zoon des mensen verschijnen . . . Hij zal Zijn engelen uitzenden 
onder luid bazuingeschal, en zij zullen Zijn uitverkorenen 
bijeenbrengen 
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HOOFDSTUK 9 
 

HULP VAN HET BOVENAARDSE 
 

Als God nog steeds betrokken is bij de wereld van vandaag, dan 
zal Hij volgens mijn bescheiden mening, zeker betrokken willen 
zijn bij deze laatste 1260 dagen van de beschaving, om er 
absoluut voor te zorgen dat er dan ook niets met één van Zijn 
kinderen zal gebeuren dat niet 100% (honderd procent) binnen 
Zijn wil is.  
Het zal een test voor ons zijn om te zien of wij deze 
officiersopleiding kunnen volbrengen om in Zijn toekomstig 
koninkrijk te regeren. 
 
 

Zullen we deze test als een eer zien en blijven we volharden en 
gaan we de grens van ons menselijke uithoudingsvermogen 
verleggen om bij Gods groene baretten te horen, of gaan we 
mopperen, kankeren en klagen "Dit is te moeilijk en te zwaar" en 
het uiteindelijk opgeven en falen? 
 

 
 
 

 

HULP VOOR GELOVIGEN: 
Het volgende vers heeft God ertussen geplaatst in Openbaring 
hoofdstuk 13, om de gelovigen aan te moedigen op het moment 
dat Satan en zijn volgelingen uit de hemel geworpen worden aan 
het begin van de grote verdrukking. 
“En ik hoorde een luide stem in de hemel zeggen: Nu is de 
zaligheid, en de kracht, en het koninkrijk van onze God en de 
macht van Zijn Christus; want de aanklager van onze broeders is 
neergeworpen, die hen aanklaagde voor onze God dag en nacht. 
En zij (de gelovigen) hebben hem overwonnen door het bloed 
van het Lam en door het woord van hun getuigenis, en zij hebben 
hun leven niet liefgehad tot in de dood.”  
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“Daarom, verheugt u, gij hemelen, en gij, die daarin wonen.” 
(Openbaring 12:10,11) 
Kun je je voorstellen wat een opluchting dat is voor de hemel? 
Een derde van de hemel was gevallen engelen. Op de een of 
andere manier hadden ze toegang tot de hemel, totdat Michaël en 
zijn engelen de hele mikmak eruit gooide. 
 

 
 

 

Stel je voor; jij en je vriend willen iets leuks voor je buren doen. 
Maar je derde andere zogenaamde ‘vriend’ mag jouw buren niet 
en hij blijft jou vertellen wat er mis is met je buren en beschuldigt 
ze doorlopend. Uiteindelijk word je het zat en vraag je je 
negatieve, zogenaamde ‘vriend' om zijn mond te houden of een 
rondje om te gaan. Ofschoon je hem zat bent heeft hij jouw 
enthousiasme op negatieve wijze beïnvloed.  
 

 
 

 

Het is ongeveer hetzelfde in de hemel. De 2/3 goede kant wil 
ons helpen, maar het overige 1/3 aantal gaat er tegenin en 
beschuldigt ons onophoudend. 
Eerlijk gezegd is er genoeg dat er tegen mij ingebracht kan 
worden en hij heeft genoeg munitie om mij lek te schieten. 
Waarschijnlijk zit jij in hetzelfde schuitje. Dat is de reden 
waarom de duivel de aanklager van de heiligen is, die hen dag en 
nacht voor God beschuldigt. 
 

 
 

 
 

 
 

Stel je voor, eindelijk wanneer deze gif spuitende, onophoudelijke 
aanklagers uit de hemel geworpen zijn, kunnen de ‘cool guys’, de 
‘echte kerels’, en de ‘toffe jongens’ de ‘eersteklas engelen’ aan het 
werk gaan, zonder de afleiding van al die aanklagingen, 
rechtszaken en beschuldigingen. Eindelijk kunnen ze zich 
volledig concentreren om de gelovigen op aarde te helpen.  
 
 

De profeet Daniël zegt dat in die dagen, “Het volk dat zijn God 
kent, zal sterk zijn en daden doen” (Daniël 11:32) 
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Die mensen staan sterk, niet omdat zij zo geweldig super zijn, 
maar omdat al deze superheiligen in de hemel hunkeren en 
opgewonden staan te trappelen om hen een helpende hand te 
bieden. 
Mozes gaat in je oor fluisteren: “Kop op, even je staf omhoog, ik 
heb het ook gedaan en verdeelde de wateren. Jij  kunt dat ook! 
Probeer het maar even, wij gaan jou helpen en we gaan het samen 
doen! Het zit wel goed, loop de woestijn maar in, je zult het echt 
overleven - wij deden het 40 jaar lang.” 
Maar dan word je opeens gevangen genomen. Daar zit je dan en 
morgen ga je de leeuwenkuil in om te zien hoeveel honger zij 
hebben.  
“Maak je geen zorgen,” zegt Daniël, “Ik  ga met dezelfde engel 
komen die mij had bijgestaan toen ik hetzelfde probleem had. 
Het zit wel goed, ik overleefde het ook.” 
 
 

 
 

 
 
 

VROUW IN DE WILDERNIS 
“En de vrouw vluchtte de woestijn in, waar zij een plaats van 
God bereid had opdat zij haar daar 1260 dagen moeten voeden." 
(Openbaring 12:6) 
De vrouw is uiteraard de gemeenschap of de verschillende 
gemeenschappen van gelovigen en God heeft een plaats in de 
woestijn voor hen klaargemaakt. Er zijn verschillende speculaties 
over waar de werkelijke plaats zou kunnen zijn. Te zijner tijd 
zullen deze dingen duidelijker gaan worden. Net zoals Mozes de 
kinderen van Israël uit Egypte leidde, leidde God hen, stap voor 
stap. Hij gaf ze geen 40 jarig reisplan vooruit. 
Maar Hij kon ze alleen pas leiden nadat ze hun woonplaats 
verlaten hadden en het besluit genomen hadden om hun baan op 
te geven en te breken met hun slavernij, hun slavenmeesters en 
opzichters.  
Alleen toen zij onderweg waren kon God hen pas naar de Rode 
Zee leiden.  
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De steile hellingen en de diepten, variërend van 500-2500 meter, 
maakten het onmogelijk om de Rode Zee over te steken. Maar 
God leidde hen naar de enige plaats in de Rode Zee, waar een 
ondiepte was en bracht hen veilig naar de overkant. 
 
Dit ging via de enige   
onderwater landbrug in  
Nuweiba, Egypte. Toch  
was het diep genoeg om   
de Egyptische legers te   
verdrinken. De wielen van deze Egyptische strijdwagens worden 
er nog steeds opgegraven. 
 

Als God zo bezorgd was om zijn kinderen van oudsher bij te 
staan, denk je dan niet dat Hij Zijn hedendaagse kinderen zal 
begeleiden, en ons gaat beschermen op dit zeer belangrijke, zo 
niet het belangrijkste tijdperk van de wereldgeschiedenis? 
 
 
HET HOOGTEPUNT 
Hemel en aarde zullen zich tijdens deze 1260 dagen 
concentreren op de gelovigen, op jou en op ik en wat er met ons 
gebeurt en welke beslissingen we nemen en keuzen wij maken! 
Dit is het hoogtepunt, dit is de finale, dit is de uiteindelijke 
climax, de grand crescendo,  de laatste sprint naar de finishlijn! 
 

Vergeet niet: dat jij en ik, ieder afzonderlijk, meer waarde en een 
hoger prijskaartje in Gods ogen hebben, dan de waarde die Hij 
aan Zichzelf toeschrijft. Dit is hoeveel wij waard zijn in Zijn 
ogen. 
 

 
 

 

Denk je echt dat Hij je een seconde uit het oog zal laten? 
NOOIT!  
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Net zoals jij jouw vriendin, op wie je ontzettend verliefd bent, 
niet uit het oog wilt verliezen wanneer een gladde slijmbal en 
leugenaar probeert om haar van je weg te pikken.  
Je gaat waarschijnlijk even toekijken om te zien welke beslissing 
ze maakt en je vindt het niet zo erg dat hij haar liefde voor jou 
op de proef stelt.  
Maar zogauw ze de test doorstaan heeft en alleen naar jou toe wil 
en ze weigert om verder naar hem te luisteren, dan neem je haar 
terug in je armen. Als de vent achter haar aan blijft zitten dan ga 
jij er hoe dan ook voor zorgen dat hij wel ophoudt. 
Het enige wat God van ons verwacht is dat we de juiste beslissing  
nemen en nee zeggen tegen de duivel, en de hemel zal ons te hulp 
komen. 
 

We hebben alle groten der aarde die ons ooit zijn voorgegaan ter 
beschikking, en ze zijn er om ons te helpen.   
Er staat dat,“God iets beters met ons voor had, zodat zij niet 
zonder ons tot de volmaaktheid konden komen.”  
(Hebrews11: 40)  
Anders gezegd: al die grote heiligen die in Hebreeën 11 genoemd 
worden, komen pas tot hun recht en echte volmaaktheid wanneer 
zij ons kunnen bijstaan. Zonder ons te helpen kunnen ze niet 
volmaakt in hun blijdschap zijn. 
 

Op het moment dat wij de juiste beslissing nemen zonder 
aarzeling, dan zullen zij ‘door het vuur gaan’ om ons te helpen! 
 

 

We zullen wateren verdelen, vuur uit de hemel roepen, de muilen 
van leeuwen sluiten, door het vuur gaan en niet verbranden.  
Net zoals zij dat deden, omdat ze ons de inspiratie zullen geven 
om moeilijke beslissingen te nemen en in geloof Gods woord op 
de proef gaan te stellen. 
 
 
 

“Alles wat nodig is voor de triomf van het kwaad is dat goede 
mensen niets doen!" 
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God wilde dat wij bewust zijn van het exacte aantal dagen, 1260, 
zodat we kunnen volharden.  
 
 

 

Wees niet als de spotter, die zegt: “Hij heeft toch beloofd te 
komen? Waar blijft hij nu? Onze ouders zijn al gestorven, maar 
alles blijft zoals het van het begin van de schepping is geweest.” 
(2 Peter 3:4)  
 

Met andere woorden: “Er komt geen toch verandering. God heeft 
ons vergeten, alles is corrupt. Deze man wil god zijn, dus laat 
hem. Zo lang ik mijn nek maar kan redden. Waarom zou ik deze 
idioot tegenwerken, dat zal mij het leven kosten." 
 

We vrezen alleen voor ons leven als we God en Jezus aan de kant 
zetten, anders is sterven voor ons naar huis gaan, weg van dit 
onvoorstelbare bloedbad, terug naar ons ouderlijk huis, waar 
onze Vader met open armen op ons wacht. 
 

"Welkom thuis jongen, je hebt niet ontkend dat je mijn kind 
bent, nu ga je erven wat ik je beloofd heb. Kom, ik zal het je laten 
zien." 
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HOOFDSTUK 10 
 

EINDE VAN HET SCHRIKBEWIND 
 

De zevende trompet “Als de tijd is aangebroken voor de zevende 
engel om op de trompet te blazen, dan zal het geheime 
raadsbesluit van God in vervulling gaan, zoals Hij het heeft 
geopenbaard aan zijn dienstknechten, de profeten.”  
(Openbaring 10:7) 
De zevende trompet kondigt de terugkeer van Jezus aan. Hij 
komt om zijn uitverkorenen te verzamelen. 
“Dan zal Hij zijn engelen uitzenden onder luid trompetgeschal, 
en zij zullen zijn uitverkorenen verzamelen uit de vier 
windstreken.” (Matteüs 24:31)  
 

In de Opname gaan wij omhoog, weg van deze waanzin. 
Laat ons verheugd zijn en juichen en Hem eer bewijzen: de tijd is 
gekomen voor de bruiloft van het lam, zijn bruid heeft zich al 
klaargemaakt.”  (Openbaring 19:7)   
 
 

Eindelijk is het dan zover wij worden verenigd met Jezus en wij 
zijn dankbaar dat het voorbij is.  
Dan kunnen we ons ontspannen, misschien krijgen we zelfs wat 
trauma-therapie, we gaan ons herenigen met geliefden, en 
natuurlijk feestvieren dat deze totale krankzinnigheid en waanzin 
voor ons voorbij is. Eindelijk zijn we verenigd met Jezus en met 
degenen die ons zijn voorgegaan. We maken kennis met de 
heiligen die ons bijstonden en beschermden tijdens de laatste 3½ 
jaar en nu kunnen we onze oprechte dank aan hen betuigen.  
 
 
 

De Opname gebeurt hoogst waarschijnlijk gelijktijdig met de 
atoomoorlog. 
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 Er staat  “Hij (de Antichrist)vecht verbeten en zaait overal dood 
en verderf.” (Daniel 11:44) Dit verwijst naar de atoom oorlog.  
De profeet Zacharia schrijft: “terwijl ze nog levend rondlopen zal 
hij hun vlees laten wegteren van hun botten, hun ogen laten 
wegrotten in hun kassen en hun tong laten wegrotten in hun 
mond”. (Zacharia 14:12) 
“Want het zal een tijd van nood zijn, zoals er eerder nog geen is 
voorgekomen zolang er volken bestaan. Maar al degenen van uw 
volk die in het boek staan opgetekend, zullen in die tijd worden 
gered..”  (Daniel 12:1) Dit verwijst duidelijk naar de Opname en 
dat de gelovigen deze onvoorstelbare, verschrikkelijke nucleare 
nachtmerrie niet gaan meemaken. God zij dank 
 

“Meteen na die dagen van verschrikking zal de zon verduisterd 
worden en de maan haar licht niet meer laten schijnen; de sterren 
zullen van de hemel vallen en de hemelse machten zullen 
wankelen.” (Matteüs 24:29) Atoom explosies. 
“want waarachtig en rechtvaardig zijn Zijn oordelen. Hij sprak 
het oordeel uit over de grote hoer, die met haar ontucht de aarde 
in het verderf stortte.”  (Openbaring 19:2)  
“Het grote Babylon, de moeder van alle hoeren en van alle 
gruweldaden op aarde.” “Wee! Wee Babylon, grote, sterke stad! 
In één uur tijd is je vonnis voltrokken!” (Openbaring 18:5,10) 
De verwoesting van de Grote Hoer of Babylon duurt maar een 
uur. Dit kan alleen door de atoomoorlog.  
 

ZEVEN SCHALEN VAN DE TOORN 
Zoals we gezien hebben kondigt de 7de trompet 
ook de schalen van de toorn van God aan die 
worden uitgegoten op de aarde. Dit zijn de na-
effecten van de atoomoorlog. Het is niet zo 
dat God daar als een sadistisch monster gretig 
zit te wachten met deze vreselijke plagen om ze 
uit te storten over de aarde.  
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De toorn van God is een serie rampen die de mens zelf 
aangebracht heeft door zijn eigen toedoen, door zijn eigen 
verlangen naar hebzucht en zijn eigen beslissingen. Dit gebeurt 
terwijl het bruiloftsmaal van het Lam  plaatsvindt in de hemel. 
 

 Schaal 1: “er kwam een boos en kwaadaardig gezwel bij de 
mensen die het merkteken van het beest droegen en zijn 
beeld aanbaden.” (Openbaring 16:2) 
Mogelijk heeft de atoomstraling een chemische reactie in 
de RFID-chip veroorzaakt, met het gevolg dat dit de 
pijnlijke zwellingen, zweren en puisten teweegbrengt aan 
diegenen die deze chip oftewel ‘het merkteken van het 
beest’ genomen hebben en die sprekende pop aanbidden. 
Of het kan ook zijn dat de radioactive straling 
verwoesting van de beschermende ozonlagen veroorzaakt 
met het gevolg van huidkanker en gezwellen. 

 

 Schaal 2: “en de zee veranderde in bloed, alsof er gemoord 
was, en elk levend wezen in de zee stierf.”  
(Openbaring 16:3) Radioactieve neerslag verwoest het 
leven in de oceanen en zeeën.  

 

 Schaal 3: “de rivieren en de waterbronnen, en ze 
veranderden in bloed.” (Openbaring 16:4) Meer gevolgen 
van radioactieve neerslag. 

 

 Schaal 4:  “de mensen werden verzengd door de grote 
hitte.”   (Openbaring 16:8,9) De beschermende ozonlagen 
zijn vernietigd door vrijgekomen straling. 

 

 Schaal 5:  “over de troon van het beest; zijn koninkrijk 
werd verduisterd en zij beten zich de tong stuk van de 
pijn. Maar zij lasterden God in de hemel vanwege hun 
pijnen en hun zweren, en zij keerden zich niet af van hun 
daden.” (Openbaring 16:10,11)               

De ‘Nucleaire Nacht’, de grote hoeveelheden stof die in 
de atmosfeer terechtkomen, houden het zonlicht tegen. 
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De mensen op aarde blijven doorvloeken en tieren en 
lasteren God vanwege hun pijnlijke gezwellen, bulten, 
zweren en puisten, maar zij bekeren zich niet en willen 
God niet om hulp vragen. 
 

 Schaal 6: werd uitgegoten over “de grote rivier, de 
Eufraat, en het water droogde op, zodat de weg open lag 
voor de koningen uit het oosten. En hij bracht hen bijeen 
op de plaats die in het Hebreeuws Armagéddon heet.” En 
het getal der legerscharen van de ruiterij was tweemaal 
tienduizend tienduizendtallen; ik hoorde hun aantal. 
(Openbaring 16:12,16 en Openbaring 9:16) 
Het leger uit het Oosten van 200 miljoen is in aantocht 
om de Antichrist of ‘Dajjal’ te bestrijden in de grote Jihad. 
Nu dat de rivier de Eufraat is opgedroogd hebben ze vrij 
toegang tot Israël, waar de “Dajjal” is. 

 

 Schaal 7:  “Toen riep uit de tempel . .  een luide stem: 
‘Het is geschied!’ Er kwamen bliksemflitsen en gerommel 
en donderslagen. Er ontstond een zware aardbeving. . . en 
de steden van de volken stortten in.  
En God was  . . . Babylon niet vergeten, en Hij gaf haar . .  
zijn woedende wraak te drinken. En grote hagelstenen, een 
talent (ruim 41 kg) zwaar, vielen uit de hemel op de 
mensen, en de mensen lasterden God vanwege de plaag 
van de hagel, want de plaag daarvan was zeer groot.”  
(Openbaring 16:17-21)  
Onvoorstelbaar, maar we gaan door met vloeken en tieren.     
Die hagelbui kan weer een meteorietregen zijn, of het zijn 
grote brokken puin en stenen die opgezogen waren tijdens 
de nucleaire explosies en nu terug naar beneden komen. 

 

 
 

 
 

 

Inmiddels begint ook de slag van Armageddon. Hoe lang zal 
deze waanzin doorgaan hier op aarde? 
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Daniël stelde dezelfde vraag aan de persoon die tot hem sprak, 
“Mijn Heere, wat zal het einde hiervan zijn?” (Daniël 12:8) 
Hij antwoordde: “geen enkele van de goddelozen zal het 
begrijpen, maar de verstandigen zullen het begrijpen.”  
(Daniël 12:10) Als je dit begrijpt word je volgens deze 
betrouwbare bron als verstandig beschouwd! 
 
 

HOE LANG IS HET BRUILOFTSMAAL? 
“En van dien tijd af, dat het gedurig offer zal weggenomen, en de 
verwoestende gruwel zal gesteld zijn, zullen zijn duizend 
tweehonderd en negentig dagen.” (1290 dagen)  (Daniël 12:11) 
Het wordt Daniël uitgelegd dat 1290 dagen de tijdsduur is dat 
de 'gruwel der verwoesting’ functioneert. 
 

 
 
 

De ‘gruwel’ werd geplaatst in het midden van de laatste zeven jaar 
bij het begin van de Grote Verdrukking of 1260 dagen voor de 
opname. Maar in de Opname vernietigt Jezus de gruwel van 
verwoesting niet, Hij verzamelt alleen Zijn heiligen.  
De vernietiging van deze gruwel gebeurt er na 1290 dagen of 30 
na de opname. 
Dit is na het bruiloftsmaal van het Lam, als Jezus terugkeert met 
zijn volgelingen op witte paarden. Het is dan dat Hij de tempel 
in ere herstelt en die robot opruimt en vernietigt. Hij en Zijn 
volgelingen op witte paarden sluiten zich aan bij de slag van 
Armageddon. Samen zullen we het getij van de slag doen keren 
met de uiteindelijke nederlaag en vernietiging van de Antichrist 
en zijn legers…… 
Dus dit maakt duidelijk dat het bruiloftsmaal 30 dagen feest is. 
 
 
 

 
 

 
 

EERST FEEST VIEREN! 
Laten we nou niet te ver vooruitlopen, want eerst hebben we de 
Bruiloft.“Laat ons verheugd zijn en juichen en Hem eer bewijzen: 
de tijd is gekomen voor de bruiloft van het lam, zijn bruid heeft 
zich al klaargemaakt.”  
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“Zij mag zich kleden in zuiver, stralend linnen.’  . . . . . de engel 
zei tegen mij: ‘Schrijf op: Gelukkig zijn zij die uitgenodigd zijn 
voor het bruiloftsmaal van het lam’. Hij voegde eraan toe: ‘Dit 
zijn de eigen woorden van God” (Openbaring 19:7,8,9) 
Dat is echt zo gek nog niet, 30 dagen of een volle maand feesten. 
Als Jezus meer dan genoeg wijn op aarde maakte, als Zijn eerste 
wonder, dan ben ik er ‘heilig’ van overtuigd dat we genoeg plezier 
zullen hebben.  
 

“En zoals de bruidegom blij is met zijn bruid, zo zal uw God blij 
zijn met u.”   (Jesaja 62:5) 
 

De avond voordat Jezus stierf zei Hij: “Ik zeg jullie: vanaf 
vandaag zal ik niet meer van de vrucht van de wijnstok drinken 
tot de dag komt dat ik er met jullie opnieuw van zal drinken in 
het koninkrijk van mijn Vader.”  (Matteüs 26:29) 
Ik heb dat geheimzinnige gevoel dat de Heer de eer wil hebben 
om de eerste toast te maken: 
“Een toast op mijn vrienden, die onbeschaamd voor mij 
opstonden. Zij gingen door dik en dun, en zelfs door het vuur 
om mij getrouw te blijven. De echte helden van het heelal. Op 
jullie gezondheid!” 
 

Er worden beloningen uitgegeven. Sommigen zullen zo blij zijn 
en zo’n grote glimlach hebben, dat ze zullen stralen als de sterren.  
“Dan zullen de wijzen stralen als de glans van het uitspansel en 
degenen die de mensen op het rechte pad hebben gebracht zullen 
schitteren als de sterren, voor eeuwig en altijd.”  (Daniël 12:3) 
 

 
 
 

Er zullen nieuwe namen geschreven worden op witte stenen die 
we zullen ontvangen. (Openbaring 2:17) We zullen beloond 
worden door de dankbaarheid van de mensen die we over Jezus 
verteld hebben.  
 

Maar dan zijn er diegenen onder ons die zich schamen. Zal ik dat 
zijn? Wat heb ik nou met mijn leven gedaan?  (Daniël 12:2) 
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Ik heb Jezus aangenomen, maar heb ik 
echt ooit iets waardevols voor iemand 
gedaan? Misschien mogen we onze excuses 
aanbieden aan degenen die we gekwetst 
hebben. Ons excuus aanbieden aan 
degenen die we hadden kunnen helpen, 
maar wat we niet gedaan hebben. We 
hielden vast aan het excuus dat dit de taak 

van de overheid of de kerk was. Na deze maand van 
vriendschappen en relaties te herstellen, ons hart te luchten, feest 
te vieren en onszelf te versterken, dan we zijn klaar voor de 
volgende episode en willen we weer aan de slag. 
 

 

WITTE PAARDEN  
“Toen zag ik de hemel open, en daar was een wit paard; zijn 
berijder heet Getrouw en Waarachtig, en Hij oordeelt en voert 
oorlog op rechtvaardige wijze. . . .  Op zijn mantel en op zijn dij 
staat een naam geschreven: Koning der koningen en Heer der 
heren. . . . Op witte paarden volgde het hemelse leger Hem,”  
 

“Toen zag ik het beest (de Antichrist) en de koningen van de 
aarde met hun legers, die zich hadden verzameld om oorlog te 
voeren tegen hem (Jezus) die op het paard zat, en tegen zijn 
legermacht.” (Openbaring 19:11,14,19) 
 

 

Kun je je voorstellen? Het lef, de Antichrist is totaal bezeten en 
hij weet niet van ophouden. Hij blijft tekeer gaan: "Deze wereld 
is van mij en ik ga hem liever total vernietigen dan hem opgeven, 
maar nu heeft deze Jezus voorspeld dat hij terug zal komen en hij 
is van plan de aarde over te nemen. We hebben zo lang 
volgehouden en we blijven volharden. Als het moet dan ‘Tot de 
dood!” want we moeten, en we zullen, en we gaan deze wereld 
niet opgeven!"  
Natuurlijk volgt iedereen hem, die hem trouw heeft gezworen, 
zonder verder na te denken. 
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DE SLAG VAN ARMAGEDDON 

De slag van Armagéddon is de wreedste en bloedigste slag ooit 
op aarde gestreden.  
“en bloed stroomde eruit tot aan de teugels van de paarden, over 
een afstand van zestienhonderd stadiën.” (Openbaring 14:20)   
Aangezien 1 stadie ongeveer 185 meter is, dan hebben we het 
over een letterlijk bloedbad van op zijn minst een meter diep (een 
meter als we het kleine Arabische paard nemen) en bijna 300 km. 
 

 

Het oorspronkelijke woord uit de Bijbel is Ar Magedon wat 
letterlijk "berg van Megiddo" betekent – Megiddo is een stad 
waarvan alleen oude ruïnes overblijven. De ruïnes zien uit op de 
vlakte van Esdraelon, ook wel de vlakte van Jizreël, of de vallei 
van Megiddo genoemd. Dit gebied is 380 vierkante kilometer en 
hier vindt de Slag van Armageddon plaats. 
 
 

Deze slag is in volle gang wanneer Jezus en zijn hemelse machten 
zich ermee gaan bemoeien, en de strijd beslissen. 
“En het beest (de Antichrist) werd gegrepen, en samen met hem 
de valse profeet die voor hem de tekenen had verricht, waardoor 
hij de mensen misleidde die het teken van het beest aannamen, en 
die zijn beeld aanbaden. Levend werden ze allebei in de vuurpoel 
geworpen die gloeit van zwavel.”  
Hup, in de vuilnisverbanding. Opgeruimd staat netjes!  
 
 

“De overigen werden gedood door het zwaard dat uit de mond 
kwam van Hem die op het paard zat.”  (Openbaring 19:20,21) 
 

 
 

 
 
 

VOGELS VOEREN 
Openbaring spreekt ook over een engel de vogels bijeen roept. 
“Met luide stem riep hij tot alle vogels die hoog in de lucht 
rondvlogen: ‘Kom, verzamel u aan de grote maaltijd van God,”            
“om het vlees te eten van koningen en legeraanvoerders, het vlees 
van helden, het vlees van paarden en ruiters, het vlees van allen, 
vrij en slaaf, klein en groot.’ . . .  en alle vogels vraten zich vol aan 
hun vlees.” (Openbaring 19:17,18,21) 
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De Heer zegt: “Op de bergen van Israël zult u vallen met uw 
troepen en uw bondgenoten. Door allerlei roofvogels en wilde 
dieren laat Ik u verslinden” (Ezechiël 39:4) 
 
 

SATAN ZIT 1000 JAAR VAST 
“Toen zag ik een engel uit de hemel neerdalen met de sleutel van 
de afgrond en een grote ketting in zijn hand. 
Hij greep de draak, de oude slang – dat is de duivel, de satan – 
en hij boeide hem voor duizend jaren, en wierp hem in de 
afgrond, die hij grendelde en verzegelde boven zijn hoofd, opdat 
hij de volkeren niet meer zou misleiden”  (Openbaring 20:1-3) 
 

Dus de Antichrist en de Valse Profeet gaan de vuurpoel in, maar 
Satan zit 1000 jaar vast in boeien. 
 

 
HOE LANG IS DE SLAG VAN ARMAGEDDON? 
Daniël wordt verder uitgelegd, “Gelukkig zijn degenen die 
volharden en dertienhonderdvijfendertig (1335) dagen bereiken.”  
(Daniel 12:12)  
Hier verwijst de engel naar een periode van 45 dagen omdat wij 
al op 1290 dagen zaten (1335-1290 = 45) 
 

 
 

Deze tijdsperiode is geschreven voor de mensen die Jezus niet 
kenden en dus niet opgenomen zijn voor het Bruiloftsmaal, maar 
zij hebben ook niet het merkteken of de RFID-chip aangenomen.  
Ze wilden zeker geen deel nemen in de waanzin en dit totale 
gekkenhuis op aarde, en zij waren de wildernis, rimboe of bergen 
ingevlucht.  
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Misschien zijn het de arme inheemse volksstammen of 
bergbewoners die al in de bergen, jungles en bossen wonen en die 
niet omgekomen zijn in de atoomoorlog.  
De mensen die zijn ondergedoken en al diegenen die deze extra 
45 dagen volhardt hebben kunnen nu voor de dag komen. 
 
 
 

 

 
 

GODDANK HET IS VOORBIJ. 
 

Eindelijk na 45 dagen van zware gevechten is de strijd van 
Armageddon voorbij en is de slag om de wereld gewonnen. 
Ik vraag me af waarom het 45 lange dagen gaat duren? Misschien 
moeten we nog nederzettingen en vestingen en handlangers van 
de Antichrist uitschakelen.  
In ieder geval laat dit zien dat de overwinning ons niet op een 
presenteerblaadje overhandigd zal worden, maar we moeten ons 
wel degelijk voor deze wereldvrede inzetten. 
 
 

Eindelijk is het dan zover: VREDE OP AARDE 
  
* Opname  
* Bruiloftsmaal 
* Gelovigen beloond 
 
 
           30 DAGEN 

*  Jezus en zijn volgelingen 
   komen terug op witte paarden 
* Tempel in ere hersteld  
 
 
                45 DAGEN   

* Millennium van  
   Vrede op Aarde begint 
* Onderduikers komen  
   tevoorschijn 
 
1000 JAAR VREDE > > >  

* Atoomoorlog verwoesting van  
  de Hoer/Babylon 
* 7 Schalen van Toorn 

* Gruwel is vernietigd 
* Slag van Armageddon is totaal bloedbad 
* Antichrist en Valse Profeet in vuurpoel 
* Hun volgelingen en aanbidders gedood. 
* Engel bindt Satan in ketenen   

Armageddon is gewonnen!!!!! 

 
 

Het Millennium van de vrede is nu begonnen.  
De strijd is gewonnen. Nu begint het duizendjarig koninkrijk van 
vrede, met Jezus de Vredevorst, als de regerende autoriteit. 
De Antichrist en de Valse Profeet zijn in de poel van vuur en 
Satan zit 1000 jaar vast. 
 
 

 
 

“Zie, het komt en zal gebeuren, spreekt de Heere. Dit is de dag 
waarover Ik gesproken heb.”  (Ezechiël 39:8) 
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EERST OPRUIMEN: 7 JAAR WAPEN-BRANDSTOF 
“Dan komen de inwoners van Israël uit hun steden en steken de 
brand in de wapens: schild en rondas, bogen en pijlen, knotsen en 
speren. Zeven jaar lang stoken zij daarmee hun vuren.                     
Ze hoeven geen hout van de velden te halen of in de bossen te 
kappen: al die tijd stoken zij hun vuren met die wapens.”   
(Ezechiël 39:9,10)  
De wapens zullen zeven jaar als brandstof worden gebruikt, 
zodat de bomen en bossen weer kunnen groeien.  
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 

ZEVEN MAANDEN DE DODEN BEGRAVEN  
“zal den doorgangers den neus stoppen . . . . Zeven maanden lang 
zullen de Israëlieten graven delven en het land zuiveren . . . . Heel 
de bevolking zal eraan meedoen . . . . Bovendien zullen mensen 
worden aangesteld om, als de zeven maanden voorbij zijn, het 
land te doorkruisen en alle lijken die ze nog mochten aantreffen, 
te begraven en zo het hele land te zuiveren.”      
(Ezechiël 39:12-15) Mensen zullen de neus stoppen 
(dichtknijpen). Kun je je die vreselijke stank voorstellen? Heb je 
ooit een ontbonden lichaam geroken? Het is bijna niet te 
beschrijven. Op een hete zomerdag bezochten we Varanasi in 
India. Mensen brachten lichamen van hun overleden familieleden 
soms van ver weg om ze op de oevers van de rivier de Ganges te 
verbranden. Sommige van de lichamen waren in ontbonden staat, 
vandaar de kennis van de stank. Na zeven maanden doden 
begraven wordt het moeilijker om lijken te vinden. 
 
 
ONTWIKKELING VAN NIEUWE IDEEËN 
Uiteindelijk geen militaire macht meer, geen rijken en 
geldmagnaten meer die de armen onderdrukken.  
Ons zal worden geleerd om samen te werken in harmonie, te 
vergeven, om lief te hebben en te genieten van het leven.  
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Er zal genoeg zijn voor iedereen want alle nationale en 
internationale uitgaven aan militaire budgetten zijn nu afgelopen 
en kunnen nu uitgegeven worden aan nieuwe ontwikkelingen. 
 
 

 

Het jaarlijkse wereldwijde militaire budget is 1.200.000.000.000 
dollars, dat komt neer op jaarlijks bijna 200 dollars voor elke 
man, vrouw, en kind in de wereld.  De VS besteedt bijna de helft 
hiervan onder de rubriek: "Global war on terrorism". 
 
 
 

Kun je je voorstellen als al dit geld zou worden besteed aan de 
ontwikkeling van de landbouw, het besproeien van de woestijnen, 
het verder ontwikkelen van motoren die water als brandstof 
hebben.  
Veel mensen hebben auto’s gemaakt die op water lopen, sinds 
G.H. Garret in 1935 al zijn motor uitvond die op water liep. 
(Google: ‘water als benzine’ je zult verbaasd staan, ik wilde het 
eerst bijna niet geloven)  
Het droevige is, dat de mensen die miljarden maken met de olie 
nooit zouden toestaan dat watermotoren in de handel komen. . . . 
Stel je voor, geen olievlekken meer, geen zware vervuiling, geen 
hebzuchtige oorlogen meer die gevochten worden over olie. 
Gewoon simpel vrede, zonder vervuiling, zonder oorlog, zonder 
grenzen, enz.,  
 
 

Wij kunnen medische bedrijven en ziekenhuizen op zodanige 
manier opzetten, dat het eerlijke mensen van principe moeten 
zijn met een oprecht verlangen om de lichamelijk en geestelijk 
zwakkeren te helpen. Vaak gebeurt nu het tegenovergestelde en is 
de belangste motivatie: hoeveel geld kan ik aan deze patient 
verdienen. 
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HOOFDSTUK 11 
 

DE BETERE TOEKOMST 
 
DE NIEUWE REGERING 
“En het koningschap en de heerschappij, en de grootheid der 
koninkrijken onder den gansen hemel, zal gegeven worden aan 
het volk van de heiligen der hoge plaatsen, welks Rijk een eeuwig 
Rijk, en alle machten zullen het dienen en gehoorzamen.” 
(Daniël 7:27) 
 

“Ik zag tronen en zij namen daarop plaats en aan hen werd het 
oordeel gegeven. Ik zag de zielen van hen die onthoofd waren 
vanwege het getuigenis van Jezus en het woord van God, die het 
beest en zijn beeld niet hadden aanbeden en het merkteken niet 
hadden aangenomen op hun voorhoofd en in hun hand. Zij 
werden weer levend en heersten met Christus, duizend jaren lang. 
. . . . .  Zij zullen priesters zijn van God en Christus, en met Hem 
als koningen heersen, duizend jaren lang.”  (Openbaring 20:4,6) 
 

 “daarna zullen de heiligen van de Allerhoogste het koningschap 
ontvangen . . . . en recht verschafte aan de heiligen van de 
Allerhoogste, en de tijd aanbrak dat de heiligen het koningschap 
in bezit namen. . . . . Dan zal het koningschap, de heerschappij en 
de pracht van al de rijken onder de hemel gegeven worden aan 
het volk van de heiligen van de Allerhoogste.” 
(Daniël 7:18,22,27) Uit deze verzen zien we weer duidelijk hoe 
het boek Daniel van het Oude Testament, hand in hand gaat met 
het Nieuwe Testament en hoe zij elkaar completeren. 
 
 

 

 

 

Ik weet niet of ik er nou echt naar verlang om de wereld 1000 
jaar te regeren, want 'Zwaar is het hoofd dat de kroon draagt'.  
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Maar uit het oogpunt van de handel is dit natuurlijk heel goed 
zaken doen.  
Je investeert je leven, voor deze laatste paar jaren, en geef het aan 
Jezus, terwijl dit politieke systeem nog staat.  
De onmiddelijke winst is: Je hebt vrede, eeuwig leven, en 1000 
jaar koningschap.” Later krijg je nog meer, maar voor de nabije 
toekomst is dit waarschijnlijk wel genoeg.  
 

Je geeft een dubbeltje en ontvangt een briefje van honderd.  
 

We hebben tijdens dit duizendjarig rijk natuurlijk wel het 
voordeel dat de duivel, die mensen steeds op het dwaalspoor 
brengt, achter slot en grendel zit. 
Maar  mensen hebben nog steeds hun eigen en soms koppige 
meningen, dus dat wordt waarschijnlijk wel even wat rechtzaken 
met de buren uitzoeken. Misschien zijn het zaken zoals; land 
dispuut, scholing, of kinderverwaarlozing, enz, 
 
“Hij (Jezus) zal rechtspreken tussen machtige volken en 
geschillen oplossen tussen vele naties. Dan smeden ze hun 
zwaarden om tot ploegscharen, en hun speren tot snoeimessen. 
Geen volk neemt nog de wapens op, nooit meer bereidt men zich 
voor op de oorlog.”  (Jesaja 2:4) 
Gelukkig zien we hier dat de grote geschillen tussen volkeren 
door Jezus zelf worden recht gesproken, dus daar hoeven wij ons 
geen zorgen over te maken.  
 
 
 

Gelukkig is oorlog geen alternatief meer. 
 

“De wolf en het lam wonen samen, de panter vlijt zich neer naast 
het bokje, het kalf en de leeuw weiden samen: een kleine jongen 
kan ze hoeden. De koe en de berin sluiten vriendschap, hun 
jongen liggen bijeen. De leeuw eet stro, net als de os. De 
zuigeling speelt bij het hol van de adder, het kind strekt zijn hand 
uit naar het nest van de slang.”   
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“Niemand doet nog kwaad of handelt nog verderfelijk op heel 
mijn heilige berg, want de kennis van de Heer vervult het hele 
land.”  (Jesaja 11:6-9) 
Hieruit blijkt ook dat we waarschijnlijk weer vegetariërs worden 
net zoals voor de zondvloed en met de beesten kunnen spelen net 
zoals Adam en Eva in de tuin van Eden.  
Ik denk dat ik mijn biefstukje wel ga missen, maar wie weet gaat 
er vleesvervangend eten komen dat tien keer beter smaakt. Dan 
vragen we ons waarschijnlijk af, hoe we ooit het vlees van een 
ander schepsel hebben kunnen eten.  
Er is zoveel geschreven in de Bijbel over deze periode, zoek het 
maar op en lees het allemaal maar eens rustig door. 
 
 

 
AAN HET EINDE VAN HET JAAR 1000  
“De engel en wierp hem (Satan) in de afgrond, die hij grendelde 
en verzegelde boven zijn hoofd, opdat hij de volkeren niet meer 
zou misleiden voordat de duizend jaren voorbij waren. Daarna 
moet hij voor korte tijd worden losgelaten. . . . En als de duizend 
jaren voorbij zijn, zal de satan uit zijn kerker worden losgelaten.” 
(Openbaring 20:3,7) 
 

Wat gaat er gebeuren als Satan vrij komt na deze 1000 jaar rust 
periode? 
 

Denk even na, hoe kan hij de hele wereld weer over nemen, 
terwijl het ideaal is en er genoeg voor iedereen is? Niemand 
overwerkt of gestrest, geen oorlogen, geen vervuiling, geen 
armoede, geen daklozen, maar alleen al die goede dingen waar we 
nu nog van dromen.  
 

– Wat gaat zijn slagregel zijn? Vergeet niet, hij heeft nul comma 
nul originaliteit.  
 

Wat gaat hij de wereld vertellen? 
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“De laatste duizend jaar hebben we maar één politieke partij 
gehad. Het is tijd voor verandering, het is tijd voor democratie.  
Ik bedoel echte democratie. Stem op mij! Ik ben niet bang van 
deze dictatoren, ik ga de oppositiepartij leiden – Ik denk dat we 
genoeg hebben van dit regime, dat ons duizend jaar geregeerd en 
gedwongen heeft. Hoe lang laten we dit nog toe? Het is hoog tijd 
voor een nieuwe regering, voor een revolutie! Weg met deze 
tirannen!" 
 

“Hij zal heengaan (op een politieke campagne) om de volken te 
misleiden die aan de vier hoeken van de aarde wonen, Gog en 
Magog, (Rusland) talrijk als het zand van de zee, om hen voor de 
strijd te verzamelen. . . . En zij rukten op over de volle breedte 
van de aarde, en zij omsingelden de legerplaats van de heiligen en 
de geliefde stad.”  (Openbaring 20:8,9) 
 

Zo'n beetje de hele wereld zal hem weer volgen naar het kamp 
van de heiligen, om die geliefde stad Jeruzalem aan te vallen. 
“Laten we Jeruzalem overnemen, want dit is hun bolwerk."  
 
 

Ja, hij wil natuurlijk weer naar Jeruzalem toe om weer in die 
tempel te zitten en godje te spelen. 
 
 
 

VUUR 
“Maar vuur viel neer uit de hemel en verteerde hen.” 
Nou is het genoeg! 
 

“De duivel, die hen misleid had, werd in de poel van vuur en 
zwavel geworpen, waarin ook het beest is en de valse profeet.” 
(Openbaring 20:10) 
 

Dus nu kan hij eindelijk bij zijn trouwe volgelingen: de 
Antichrist en de valse profeet zijn, die de laatste 1000 jaar op 
hem hebben gewacht. 
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DE DAG VAN HET OORDEEL 
“Toen zag ik een grote, witte troon, en Hem die daarop zetelde. 
De aarde en de hemel vluchtten weg van zijn aanschijn en hun 
plaats werd niet meer gevonden.” (Openbaring 20:11) 
“De andere doden werden niet levend voordat de duizend jaren 
voorbij waren. Dit is de eerste opstanding. . . . .  De zee gaf haar 
doden terug, en de dood en het dodenrijk gaven hun doden 
terug, en zij werden geoordeeld, op grond van hun daden.”  
(Openbaring 20:5,13) 
Dit zijn de mensen die Jezus niet voor de vergeving van hun 
zonden hebben aanvaard. Vandaar het oordeel voor hun daden. 
 

We zeggen zo vaak: “als God gerechtigheid is, waarom laat hij 
dit allemaal toe in deze wereld.” Vergeet niet dat het God was 
die de wereld en de natuur zo mooi geschapen had. Wij maken er 
een rommeltje van. 
Maar gerechtigheid zal zonder twijfel gebeuren: een ondervoed 
kind, geboren in een door oorlog en haat verscheurd land, dat 
zijn moeder misbruikt zag worden, voordat vader en moeder 
gedood werden, zal een heel andere uitspraak of oordeel 
ontvangen, dan degenen die de oorlog aanhitsten en er miljarden 
aan verdienden. 
 

“de dag wanneer God de verborgen dingen van de mensen zal 
oordelen” (Romeinen 2:16)  
Stel je voor, alles wat stiekem in het duister bekokstoofd werd en 
alle 'klandestiene beraadslagingen' worden aan het licht gebracht 
en blootgelegd om geoordeeld te worden. 
 

Hoe kan God nou boeken en registers bijhouden van al die 
mensen die ooit op aarde geleefd hebben? 
Uit de verschillende BDE's (Bijna Dood Ervaringen) blijkt het 
dat God alleen maar ons geheugen terugspeelt. Ons geheugen 
maakt een audio/video-opname van alles wat wij meemaken in 
ons leven.  
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Al onze beslissingen, goed of slecht, liefdevol of liefdeloos 
worden er gedocumenteerd. 
 

Ons geheugen registreert trouw alles wat we doen en zeggen, 
onze woorden, onze motieven, gewoonweg alles.  
Hoewel we ons geheugen soms proberen uit te wissen, en 
bepaalde dingen liever vergeten, is het onuitwisbaar en voor altijd 
gedocumenteerd. . . . . . .   
 
JOUW ZAAK KOMT VOOR 
Nu is de Dag des Oordeels en daar sta je dan in de beklaagde 
bank. Iedereen kan jou zien, alle mensen die jou bewonderden of 
haatten. God drukt op de ‘replay button’ de afspeelknop en je 
komt op het grote scherm zodat iedereen jou kan zien, en jou 
leven speelt zich af. 
Je kunt niet debatteren over het bewijs, je kunt niet zeggen dat je 
het niet deed, je kunt niet zeggen dat je het niet zo had bedoeld, 
want jij presenteert je eigen materiaal en getuigschriften precies 
zoals het gebeurde. 
Je staat daar gewoon naakt als een menselijk wezen. Er zijn geen 
dekmantels van religie, geen dekmantels van macht, er is niets om 
jou te excuseren. Geen advocaat om de waarheid te verdraaien, 
geen rechter die op je loonlijst staat.  
 

Jij staat alleen en je kunt niet onder de tafel kruipen. 
 

Doe niet alleen jezelf en jouw geliefden, maar iedereen, en ook 
God, die meer dan iedereen van jou houdt, een plezier en bespaar 
jezelf deze onzettend vernederende, schandelijke ervaring, waar je 
je voor de gehele wereld schaamt.  
 

Misschien denk jij: "Als God zoveel van mij houdt, waarom 
dwingt hij mij die dag van het oordeel op? 'Sorry, maar God wil 
de dag des oordeels helemaal niet. Hij wil jou niet vernederen, hij 
wil je echt zonder voorwarden vergeven. 
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Hij biedt vergeving aan, maar we moeten het wel accepteren. Dat 
is waarom Hij ons zijn Zoon stuurde om onze de straf op zich te 
nemen, zodat wij niet terecht moeten staan.  
Als jij een zoon hebt, dan kun je misschien iets begrijpen van het 
soort offer ik waar ik het over heb. 
Vraag Jezus om alsjeblieft jouw geheugen uit te wissen, dit is iets 
wat Hij alleen kan doen, zodat jij jouw geheugen niet meer als 
getuigmateriaal tegen jezelf kunt aanbrengen. 
“Wij allen hebben gezondigd . . . Want het loon van de zonde is 
de dood, maar de gave van God is het eeuwig leven door Jezus.” 

(Romeinen 3:23 en 6:23) 
Dank hem dat Hij Zijn leven voor jouw wandaden en zonden 
heeft gegeven. Vraag Hem om de “delete-button” in te drukken 
en je zonden te vergeven, zodat het niet langer mogelijk is om 
tegen jezelf te getuigen op de Dag des Oordeels. 
De dag de Oordeels gaat zeker komen. Dit staat vast als een paal 
boven water. 
Ongelooflijk! Wat een aanbod! Wat een reddingboot voor een 
iemand die verdrinkt! 
Geef je leven terug aan God, want Hij heeft jou het leven 
gegeven, en als je het aan Hem overgeeft, dan betaalt Hij jou 
rijkelijk dubbel en dwars met eeuwig leven terug. . . . “En de 
vrede van God, die alle begrip te boven gaat, zal uw hart en uw 
gedachten bewaren in Christus Jezus.”  (Filippenzen 4:7)  
 

Weer zo’n geweldig aanbod. Wij geven als investering onze 
dertig, veertig of zeventig jaar die we nog hebben, en wij krijgen 
er eeuwige gelukzaligheid voor terug.  
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

TWEE SOORTEN MENSEN 
Er zullen twee soorten mensen zijn op deze Dag des Oordeels. 
Degenen die zeggen: "Het spijt me zo, wilt U mij alstublieft 
vergeven en toestaan om mijn excuses aan te bieden aan de 
personen die ik gekwetst heb.”  
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“U gaf me een vrije wil, maar ik heb het echt verknald en het 
spijt me zo erg. Ik wacht op Uw uitspraak en mijn vonnis.” 
 
 

 

En dan zijn er degenen die zeggen: "Ik had een verschrikkelijk 
leven God. Ik deed mijn best. Het was niet mijn schuld dat Jij 
deze puinhoop had toegestaan. Iedereen deed het en ik moest wel 
meedoen om mezelf te redden. Het was niet mijn keuze om 
mezelf te scheppen, dat heb Jij gedaan en dat ik zo’n rot leven  
leidde was ook niet mijn keuze." 
“Sorry vriend, mag ik je dan even corrigeren, want door de 
keuzen en beslissingen die we dagelijks nemen, scheppen en 
herscheppen wij onszelf.” 
 

 

Wat ga jij doen? Ga jij de schuld aan anderen en aan God geven? 
Of ga je op je eigen benen staan en zeggen: "Ja, ik heb die keuzen 
en beslissingen gemaakt. Je stelde me op de proef en ik heb 
gefaald. Wilt U mij alstublieft genadig en barmhartig zijn want 
ik ben zonder twijfel een zondaar, echt waar." 
Degenen die echt spijt en berouw hebben en hun excuses willen 
aanbieden aan degenen die ze pijn hadden gedaan en schoon 
schip willen hebben, worden waarschijnlijk toegestaan om op de 
nieuwe aarde te wonen en te leven. 
 
 
NIEUWE HEMEL EN AARDE  
“Toen zag ik een nieuwe hemel en een nieuwe aarde; de eerste 
hemel en de eerste aarde waren verdwenen en de zee bestond niet 
meer. Ik zag de heilige stad, het nieuwe Jeruzalem, vanuit God uit 
de hemel neerdalen . . .  Hij zal bij hen wonen. . . . Hij zal alle 
tranen uit hun ogen wissen, en de dood zal niet meer bestaan; 
geen rouw, geen geween, geen smart zal er zijn, want al het oude 
is voorbij . . . .‘Zie, Ik maak alles nieuw.’ . . . ‘Schrijf deze 
woorden op, ze zijn betrouwbaar en waar.’ Wie overwint zal dit 
allemaal krijgen, en Ik zal zijn God zijn en hij mijn zoon.” 
(Openbaring 21:1-7)  Wat een eer!  
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NIEUW JERUSALEM 
“de heilige stad, het nieuwe Jeruzalem . . . . Zie, de tent van God 
is bij de mensen en Hij zal bij hen wonen, en zij zullen Zijn volk 
zijn, en God Zelf zal bij hen zijn en hun God zijn.”  
 
 

Als het een tent is kan het dan misschien pyramide vormig zijn? 
Als het piramidevormig is, dan lijkt het erop dat iemand dit 
symbool weer nageaapt heeft. 
  

“. . . de stad lag vierkant, haar lengte was even groot als haar 
breedte. . .  twaalfduizend stadiën. Haar lengte, breedte en hoogte 
waren gelijk.   Zij had een grote en hoge muur met twaalf 
poorten, en bij die poorten twaalf engelen. Drie poorten op het 
oosten, drie poorten op het noorden, drie poorten op het zuiden, 
en drie poorten op het westen.”  (Openbaring 21) 
 

 
 

Even rekenen: Nederland heeft 33,883 vierkante kilometer land. 
Nieuw Jeruzalem is12000 stadien of 12000 x 185 meter = rond 
de 2200 kilometer lengte zowel als breedte. Oppervlakte is lengte 
x breedte of 2200 x 2200 = 4,840,000 vierkante kilometer.  
 

Dus de basis van Nieuw Jeruzalem is 4840,000 : 33,383 = 145 
maal de oppervlakte van Nederland. Dat is ‘n redelijk stuk 
landgoed. 
 

Maar het is ook nog 2200 km hoog, een vliegtuig vliegt op de 
hoogte van 10 km.  
De stad is waarschijnlijk in etages of verdiepingen verdeeld, laten 
we het ruim schatten en zeggen dat iedere etage 10 km is, dan 
hebben we het over meer dan 200 verdiepingen. Ik denk niet dat 
we daar last van overbevolking gaan hebben, maar dat er is meer 
dan genoeg ruimte is voor alle gelovigen van alle tijden om ruim 
te wonen.  
 

Geen maandelijkse huur, water, gas of electriciteits rekening en 
ook geen grond, rijks, vastgoed, inkomsten of weeldebelasting. 
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Ik zag geen tempel in haar, want de Heere, de almachtige God, is 
haar tempel, en het Lam. . . . En de stad heeft de zon en de maan 
niet nodig om haar te beschijnen, want de heerlijkheid van God 
verlicht haar, en het Lam is haar lamp.”   
 

God zij dank, geen kerk en tempel meer, geen protestante, geen 
katholieke of zwarte kousen kerk, geen joodse tempel, geen 
baptisten of pinkstergemeente, geen enz., enz., denominaties 
meer. Geen verdeeldheid en religieuze voorschriften meer.  
 

Hier schijnt alleen het licht van de liefde en hier gaan we in 
nederigheid en ootmoed leren om elkaar echt lief te hebben.  
 

Zoals Jezus bad, “Vader, laten ze allen één zijn zoals u in mij 
bent en ik in u ben. Laten ook zij in ons zijn;”  (Johannes 17:21) 
 

Dit is Hemel op Aarde! 
 

“De Heer is niet traag met het nakomen van zijn belofte, zoals 
sommigen menen; hij heeft alleen maar geduld met u, omdat hij 
wil dat iedereen tot inkeer komt en niemand verloren gaat.”  
(2 Petrus 3:9) 
 

Misschien voel je je een beetje zoals de profeet Daniël. 
“Wat ik gezien had, liet me niet meer los.”. (Daniël 7:28) 
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OVERPEINZINGEN 
 

DE HEMEL, DE HEL & EN WAT ERTUSSEN LIGT 
 
Wat is de hel? Aangezien God zoveel van ons houdt kan ik me 
niet voorstellen dat Hij er plezier in heeft om een vuur op te 
stoken waar Hij ons eeuwig in gooit voor onze fouten, zelf als we 
er spijt van hebben en tot hem willen komen. Volgens mij is dat 
geen God van liefde. “Jij gaat voor eeuwig en altijd in de hel 
branden.”  
Dat soort god is een weergave van onze eigen, harde zelf-
rechtvaardigheid. Omdat wij zo zijn, denken we dat God ook zo 
is, maar dat betekent helemaal niet dat God zo is. God is liefde. 
Hij is geen ongenadig, wreed monster zoals Hij afgeschilderd 
wordt door sommige, zwaar op de hand liggende zielzorgers. 
Jezus had weinig goeds te zeggen over dit soort mensen in 
Matteüs hoofdstuk 23.  
Jezus kwam niet “om de wereld te veroordelen: maar dat de 
wereld door hem gered zou worden.” (Johannes 3:17) 
 
 

 

Maar waarom zegt hij dan driemaal: “waar hun worm niet sterft 
en waar het vuur niet wordt uitgeblust”. (Marcus 9:44,46,48) 
Hel is waar het vuur niet uitgeblust wordt.  
Ben jij weleens een vuur begonnen? Echt vuur gestookt, niet met 
een lucifertje, maar een vuur van tegenspraak, onrust stoken en 
wraak nemen? Dan word je witheet, want jij hebt gelijk en de 
ander zit zo verkeerd.  
De andere persoon heeft precies hetzelfde gevoel en van beide 
kanten wordt er wraak gezocht. Jij bent gloeiend en staat in vuur 
en vlam. Als je eraan denkt of over praat dan vliegen de vonken 
eraf.  
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“Bedenk eens hoe een kleine vlam een enorme bosbrand 
veroorzaakt. . . .  Onze tong is net zo’n vlam . . .  hij steekt de 
levensloop in brand, met vuur uit de hel”. (Jakobus 3:5,6) 
 

We worden woedend in het verkeer, maar hier op aarde wordt 
deze laaiende woede in bedwang gehouden door de anderen in de 
auto. Als zij ons driftige vuur niet kunnen bedwingen dan doet 
de politie het, of uiteindelijk de rechter en dan wordt je vuur 
onder controle gebracht in de gevangenis. In ieder geval wordt je 
vuur hier op aarde bedwongen of uitgeblust.   
 

Nu komen we aan in een plaats waar ons vuur niet gedoofd of 
bedwongen wordt. Niemand die er iets aan doet. Al die 
opgejaagde, laaiende vuren van mensen die gelijk hebben, die 
elkaar beschuldigen en gerechtigheid willen vanwege het onrecht 
dat zij voelen en denken dat hen aangedaan is.  
 

Wij weigeren gewoonweg om naar God te kijken, want volgens 
onze gedachtengang bemoeit Hij zich er toch niet mee.  
Dus dat moeten wij even zelf regelen en zelf de zaak even recht 
zetten en in eigen hand nemen, zonder Gods hulp, want “die 
doet er toch niets aan”.  
Dat is het helse vuur dat iedere keer oplaait en ons verteert, want 
dat willen wij en dat is wat wij zien als gerechtigheid. 
 

Dit toont dus heel duidelijk dat God ons in Zijn liefde geeft wat 
wij willen. 
 
 
 

 

De smeulende vuren die we nu met tegenzin bedwingen, kunnen 
dan oplaaien en dan kunnen wij ons pas echt uitleven. In ons 
volgende leven gaan deze vuren dan echt werkelijkheid worden, 
omdat het lichamelijke er dan niet meer is.  
 

Maar je echte persoonlijkheid, jouw ziel of jouw geest gaat dan 
blijven doorbranden vanwege jouw eigen gloeiendhete, en vurige 
wraakneming, die je zelf wilt en moet regelen.  
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Deze broeiende vuurtjes die we hier niet gedoofd hebben gaan 
dan oplaaien en onze frustraties en woede worden dan echte 
vlammen die ons daadwerkelijk verbranden.  
 

Op het moment is er een soort sluier of gordijn dat het 
geestelijke van het lichamelijke scheidt. Soms wordt de sluier 
even opgelicht en ervaren we iets van het geestelijke door een 
déjà-vu, een droom, visioen of profetie. 
Na de dood verdwijnt deze sluier, omdat we het lichamelijke 
achterlaten en de geestelijke dimensie ingaan. 
 

De maskerade van dit leven, waarachter we onze smeulende 
vuurtjes verbergen, is dan weg en er blijft alleen het geestelijke 
over, wat uiteindelijk de echte werkelijkheid is. 
 

Na dit leven, in de geestelijke werkelijkheid, zijn deze vlammen 
dus niet meer beeldspraak, maar daadwerkelijke vuren waar wij 
ons in bevinden en die wij zelf aanwakkeren en doen oplaaien. 
 
De hel is geen straf hoor, lieve mensen. Het is iets wat wij willen, 
wat wij kiezen en waar wij naar verlangen, omdat wij niet kunnen 
vergeven en de redenering van: “Waarom zou ik God om hulp 
vragen, dit is iets wat ik zelf moet uitzoeken” heeft ons bijna 
doofstom gemaakt.  
 

Wij willen even onze eigen zin doordrijven en van God los zijn 
om dit zelf te regelen; van Gode los, of goddeloos, het “vuur der 
goddelozen” en onze vuurspuwende rechtvaardigheid heeft Gods 
rechtvaardigheid en liefde vervangen.  
 

Ons huidige en toekomstige leven is het resultaat van de 
beslissingen die we nu vandaag nemen en God in zijn oneindige 
liefde geeft ons de verlangens van ons hart en laat ons doen wat 
wij willen. 
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Hel, “waar hun worm niet sterft en waar het vuur niet wordt 
uitgeblust”. (Markus 9:44,46,48) 
Hun worm gaat niet dood in de hel. Heb jij weleens in een 
vrucht of noot gebeten waar een worm in zat? Ja, lekker zeg.       
Jij en ik kunnen gezien worden als vruchten of noten of zaad. 
Paulus zegt, dat als wij de grond ingaan, dan zal ons zaadje 
uitgroeien tot een boom. (Zie 1Korintiers 15:37,38) 
Als jij een appelpit bent dan word jij een appelboom en als jij een 
kokosnoot bent dan word jij een kokosnotenboom, enz. Met 
andere woorden, wij gaan elkaar nog duidelijk herkennen, maar 
alleen veel mooier.  
 

Wij moeten ons zaadje nu beschermen want als er een worm in 
komt dan bederft ons zaadje en gaat het waarschijnlijk niet 
ontkiemen en uitgroeien, als het in de grond geplaatst wordt. 
  
Door de verkeerde beslissingen die wij in ons leven nemen, laten 
wij wormen toe. Wormen van egoïsme en zelfzuchtigheid, van 
haat, wraak en machtshonger, hebben wij binnen gelaten en deze 
vreten ons binnenste weg. Soms voel je het echt wegknagen.  
“Dit vreet mij totaal op” “Ik voel mij zo verrot van binnen” 
“Het is net of er iets aan mij knaagt” 
Dit gevoel van deze wormen die aan jou weg knagen, gaat er dan 
altijd blijven en dat gevoel gaat sterker en sterker worden. Deze 
wormen van zelfzuchtigheid, of wat voor wormen je dan ook 
hebt en wilt behouden, sterven nooit af, omdat jij ze in je eigen 
stommiteit en eigen rechtvaardigheid blijft doorvoeden.   
 

Maar wij kunnen oprecht aan Jezus vragen om ons te helpen en 
Hij zal ons dan ook van deze wormen zuiveren.   
 

God is niet degene die ons in een vlammenzee of een put met 
wormen gooit . .  Nee dat is iets wat wij willen en waarnaar wij 
verlangen en de Heer geeft het ons. 
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WEZENS VAN LICHT 
 

In zijn BDE (Bijna Dood Ervaring) beschrijft Dr. George Ritchie 
dat hij door Jezus naar de hel geleid werd en zich realiseerde dat 
er boven ieder person ‘Wezens van Licht’ zweefden.  
 

“Dit waren allemaal personen die kwaad waren en met elkaar 
vochten. Deze ‘Wezens van Licht’ stonden klaar en waakten over 
en zorgden voor deze zielen, ofschoon deze geen flauwe notie 
hadden dat deze ‘Wezens’ aanwezig waren.  
Net zoals op aarde, gaan wij door in het hiernamaals en blijven 
wij totaal betrokken bij onze eigen trammelant, onze eigen 
problemen en gekwetste gevoelens.  
Wij zijn zo druk bezig om rechtvaardigheid te vinden voor wat 
ons van de kaart brengt, dat wij totaal geen benul hebben, dat 
deze kleine ‘Wezens van Licht’ aanwezig zijn.  
Zij zijn er om ons te begeleiden en om ons te helpen zogauw we 
ons realiseren dat we God nodig hebben.” 
 

Als we ons eenmaal goed kunnen voorstellen en ook echt 
begrijpen dat wij God nodig hebben dan is er een uitweg, zelfs 
uit de diepste hel. 
 

Koning David zei:  
“De dood had mij in zijn greep . . .  De valstrik van de dood lag 
voor mij. . . Ik riep in mijn angst om de Heer , schreeuwde tot 
God om hulp. Hij hoorde mijn stem vanuit zijn paleis, mijn kreet 
drong door tot zijn oren. Hij leidde mij weg. . . en bevrijdde mij 
omdat hij mij liefhad”.  (Psalmen 18:5-7,19) 
 
“Groot is Uw liefde voor mij: U heeft mijn ziel gered uit het 
diepst van het dodenrijk.”  (Psalmen 86:13) 
 
In de Engelse vertaling vinden wij i.p.v. ‘het diepst van het 
dodenrijk”, “het diepst van de hel”. 
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VOOR WIE DE DUISTERNIS IS WEGGELEGD: 
 

“voor wie de donkerheid der duisternis is weggelegd”.                
(2 Petrus 2:17) Dit is ook zo’n vers dat je bang kan maken als je 
het niet goed leest. Wanneer je echter een avondje uit wilt gaan 
dan reserveer je een tafel met de juiste ambiance waar je je thuis 
in voelt.  
Jij wilt duisternis in dit leven, dan wordt gewoon de duisternis 
voor je weggelegd voor het volgende leven. Jouw reservering 
wordt geboekt, want jouw wens is nu duisternis en jouw wens 
wordt vervuld.  
“En hier valt de beslissing: het licht is in de wereld gekomen, en 
de mensen hebben de duisternis liefgehad, meer dan het licht, 
want hun werken waren slecht. Want ieder die kwaad doet, haat 
het licht en komt niet tot het licht, opdat zijn werken niet 
ontmaskerd worden.” (Johannes 3:19,20) 
 

God werpt jou niet de duisternis in als jij het licht wilt. Nooit of 
te nimmer zal Hij dit doen. Jezus zegt, “en niemand die bij me 
komt, zal ik afwijzen.”  (Johannes 6:37)  
God is Liefde en een ‘man’ van Zijn woord.  
“Hemel en aarde zullen voorbijgaan, maar mijn woorden gaan 
niet voorbij.”  (Matteüs 24:35) 
 
 
VOOR EEUWIG EN EEUWIG 
 

“eeuwig hellevuur” is er weer een waarvan je het in je broek moet 
doen. In de originele Griekse taal waarin het Nieuwe Testament 
geschreven was, wordt echter het woord αίων (aion) gebruikt. Dit 
betekent een “bepaalde tijdsduur” of een “periode van bestaan”. 
Voor eeuwig en eeuwig betekent dus voor bepaalde tijdsduren.   
 

 
 

 

Het vuur dat niet uitgeblust wordt is voor een bepaalde periode, 
totdat wij erkennen dat wij God nodig hebben om ons van onze 
eigen geschapen hel te verlossen.  
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Dan pas gaan wij naar die kleine “Wezens van Licht” luisteren 
om ons uit die vuurvretende, pijn-veroorzakende narigheid weg te 
leiden.   
 

Misschien voel jij je erg rot en waardeloos en denkt: “Er is geen 
hoop voor mij. God zou mij nooit of te nimmer willen 
accepteren, laat staan omarmen, omdat:  
Ik absoluut afschuwelijk en grotesk ben-    
Of, ik vernederde mensen op een verschrikkelijke manier  – 
Of, ik heb een roofoverval gepleegd en twee mensen gedood. -  
Of, ik heb iemand doodgeschoten in “road-rage”. –  
Of misschien zeg jij: “Ik kan jou nooit vertellen wat ik gedaan 
heb. Ik ben een hopeloze zaak. Er is geen groter vuil dat op deze 
planeet rondloopt.”  
Als je zo over jezelf denkt, kom dan tot Jezus en laat Hem jou 
aanraken en een nieuw persoon van je maken.  
Hij genas de melaatse, die zei: “Heer, als u wilt, kunt u mij rein 
maken.” en Jezus antwoordde: “’Ik wil het, word rein.’ En meteen 
was hij gereinigd van zijn melaatsheid.”  (Matteus 8:2,3) 
Nu zeg jij: “ik ben geen melaatse, ik ben dood, door en door 
verrot, ik stink en het is afgelopen met mij. Kun je het niet zien? 
Ik ben al dood.” 
Nou ja, Jezus bracht Lazarus terug van de dood en Lazarus stonk 
ook, “Maar Heer, de stank! Hij ligt er al vier dagen!”  
(Johannes 11:39) 
 

Het komt weer terug op die keuze van ‘wat wil ik doen met mijn 
leven’. Jezus zei: “ik kwam niet om de rechtvaardige mensen tot 
bekering te brengen, maar ik kwam voor de zondaren. Zondaren 
zoals jij en ik.” 
 

“En toen hij nog veraf was, zag zijn vader hem en werd met 
ontferming bewogen. En hij liep hem snel tegemoet, viel hem om 
de hals en kuste hem. . . .   Mijn zoon was dood maar hij leeft 
weer, ik was hem kwijt maar hij is terug.” (Lukas 15:11-24) 
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Misschien ben jij een goed persoon met goede moralen, en jij 
voelt je sterk en hebt God niet nodig. Volgens jou is ‘God een 
kruk voor zwakke figuren, die niet op eigen benen kunnen staan’. 
Er komt echter een tijd in jouw leven waar je persoonlijke kracht 
tekort gaat komen, vraag Hem dan om jou te helpen en Hij zal 
jou niet voorbijgaan. Hij gaat je helpen, maar je moet Hem er wel 
om vragen.  
 

Als je niet om hulp wilt vragen, ja, dan kan ik je alleen mijn beste 
wensen geven, maar dan moet je wel uitkijken dat je leven niet in 
teleurstelling eindigt.  
De Duitse filosoof  Friedrich Nietzsche (1844-1900) zei “Gott 
ist tot” (God is dood)  Die arme man had een zenuwinzinking 
tijdens de laatste 11 jaar van zijn leven, en als hij op 56-jarige 
leeftijd stierf dan betekent dat hij op 45- jarige leeftijd al in de 
lappenmand lag.  
Hij had een geweldige laatste 11 jaar van zijn leven kunnen 
hebben als hij had kunnen zeggen: “Il n’est pas mort, Il vit 
encore!” “Er is nicht tot, er lebt ja noch” “Hij is niet dood, Hij 
leeft!” 
 

L.A.Times, 29-10-1997, Secties van Nieuwsbericht: 
door Steve Connor-Science Correspondent, 
 
 

 

Dr Vilayanur Ramachandran van de University of California in San Diego zei dat 
de verschijnselen van religieus geloof in God "hard-wired" oftewel met vaste 
bedrading, in onze hersenen aanwezig zijn. 
Zou dit, tot nog toe onbekende deel van de hersenen, - met de bijnaam “God 
module" of “God maatstaf” eigenlijk een soort fysieke zetel van religieus geloof 
zijn?  
De wetenschaps geleerden die dit ontdekten, denken van wel. De wetenschappers 
zeiden dat, hoewel het onderzoek en de conclusies voorlopig zijn, de eerste 
resultaten suggereren dat het fenomeen van religieuze overtuiging, met vaste 
bedrading in het hersenstelsel tegenwoordig is. 
Een woordvoerder van Richard Harries, de bisschop van Oxford, zei, “Of er 
sprake is van een "God-module" is een vraag voor wetenschappers, niet theologen. 
Het zou niet verrassend zijn als God ons had gemaakt met een fysieke faciliteit 
voor het geloof," 
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Dus is het misschien verstandiger om niet tegen dit “God 
Module” of “God Maatstaf” in onze hersenen te vechten en te 
proberen te 'bewijzen' dat God niet bestaat. 
Aangezien we dan onze eigen hersenen kunnen beschadigen, zoals 
arme Nietzsche dat deed. 
 
 
MOET IK NAAR DE HEMEL TOE? 
 

Ik geloof echt dat wij in ons hiernamaals ook vrije keuze 
behouden. In de hemel is het licht en de liefde van God. Mensen 
die daar op bezoek geweest zijn zeggen allemaal dat zij er wilden 
blijven.  
Jezus zei: “Ik ben het Licht der wereld; wie Mij volgt, zal beslist 
niet in de duisternis wandelen, maar zal het licht van het leven 
hebben.” (Johannes 8:12)  
Maar er staat echter ook dat de mens liever de duisternis dan het 
licht had. Wij moeten niet de hemel in als we dat niet willen, 
zelfs al kennen wij Jezus. 
Howard Pitmann vertelt het zo na zijn BDE. 
“Deze mensen werden één voor één in de hemel toegelaten. Ik 
observeerde iets vreemds dat geen twee mensen tegelijkertijd naar 
binnen mochten. Het was stuk voor stuk. Ik geloof dat het een 
soort eerbetoon was voor de keuze die zij persoonlijk maakten. 
Ieder persoon die de hemelpoorten binnengaat doet dat door zijn 
of haar eigen keuze, door zijn of haar eigen vrije wil. 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 

LAAT ME TOCH ALSJEBLIEFT ALLEEN ZIJN 
“Ik wil alleen zijn, laat me alsjeblieft met rust! Begrepen?” Nou er 
is ook een plaatsje voor jou. Wees voorzichtig met je wensen.  
 

Edgar Casey schreef het volgende: 
“Na de dood kunnen wij terechtkomen in een plaats zonder 
liefde, leven en licht, totale leegte.   
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Voor sommigen is deze plaats hun wens die uitgekomen is. Hier 
zijn zij echt helemaal alleen.  
Voor sommige zielen is deze pijn ondraaglijk. Door de 
afwezigheid van waarheid, liefde, zachtmoedigheid en 
vriendelijkheid wordt deze leegte gevuld met een ongelooflijke 
pijn en angst.  
Het is zo donker in de duisternis dat het zeer doet en paniek je 
overkomt, zonder dat je het begrijpt.  Men zal zich waarschijnlijk 
bevinden in een mate van duisternis, die in verhouding is met de 
afwezigheid van liefde tijdens hun leven hier. 
Deze duisternis is geen straf. Het is een plaats. Het is een gebied 
dat er rechtmatig is ten behoefte van diegenen die er aanwezig 
zijn, en is een verwezenlijking van de activiteiten die zij 
verzameld hebben in hun leven.  
De realiteit van de duisternis blijft standhouden door collectief 
eigenbelang”.   
 

Met andere woorden: deze regio zou er niet zijn als wij er geen 
behoefte aan hadden. 
 
 
EN ZELFMOORD DAN?  
Dit is van een BDE getuigenis van Sandy Rogers, die zelfmoord 
pleegde en genadig toegestaan werd om terug te komen. 
 

“Er was totaal begrip voor mijn pijn die mij zover gebracht had. 
Er was deze onvoorwaardelijke liefde, zoals de meeste ouders 
voor hun kinderen hebben, ongeacht mijn toestand was er dit 
liefdevolle gevoel van medeleven.”   
Zij (de persoon die met Sandy sprak) vertelde haar: “je mag hier 
blijven of je kunt teruggaan, als je blijft moet je wel alles weer 
meemaken tot aan dit punt in jouw leven.” Tegelijkertijd zag ik 
weer al die pijnlijke dingen van mijn leven. Ook zag ik de andere 
feiten van mijn leven maar de pijnlijke zaken hadden de grootste 
invloed en ik wist zeker dat ik dit niet weer wilde meemaken.” 
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“Er is geen ontsnappen aan, als jij zelfmoord pleegt en het lukt, 
dan moet je op de een of andere manier terug en je hele leven 
weer opnieuw beginnen. Jij gaat alles wat pijnlijk was weer 
doormaken en daarna moet je, van het uiteindelijke punt waar je 
zelfmoord pleegde, je leven doorleven. Met andere woorden, er is 
geen goedkope uitweg.” 
 

Het komt weer terug op onze keuze. Als wij besluiten om nu 
onze levenslessen te leren en examens te doen dan kunnen wij 
doorgaan naar de volgende klas. Als wij niet willen leren en liever 
de moeilijke of pijnlijke lessen willen vermijden door zelfmoord 
te plegen dan moeten we alles weer opnieuw doen. 
 

Het heeft te maken met onze levensaanpak, “O nee toch, weer 
een tegenslag, weer een berg met moeilijkheden, wat een 
pijnbank. Dit loopt mij de spuigaten uit en ik kan niet meer 
tegenop, ik ben doodsmoe. Voor mij is het genoeg ik geef het 
op!” 
Of zeggen we: “Heer, dit is een moeilijke test. Ik wil Je even 
danken voor het feit dat Je denkt dat ik zulke zware testen kan 
maken. Ik ben een vrij trage leerling, maar met Jouw hulp kan ik 
het doen, of beter gezegd, Nee, wil ik het doen.”  
 

Plotseling ga jij zien dat deze onvoorstelbaar grote, dodelijk steile 
berg, toch niet zo groot is en het gaat zelfs een uitdaging voor 
jou worden om hem te beklimmen. 
 
 
NAAR DE VOLGENDE KLAS OVERGAAN:  
Ons leven is alsof we naar school gaan, als we onze examens en 
proefwerken goed doen dan zullen we overgaan naar de volgende 
klas.  
Als we onze lessen niet willen leren, blijven we zitten. Dan 
herhalen we dezelfde lessen het volgend jaar, en het jaar daarna, 
totdat we het uiteindelijk leren.  
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Jouw levenslessen die je leren moet zijn hetzelfde, als je faalt 
moet je het over doen.  
Wil jij, met die persoon die je nu niet kunt vergeven, 
geconfronteerd blijven worden in je volgende leven en daarna, 
totdat je jouw les leert om hem of haar te vergeven? 
 

Vergeef nu, vandaag, deze minuut, deze seconde. Zeg het 
volgende hardop, zodat jij jezelf kunt horen, en de duivel kan jou 
horen, en God kan jou horen.  
Zeg: "Ik vergeef haar, ik vergeef hem, ik vergeef het hen! God 
hoor mij, Jezus hoor mij. Ik vergeef het hen, zodat Jij mij kunt 
vergeven, want ik weet dat Je mij alleen kunt vergeven, zoals ik 
anderen vergeef.  
Ik neem deze stap door het hardop te zeggen, zodat Jij het 
wonder kan doen dat ik nodig heb, om mijn gekwetste gevoelens 
te verliezen."  
Vergeving is niet tussen jou en de andere persoon, maar het is een 
transactie die je maakt met God.  
Je laat zien dat je gelooft en op God vertrouwt, dat Hij voor de 
situatie zal zorgen. Jij gaat geen wrok meer koesteren, want jij 
hebt de situatie in Zijn bekwame handen overgegeven. 
Laten we vergeven en naar de volgende klas overgaan, en dan 

weer de volgende, en dan weer de 
volgende. Laten we niet vastlopen in 
negativiteit, maar deze haat en afkeer 
rommel bij de duivel achterlaten, hij is 
gek op die negativiteit.  

Maar wij kijken omhoog naar de zonneschijn en de blauwe lucht.  
 

“Wees dus standvastig, broeders en zusters.”   
(2 Tessalonicenzen 2:15)  
 

“Christus heeft ons bevrijd om in vrijheid te leven. Houd dus 
stand en buig u niet opnieuw onder het juk van de slavernij” 
(Galaten 5:1) Slavernij van negativiteit. 
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KAN IK WAT VAN MIJN WEELDE MEENEMEN? 
 

Mensen hebben geprobeerd om wat van hun weelde mee te   
nemen, door het in hun graf of doodskist te stoppen. Dit is niet 
zo’n gek idee want als mensen ouder worden, zijn zij ook vaak 
iets rijker in bezittingen en vragen zich vaak af of God wel blij 
met hen zal zijn?   
 

 
 

Dit is geen grap hoor, maar je kunt echt investeren in het 
hiernamaals en geld vooruit sturen. 
God heeft beloofd: “Wie de armen helpt, leent uit aan de  Heer : 
de Heer zal hem rijk belonen.”  (Spreuken 19:17) 
  

God is geen gierige bankier die je niet gaat terugbetalen. Als jij 
rijk wilt zijn in je volgende leven, geef het dan nu aan de armen. 
Wat jij aan de armen geeft is hetzelfde bedrag dat jij aan de Heer 
leent en vastzet voor het hiernamaals.  
 

Dus als jij een krentenbijter bent en niet graag mensen helpt die 
minderbedeeld zijn, dan kan de Heer jou niet belonen als je daar 
aankomt, want je hebt niets op jouw hemelse bankrekening 
gestort.  
 

“Ja, dat is gemakkelijker gezegd dan gedaan, want ik moet wel 
voor mijn gezin en rekeningen zorgen. Ik kan zomaar niet de 
armen gaan helpen, wij hebben niet eens genoeg voor onszelf en 
het ziet er naar uit dat de tijden niet beter gaan worden.”  
 

“Wie de armen helpt, zal nooit gebrek lijden” (Spreuken 28:27) 
 

Als je de verzekering wilt hebben dat je genoeg hebt in de 
toekomst en voor de moeilijke dagen die gaan komen, geef dan 
aan de armen.  
Jij zorgt voor anderen en dan zal de Heer voor jou zorgen. Geld 
kan uit een vreemd hoekje komen maar de Heer heeft beloofd 
om voor je te zorgen. Stel Hem echt op de proef, dat heeft Hij 
graag. 
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Als jij de armen helpt snijdt het mes aan beide kanten:   
1. Jij en jouw gezin zullen genoeg hebben. 
2. Jij leent aan de Heer, die jou gaat terugbetalen aan de 

overkant, dus dan kun je nog naar iets toeleven en heb je 
wat in het vooruitzicht. 

 
 
HOE ZIT HET DAN MET "IK HEB U NOOIT GEKEND" 
 

 

Jezus zegt “Niet een ieder, die tot Mij zegt: Here, Here, zal het 
Koninkrijk der hemelen binnengaan, maar wie doet de wil mijns 
Vaders, die in de hemelen is. Velen zullen tot Mij zeggen op die 
dag, Heer, Heer, hebben wij niet in uw naam geprofeteerd en in 
uw naam boze geesten uitgedreven en in uw naam vele krachten 
gedaan? En dan zal Ik hun openlijk zeggen: Ik heb u nooit 
gekend: gaat weg van Mij, gij werkers van de ongerechtigheid ".  
(Matteüs 7:21-23) 
 

Hoe kan de Heer nou zoiets zeggen, want Hij zegt ook: 
"Worden niet vijf mussen verkocht voor twee duiten, en niet een 
van hen is vergeten voor God? Maar zelfs de haren van uw hoofd 
zijn alle geteld ". (Lukas 12:6,7) 
 
 

Aan de ene kant zegt Hij 'Ik heb u nooit gekend' en aan de 
andere kant zegt Hij 'al de haren van uw hoofd zijn geteld' 
We weten dat Hij niet schizofreen is. Dus wat is de boodschap 
die Hij ons probeert te geven? 
In Matteüs hoofdstuk 7 praat Hij natuurlijk over mensen die 
hem dienen en zelfs voor Hem werken, omdat ze duivelen 
uitwierpen, wonderwerken deden en profetieën gaven in Zijn 
naam. Dus waarom zou Jezus nou zeggen: “Ik heb u nooit 
gekend”? 
 

Vaak wordt Jezus vergeleken, of vergelijkt Hij zichzelf met de 
Bruidegom, terwijl het lichaam van gelovigen wordt vergeleken 
met de Bruid. 
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Als we het bekijken vanuit een man-vrouw perspectief, dan krijgt 
het woord “kennen” een veel diepere betekenis. Toen Adam  Eva 
bekende, hadden zij een zoon. Het zegt dat Jozef “bekende haar 
(Maria) niet, totdat zij dezen haar eerstgeboren Zoon gebaard 
had”  (Matteüs 1:25) 
 
 
 

 

Dus in de man-vrouw relatie betekent het woord "kennen of 
bekennen" intieme gemeenschap hebben.  
Hoe is dit nu van toepassing op onze relatie met Jezus als onze 
echtgenoot? 
 

Wat is het dat een man het meest van zijn vrouw wenst? 
Hij is dankbaar dat ze het huis schoonmaakt. Hij is dankbaar dat 
zij voor de kinderen zorgt, dat is allemaal goed en wel, maar wat 
is het dat een man het meest wil? Ja, je raadt het goed: hij wil haar 
"kennen of bekennen" en samen met haar van de intieme 
gemeenschap genieten. 
 

Wanneer Jezus, als onze echtgenoot intiem met ons wil zijn, wat 
doen wij dan? Zeggen we: "Sorry, ik ben druk aan het werk voor 
jou", "Ik ben druk bezig om voor jouw kinderen te zorgen (dit 
kan onze geloofsgemeenschap zijn).  
Ik ben veel te moe. " 
 

Om van hem te houden moeten we onze kleren van eigendunk en 
van eigengerechtigheid uitdoen, we moeten tot Hem komen 
zonder cover-ups. 
 

Het boek Jesaja 64:6 zegt: "en al onze gerechtigheden zijn als een 
bezoedeld kleed"  In het Hebreeuws staat er                Hou je 
even vast, want dit betekent letterlijk ‘het stinkende vod van een 
menstruerende vrouw’ of op zijn nederlands is dat ‘een stinkend 
maandverband’.   
“Ja moet dit nou allemaal?” 
 

“Sorry hoor, maar dit is hoe God onze gerechtigheid ziet.” 
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Er staat ook, “Er is een generatie die rein is in eigen ogen, maar 
van hun vuil niet gewassen is”  (Spreuken 30:12) 
Al onze goedheid en gerechtigheid: het beter zijn, en het beter 
weten dan anderen, het harder werken dan anderen, het denken 
dat we de Heer meer toegewijd dienen dan anderen, zijn 
stinkende, vieze, vuile, oude lompen, waardoor onze echtgenoot 
afgestoten wordt en ook niet dicht bij ons kan komen vanwege 
de stank. 
Dit brengt dan automatisch de vraag met zich mee: hoe kunnen 
wij dan de werken van wonderen of genezing of profetie, die in 
deze verzen genoemd zijn, doen ? 
Het antwoord is simpel: Toen we Jezus in ons hart vroegen en 
hem ons leven toevertrouwden, waren we verliefd op hem en 
automatisch werden wij zijn echtgenote. 
 
 

Onze man is een belangrijk persoon in de geestenwereld. Het is 
net zoals in deze wereld, wanneer de vrouw van de Eerste 
Minister of de President het kaartje van haar man laat zien, dan 
worden de mensen zeer respectvol en behulpzaam om haar te 
dienen. 
Hetzelfde geldt in de geestenwereld, als wij het kaartje van onze 
Echtgenoot laten zien, krijgen we respect en de demonen en "de 
duivelen geloven ook en zij sidderen" (Jakobus 2:19) vooral als 
we krachtig schreeuwen, zoals zo velen van ons doen in onze 
preken of toespraken. 
 
 

 

Maar wat doen wij, wanneer onze man stilletjes komt en intiem 
met ons gemeenschap zoekt, waar zijn we dan?  
Zijn we nogsteeds druk bezig, of kunnen we dan nederig zeggen: 
"Mijn Geliefde, ik wachtte op Je, ik heb Je nodig, ik wil bij Jou 
zijn. Verander me, maak mij een nieuw mens, kom in mij en vul 
me totaal met Jouw liefde. Ik kan niet geloven dat Jij, de 
Schepper van het universum mijn man bent en dat Je bij me wilt 
zijn. Ik hou van Jou, Ik verheug me in Jou, eerlijk gezegd ben ik 
stapelgek op Jou." 
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"Want uw Maker is uw man" (Jesaja 54:5) 
 
 

Of gaan we Farizeeër spelen: "Ik ben blij dat ik niet als de andere 
mensen ben, want ik dien U, daar moet U toch wel even blij om 
zijn." 
De meest sluwe en bedrieglijke trots van alles is de geestelijke 
trots van: "Ik ben een goed mens". God weerstaat de 
zelfingenomen opgeblazen mens, maar Hij geeft genade en heeft 
warme gevoelens voor de nederige. ( zie ook Jakobus 4:6) 
De ongerechtigheid waarover Jezus in Matteüs 7:23 sprak is niet 
dat we voor hem werken en wonderdaden doen, maar de 
ongerechtigheid is dat wanneer onze man bij ons wil zijn en ons 
wil “kennen,” dat we dan niet beschikbaar zijn. We zijn te druk 
en houden ons lekker bezig met onze vuile vodden van eigendunk 
van eigen goedheid en onze eigen stinkende goede werken. 
 

Nu is onze Echtgenoot zeer geduldig met ons als Zijn bruid en 
Hij houdt mateloos veel van ons! Ik hoop alleen dat we 
gevoeliger kunnen zijn voor onze Echtgenoot, na wat Hij voor 
ons gegeven heeft om ons als Zijn bruid te hebben.  
 

Hij wil onze liefde, en niet het bijhouden van een lijstje met de 
zelfverzonnen regeltjes. De Farizeeërs waren absoluut en zonder 
twijfel de besten in het gehoorzamen van de regels.  
 
 
VASTEN? 
We kennen allemaal de voordelen van het vasten: Het reinigt het 
lichaam, sterkt ons mentaal, het laat zien dat we ons lichaam 
kunnen bedwingen, enz., enz. 
 

Geeft vasten ons verdiensten bij God? 
We vinden het vasten in elke religie: de Moslims vasten, de Joden 
vasten, de Christenen vasten, de Hindoes en Boeddhisten vasten 
om hun geloofsleven te versterken. 
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Ik werd gevraagd om een groep gelovigen aan te spreken, die een 
week van vasten begonnen. Ik vond de volgende verzen in het 
boek Jesaja hoofdstuk 58. 
“Waarom ziet u niet dat wij vasten, en merkt u niet op dat wij 
ons onthouden?’ Omdat jullie op je vastendagen nog handel 
drijven en jullie arbeiders opjagen, jezelf kwellen, het hoofd laten 
hangen als een riet, in boetekleren op de grond zitten, noemen 
jullie dat vasten? Alsof ik zoiets zou willen, alsof ik daarin 
genoegen heb!”(Jesaja 58:5) 
Je vast zodat je anderen kunt laten weten hoe goed en hoe 
religieus je bent. “Geloof je nou werkelijk” zegt de Heer, “dat ik 
blij ben met jouw vasten en dat je voor een dagje jezelf vernedert, 
zodat je in de veronderstelling bent dat je in goed aanzien komt 
te staan?” 
 

“Nee, als jullie vasten, vast dan zo: maak de strakke banden los, 
verwijder het knellende juk, laat slaven in vrijheid gaan, bestrijd 
elke vorm van onderdrukking.” (Jesaja 58:6) 
Je kunt dit doen door anderen over Jezus te vertellen. Hij kan elk 
knellend juk en strakke band van verslavende zonde verwijderen.  
 

“Deel je brood met wie honger lijdt, haal armen en daklozen in 
huis, geef kleren aan wie naakt is, onttrek je niet aan de zorg voor 
je naaste.” (Jesaja 58:7) 
Als je echt God wilt behagen is het beter om de armen te helpen. 
 

“Dan zal je stralen als de morgenzon. Bij ziekte zal je snel 
herstellen. Je goede werken zullen voor je uitgaan, en ik zal je rug 
dekken met al mijn majesteit.”  (Jesaja 58:8) 
 

“Als je roept, dan geef ik antwoord; schreeuw je om hulp, dan  
ben ik er. Maak een eind aan onderdrukking, aan lasterpraat, en 
het beschuldigingen met de wijzende vinger.” (Jesaja 58:9) 
Met andere woorden: hou op met je geroddel en minachtend 
over anderen te praten om jezelf te verhogen. Hou toch op met 
jouw vinger te wijzen en anderen de schuld te geven, dat is vasten. 
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“Deel met wie honger lijdt, geef hem wat je zelf graag wilt. Geef 
volop aan wie tekort komt. Dan breekt in donkere tijden de zon 
voor je door; is het duister om je heen, dan wordt het helder als 
de dag.” (Jesaja 58:10) 
Dit geldt als je anderen die niet zo veel hebben als jij helpt. Dan 
straalt jouw gezicht en je zult gelukkig zijn. 
 

“Ik, de Heer, zal je leiden, steeds weer opnieuw. In dorre streken 
les ik je dorst, ik schenk je nieuwe levenskracht. Je zult zijn als 
een rijk besproeide tuin, als een niet opdrogende waterbron.” 
(Jesaja 58:11) 
Anders gezegd: Jij helpt de armen en God gaat jou helpen, zelfs 
wanneer het land door de zon verschroeid is en de recessie jou 
geraakt heeft, dan gaat Hij toch, ondanks alles, voldoen aan jouw 
behoeften en Hij zal voor je zorgen.  
Of zoals een goede kennis van mij, een weduwe met 9 kinderen 
zei: “Johan, als je te weinig hebt, dan heb je te weinig 
weggegeven.” 
 
 
 

 
 

 
 

 

WIL GOD DAT IK GENEZEN WORD? 
In hoeverre kunnen we erop vertrouwen dat God in controle is 
over ons leven en onze gezondheid, en kunnen we Hem 
vertrouwen met onze narigheden en ziekten? 
 
 
 

Er zijn vele boeken geschreven over het onderwerp van genezing. 
Er zijn veel theorieën, dus ik kan alleen maar uitgaan van wat er 
over Jezus geschreven is en wat Hij zei en hoe Hij werkte. 
 
 

Bij het laatste avondmaal legt Jezus uit dat zijn bloed wordt 
vergoten tot vergeving van onze zonden. Ik hoop dat in de 
'Overpeinzingen' het duidelijk wordt dat we allemaal, goed of 
slecht, zondaars zijn. 
 
 

 

Zijn bloed werd vergoten voor onze zonden, dan waarom al dit 
geweld, sadisme en wreedheid en uiteindelijk de kruisiging?  
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Hij had net zoals Johannes de Doper onthoofd kunnen worden 
en Zijn bloed zou vergoten zijn en onze zonden zouden vergeven 
zijn.  
 
 

 

Er staat: “Maar Hij is om onze overtredingen verwond, om onze 
ongerechtigheden verbrijzeld.  
De straf die ons de vrede aanbrengt, was op Hem, en door Zijn 
striemen is er voor ons genezing gekomen.”  (Jesaja 53:5) 
 

Ik kan zien dat tijdens mijn intense frustraties naar het zoeken 
van antwoorden op mijn levensvragen, dat ik Hem verwondde en 
probeerde te verbrijzelen, maar ondanks alles bracht Hij me 
vrede, dus dat eerste deel van het vers is mij duidelijk. 
Maar "door Zijn striemen is er voor ons genezing gekomen" is 
duidelijk een andere zaak.  
Dit zijn de striemen van de zweep. De plumbata of de romeinse 
zweep had stukjes lood aan het einde van hun leren riemen, die 
bijna als klauwen Zijn lichaam stuk trokken.  
Meestal waren er 2 of 3 riemen bevestigd aan een gesel. Deze 
takelde Zijn lichaam en bovenbenen toe. 
 

Onderzoek op de Lijkwade van Turijn toont: 

 Er zijn veel sporen ook op de borst te vinden omdat de 
leren riemen zich rond Zijn lichaam wikkelden. 

 Het aantal striemen was tussen 100 en 120, meestal in 
groepjes van 2 of 3. 

 Ze zijn in waaiervorm, en komen van twee kanten van zijn  
lichaam. Het centrum van de wonden van rechts zijn iets 
hoger dan die van links zijn toegebracht. Waarschijnlijk 
was de soldaat aan de rechterkant groter dan die aan de 
linkerkant. Een ervan vertoonde een neiging om Zijn 
benen af te ranselen en te scheuren. 

 

Kun je je voorstellen wat een ondraaglijke pijn dat was? Vaak 
werd zo’n afranseling niet overleefd. 
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Nu is mijn vraag: waarom liet Hij dit in hemelsnaam toe? 
Antwoord: Zodat wij genezing konden hebben. “Door zijn 
striemen is er voor ons genezing gekomen”. Hoe zouden wij dan 
ooit kunnen denken, dat we er niet zeker van zijn of de Heer echt 
wel wil dat wij genezen worden? 
Welk groter bewijs van Zijn liefde en dat Hij wil dat wij 
genezen, had Hij ons kunnen geven? 
 

 
 

“En Jezus zei tegen hem: Als u kunt geloven, alle dingen zijn 
mogelijk voor wie gelooft.  Onmiddellijk riep de vader van de 
jongen uit: ‘Ik geloof, maar help mij als mijn geloof tekortschiet!” 
(Marcus 9:23,24) 
 

Misschien moeten we niet langer aan de Heer vragen: “Waarom 
ik, en waarom heb Je me niet genezen?” Misschien moeten we 
even anders denken en de Heer vragen om ons ongeloof te 
helpen, zoals de vader die met zijn zoon naar Jezus kwam. 
 

Niet lang geleden ontmoette ik een oude vriendin die ik 35 jaar 
lang niet gezien had. Het duurde niet lang voor ons gesprek 
overging op het onderwerp van genezing. Ze legde uit hoe een 
bepaalde persoon die met kanker op zijn sterfbed lag, de 
woorden las “door Zijn striemen is er voor ons genezing 
gekomen”. Plotseling realiseerde de kankerpatiënt zich de waarde 
van deze woorden. 
Hij begon deze woorden te herhalen: “door Zijn striemen is er 
voor mij genezing gekomen”, “door Zijn striemen is er voor mij 
genezing gekomen.” “Door Zijn striemen ben ik genezen”  
 

Alhoewel deze man nog maar een paar dagen te leven had, bleef 
hij deze frase herhalen en herhalen, en begon hij zich steeds beter 
te voelen. 
Deze patiënt keek niet naar zijn persoonlijke toestand, maar keek 
naar de belofte die gemaakt werd in Gods woord en bleef deze 
belofte opnieuw citeren. Het duurde niet lang voordat hij 
genezen verklaard werd en ontslagen was uit het ziekenhuis. 
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Ik denk niet dat genezing ons op een dienblad aangedragen 
wordt, maar ik denk dat God van ons verwacht om Zijn woord te 
geloven.  
Jezus verwachtte, dat het merendeel van de mensen die Hij genas, 
Hem zouden geloven en Hij testte hen vaak voordat Hij hen 
genas. 
 

Ik heb altijd bewondering voor die blinde man die zichzelf ging 
wassen. 
Even nadenken wat Jezus deed: Hij spuugde op de vuile, stoffige 
grond en vermengde zijn spuug met de grond? Als jouw kind dit 
doet dan geef je hem waarschijnlijk een tik op zijn vingers. Maar 
Jezus smeert deze 'vieze rommel' op de ogen van de blinde man 
en vertelt hem dat hij het eraf moet wassen. 
 

 

De meesten van ons zouden toch zeker denken dat Jezus deze 
gehandicapte persoon echt niet politiek correct behandelde. 
De man had kwaad kunnen worden en een stroom van 
scheldwoorden kunnen geven, maar nee, dat deed hij niet!  
Hij kwam met vlag en wimpel zijn test door, hij aanvaardde het 
nederig, hij was gehoorzaam en ging zich wassen, met als gevolg 
dat hij ziende terugkwam. 
 

Nu was deze blinde man niet een mentaal zwak figuur of een 
doetje, want later zie je hoe hij de priesters en theologen op hun 
plaats zet. 
Lees Johannes hoofdstuk 9 voor het volledige rapport. De man 
deed wat er van hem gevraagd werd en hij was genezen. 
 

Vraagt de Heer van ons, dat we ons denken omschakelen, weg 
van onze persoonlijke problemen en ziekte, en in plaats daarvan 
Hem danken voor de ongelooflijke pijn die Hij leed met die 
striemen die Hij ontbeerde zodat er voor ons genezing is 
gekomen? 
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Ik heb een studie gedaan over de pijn die Hij leed van die  
striemen. Er was absoluut geen betere manier om ons te tonen, 
hoe graag Hij wilde dat wij genezing ontvangen.  
Ik denk dat als we onze focus kunnen verschuiven van onze 
persoonlijke behoeften en ziekten, en in plaats daarvan de Heer 
kunnen danken voor hetgeen Hij ontbeerd heeft zodat wij 
genezing beschikbaar kunnen hebben, dat we dan het goede pad 
inslaan. 
 

"Door Uw striemen ben ik genezen, dank Je wel dat Je zoveel 
verduurd hebt voor mijn genezing." 
 

We kunnen de Heer nederig vragen om ons de gave van het 
geloof in Zijn woord te geven. Want Zijn woorden hebben 
genezende kracht. 
 
“Hij zond zijn woord en genas hen” (Psalm 107:20) 
 
“Mijn woorden zijn geest en zijn leven” (Johannes 6:63) 
 
Vraag hem dat Hij jou Zijn woord zal zenden, zodat het voor 
jou levend is en dat je het kunt geloven, en wie weet wat er gaat 
gebeuren. 
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CONCLUSIE: 
Wanneer de tijd komt en we de beslissing moeten maken of we 
het Merkteken van het Beest, of het Zegel van God gaan 
accepteren, dan is mijn suggestie is dat we deze 3 gedeelten 
herlezen: 
"De Keuzen" op pagina’s 101-103 
"God of Mammon" op pagina's 58-60 
"Dag des Oordeels" op pagina's 149-152 
 
Welke beslissing we dan ook nemen, ik hoop eerlijk en van harte 
dat je een gelukkige, uitdagende en voldoening gevende toekomst 
mag hebben. 
 
 
 

Zou je zo vriendelijk willen zijn om mij te schrijven en om mij te 
laten weten hoe het boek voor jou was en of je nog verdere 

vragen hebt: 
 

johan.peters@live.in 
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OVERZICHT VAN HET BOEK OPENBARING: 
We raken meestal in de war met de monsters, de dieren en de vernietiging 
van Openbaring. Het volgende was een grote hulp voor mij en die heb ik 
gekopieerd tijdens een lezing. Zoals ik al eerder zei, niets hiervan is mijn 
persoonlijke wijsheid, maar is een soort plakboek van notities die ik in mijn 
Bijbel genomen had in de afgelopen 30 jaren. 
(Als ik het niet in mijn Bijbel zou hebben geschreven, dan kan ik je verzekeren dat ik deze 
belangrijke aantekeningen zou hebben misplaatst. Voor mijn aantekeningen gebruik ik een 
punt 0,2 Rotring pen en inkt, want de inkt sijpelt niet door de pagina's)  

 
Hoofdstuk 1 -7:    Inleiding en overzicht van wereldgeschiedenis 
De eerste 7 hoofdstukken geven ons een inzicht in wat er aan de hand is in 
de wereldgeschiedenis sinds Christus. 
 

 
 

[_] Hfdst. 1:  Inleiding (makkelijk te begrijpen) 
[_] Hfdst. 2 & 3:    Brieven aan de gelovigen (goede raad aan de  
                                                                                           gelovigen) 
[_] Hfdst. 4 & 5:     Hemelse Troonschouwspel (geweldig) 
[_] Hfdst. 6: 6 Zegels van de Wereldgeschiedenis 

(4 Ruiters/ WittePaard - Jesus/  
Rode paard -Oorlog/ Zwarte Paard –Zaken/ 

                                     Grauwe Paard - Dood)  
[_] Hfdst.  7:  Verzegelen van gelovigen (wie is een jood en  
   van de stammen van Israël, zie pgs 68-70) 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

Hoofdstuk  8 -14:    De laatste 7 jaren en de Grote Verdrukking 
Deze 7 hoofdstukken brengen ons naar de laatste 7 jaar, maar beschrijven 
vooral de Grote Verdrukking. 
 
 
 

[_] Hfdst. 8 & 9:     Verdrukking Trompetten (zie pgs 70-74) 
[_] Hfdst. 10:  Aankondiging van het Einde 
[_] Hfdst. 11:  2 profeten/getuigen, Opname & Toorn  
                                    (zie paginas 66-68) 
[_] Hfdst. 12:  Satan uitgeworpen, Kerk in verdrukking  
                                    (paginas 51,52,58-60, 78, 79) 
[_] Hfdst. 13: Antichrist, Valse profeet, beeltenis en  
                                     merkteken (pgs. 75-77, 91-95, 97, 110, 111) 
[_] Hfdst. 14: Opname & Toorn na Evangelie & Babylon 
                                     (Babylon zonder verdere uitleg. pgs 64, 65)  
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Chapter 15-20:   Babylon tot Dag des Oordeels. 
De volgende 6 hoofdstukken laten ons de laatste dagen van de Grote 
Verdrukking zien, vlak voordat Jezus terugkomt. Gevolgd door zijn 
terugkomst en het Bruilofsmaal, de Toorn, de slag van Armageddon, het 
Millennium, de Opstand en de Witte Troon rechtspraak of de Dag des 
Oordeels. 
 
[_] Hfdst. 15: Engelen van de Toorn  
[_] Hfdst. 16: Schalen van de Toorn  (pgs 123, 136-138) 
[_] Hfdst. 17: Babylon atoomverwoesting, Beest uitgelegd  
                                    (vergeet niet 7 koppen & 10 horens, pgs 51, 110) 
[_] Hfdst. 18: Babylon verwoest (atoomoorlog, zonder  
                                    verdere uitleg duidelijk. Pgs 133-135) 
[_] Hfdst. 19: Bruilofsmaal van het Lam & Armageddon  
                                    (zie pagina’s 139-142) 
[_] Hfdst. 20: Millennium & Eind, Dag des Oordeels 
                            (zie paginas 147-154) 
 
 
Hoofdstuk 21 & 22:    Vreugdevol Einde; Nieuwe Hemel en Aarde  
Het vreugdevolle einde van eeuwige vrede op Aarde, met alleen maar liefde 
en schoonheid, gezondheid en van elkaar genieten, hier in de hemel op 
aarde.  
Zoals iemand eens zei: “Ik ga helemaal niet omhoog naar de hemel . . . . . . . . 
de hemel komt naar mij toe hier op Aarde”  
 
[_] Hfdst. 21:  Omschrijving van de hemelse stad 
                                  (de mooiste en grootste stad die geen van ons zich  
   ooit had kunnen voorstellen ruim 2200 km lang,  
   breed en hoog.  Zie pagina’s 154-155)                     
 [_] Hfdst. 22: Boom des levens & belofte van de Heer ‘ik  
                                     kom spoedig’ 
                                    (iets wat je niet mag missen) 
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